
 
  
Til: Guvernørrådets arbeidsutvalg: 

 Morten K. Jansen, GRL 
 Tove E. Gulliksrud, AGRL 

  Marit Klokkerhaug, DG 
  Sigmund Lereim, DG 
  Ole Jakob Sparre, generalsekretær 
  
Info: Resten av guvernørrådet 

MD-IRC,  MD-LDC,  MD-LeoC,   MD-MEC,   MD-NAC,  MD-PRC  og   MD-YEC 
Redaktør for «The Lion» 

 Otto Brødholt, rådgiver 

Fra: Rådsekretæren 
Dato: 24. april 2003 

   MØTE I GUVERNØRRÅDETS ARBEIDSUTVALG 

Kjære Lionsvenner. 

Hovedpunktene i sakslisten for møtet følger som vedlegg. 

Arbeidsutvalget setter opp sakslisten for Guvernørrådsmøtet, basert på de sakene er kommet 
inn i tide til behandling.  
For at Arbeidsutvalgets medlemmer skal få rimelig tid til å sette seg inn i sakene, har utvalget 
bedt om at saker som skal behandles er mottatt ved Lionskontoret senest en uke før møtet.  
Det vil forenkle arbeidet ved lionskontoret om sakene i størst mulig utstrekning ble sendt oss 
som E-post 

Fagsjefenes og komiteenes rapporter er av saker som skal opp til behandling. 

Dersom noen av utvalgets medlemmer har behov for overnatting, bes melding gitt til 
rådsekretæren så snart som mulig. 

   
Med vennlig hilsen 

        På vegne av GRL Morten K. Jansen 

        Knut Relbo 
          rådsekretær

Det avholdes møte i Guvernørrådets arbeidsutvalg 
lørdag 10. mai 2003 kl. 1000 til ca kl 1700 

på Lionskontoret, Ensjøveien 18, Oslo 



 

Til: Guvernørrådets arbeidsutvalg: 
 Morten K. Jansen, GRL 
 Tove E. Gulliksrud, AGRL 

  Marit Klokkerhaug, DG 
  Sigmund Lereim, DG 
  Ole Jakob Sparre, generalsekretær 
  
Info: Resten av guvernørrådet 

MD-IRC,  MD-LDC,  MD-LeoC,   MD-MEC,   MD-NAC,  MD-PRC  og   MD-YEC 
Redaktør for «The Lion» 

 Otto Brødholt, rådgiver 

Fra: Rådsekretæren 
Dato: 8. januar 2003 

   MØTE I GUVERNØRRÅDETS ARBEIDSUTVALG 

Kjære Lionsvenner. 

Hovedpunktene i sakslisten for møtet følger som vedlegg. 

Arbeidsutvalget setter opp sakslisten for Guvernørrådsmøtet, basert på de sakene er kommet 
inn i tide til behandling.  
For at Arbeidsutvalgets medlemmer skal få rimelig tid til å sette seg inn i sakene, har utvalget 
bedt om at saker som skal behandles er mottatt ved Lionskontoret senest en uke før møtet.  
Det vil forenkle arbeidet ved lionskontoret om sakene i størst mulig utstrekning ble sendt oss 
som E-post 

Fagsjefenes handlingsplaner og rapporter og innspill er av saker som skal opp til behandling. 
Men mesteparten av tiden vil nok gå med til budsjettbehandlingen. 

Overnatting for Morten og Marit er booket ved Scandic Hotell Byporten fra lørdag til 
søndag.  

   
Med vennlig hilsen 

        På vegne av GRL Morten K. Jansen 

Det avholdes møte i Guvernørrådets arbeidsutvalg 
lørdag 1. februar 2003 kl. 1000  

og søndag 2. februar  fra kl. 0900 til ca kl 1700 
på Lionskontoret, Ensjøveien 18, Oslo 



        Knut Relbo 
          rådsekretær



             12/2-2002  

SAKSLISTE 
for 

guvernørrådsmøtet 
22. og 23. februar 2003  

!   !   !   !   ! 

1 KONSTITUERING 

 Møtet blir åpnet og ledet av guvernørrådsleder Morten K. Jansen. 

2 PROTOKOLLER OG REFERATSAKER 

2.1 Protokoller 
2.1.1 Protokoll fra guvernørrådsmøtet i november 2002.      (Distribuert i november 2002) 
   
  V E D T A K : 
  Protokollen godkjennes. 

2.2 Referatsaker 
   

3 KOMITEEN  «ARBEIDET FOR ORGANISASJONSUTVIKLING»  

3.1  Generelt om organisasjonsutvikling 
3.1.1 Situasjonsrapport.                                                                  (Intet 

saksdokument) 

3.1.2  Saker om organisasjonsutvikling generelt.                                      (Intet saksdokument) 

3.2 Medlemsutvikling 
3.2.1 Situasjonsrapport. 
 MD-MEC Kjell Langballe har utarbeidet situasjonsrapport av 15. januar 2003. 
 Det statistiske tallmateriellet er per 1. desember 2002. 

  INNSTILLING til Guvernørrådet: 
  Situasjonsrapporten tas til etterretning. 
   
3. Medlemsundersøkelsen 

PCC Jan A. Holtet har levert sin foreløpige rapport om medlemundersøkelsen, 
datert 26.januar 2003. 

INNSTILLING til Guvernørrådet : 
 Den foreløpige rapporten tas til etterretning. 



3.3 Presse- og informasjonsarbeidet    
3.3.1 Situasjonsrapport.            

MD-PRC Jon S. Vangsøy har utarbeidet ”Rapport fra arbeidsoppgaver siden 
forrige GR-møte”, datert 10. januar 2003. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
  Rapporten tas til etterretning. 

3.3.2  Trykksaker under bearbeidelse. 
a) Lovsamling for MD 104.                                                      (Intet 

saksdokument) 
I guvernørrådsmøtet i august 2002 ble det vedtatt under behandlingen av  
sak 6.1 at rådsekretæren skulle ajourføre lovsamlingen, med særlig vekt på 
nettutgaven. 
Lovsamlingen foreligger nå i ajourført papirversjon per 1. juli 2002.  
  

   V E D T A K: 
Lovsamlingen ajourføres fortløpende og legges ut på nettet. 

   
b)   Klubbhåndboka.                                                                  (Intet saksdokument) 
Guvernørrådet ga rådsekretæren det mandat å revidere og utarbeide et nytt 
konsept til Klubbhåndboka i sitt møte i august 2002 under sak 6.1. 
Konseptet er nå ferdig, og Kjell Langballe og Jan A. Holtet har begge lest 
gjennom manuset og kommet med sine kommentarer, som nå er innarbeidet. 

V E D T A K: 
Administrasjonen bes innhente pris på trykking i en enkel utgave for 
salg fra lionskontoret til selvkost i et opplag på 1.000 bøker. 

c)   Matrikkelen.                                                                         (Intet 
saksdokument) 

Under behandlingen av RM-sak 5.3 på riksmøtet 2002 i Ålesund ble det blant 
annet vedtatt at ”behov for matrikkelinformasjon på papir dekkes gjennom 
trykking av utvalgte deler på bestilling.” 

V E D T A K: 
Administrasjonen bes igangsette trykking for salg fra lionskontoret til 
selvkost. Matriklene skal være klar til 21. februar 2003. 

3.4 Opplæring 
1. Situasjonsrapport. 

MD-LDC Bjørn Sætrom har utarbeidet statusrapport over lederopplæringen, 
datert 23.januar 2003. 

 Med rapporten fulgte også agenda for VDG-opplæringen i januar 2003.  
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                       INNSTILLING til Guvernørrådet : 
                       Rapporten tas til etterretning. 

3.4.2 Saker vedrørende opplæring. 
  MD-LDC Bjørn Sætrom ønsker å fremme et tema til Europa Forum 2003 om              
opplæring på nett. Tittelen er ”Learning on the Internet. How to use a Learning    
                        System in Lions Leadership Training. Examples from VDG-training in 
                        MD 104 Norway”. 

V E D T A K : 
Guvernørrådet gir sin tilslutning, og Lionskontoret bes sørge for at  

                                    temaet blir presentert for arrangøren i rett tid.  

4 KOMITEEN «NASJONALT OG INTERNASJONALT HJELPEARBEID»  

4.1 Generelt om hjelpearbeid 
1. Situasjonsrapport. 

MD-IRC Svein Ø. Berntsen har innsendt situasjonsrapport, datert 25.01.03 

                        INNSTILLING til Guvernørrådet : 
                        Situasjonsrapporten tas til etterretning.  

4.1.2  Prosess for valg av neste felles IR-prosjekt for MD 104..   
I guvernørrådsmøtet i november 2002 ble det under behandlingen av sak 4.1.1 
blant annet vedtatt at MD-IRC Svein Ø. Berntsen skulle komme med et forslag 
til prosess om hvordan vi videre skulle engasjere oss etter utfasingen av 
øyehelseprosjektet i Uganda i 2010. 
Forslaget er nå kommet og ble drøftet i møtet. 

                           
INNSTILLING til Guvernørrådet : 

  a)  Guvernørrådet igangsetter prosessen.   
  b)  Det oppnevnes en prosjektgruppe bestående av: 
   ………………………………………….. 

Prosjektgruppen får i oppdrag å utføre analysefasen og legge frem 
sitt resultat for guvernørrådet i november 2003. 

4.2 IR-arbeidet 
 4.2.1 LCIF / Melvin Jones-innbetalinger.     

Det er satt opp en oversikt datert 3. februar 2003 overinnbetalinger øremerket 
Melvin Jones Fellowship via Hovedkontorets konto i Nordea. Oversikten 
dekker perioden 1. juli 2002  - 20. januar 2003 og gjelder 30 innbetalinger. 

  V E D T A K : 
  Oversikten tas til etterretning. 

4.2.2 Lions Aid Norway.        
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 1.   Årsrapport for 2002. 
 Styret i Lions Aid Norway har lagt frem sin årsberetning for 2002. 

                         
INNSTILLING til Guvernørrådet : 
Guvernørrådet gir sin godkjennelse til årsberetningen fra Lions Aid 
Norway for 2002 og legger den frem for Riksmøtet 2003 med følgende 
forslag: 
”Riksmøtet innbys til å fatte følgende vedtak: 
      Årsrapport med beretning, resultatregnskap og balanse med noter, 
      samt revisors beretning godkjennes. 
      Årets overskudd, kr. xxxx tillegges egenkapitalen. 

 2.   Ansettelsesavtale med Jan Erik Larsen. 
 Styret i Lions Aid Norway har i lang tid vært opptatt av å kunne beholde  

Jan Erik Larsen som medarbeider i Lions IR-arbeid etter at hans engasjement i 
Uganda utløper i sommer. Det er i den forbindelse satt opp et forslag til 
ansettelsesavtale med ham, som legges frem for godkjennelse. 

V E D T A K : 
Ansettelsesavtale mellom Jan Erik Larsen og Lions Clubs International 
MD 104 Norge godkjennes. 

4.2.3 Lion Mints.       (Intet saksdokument) 

4.2.4 Lions lys, mm.                 (Intet saksdokument) 
  

4.2.5 Nasjonalt hjelpefond.      (Intet saksdokument) 

4.2.6 Andre saker vedrørende IR-arbeidet.   (Intet saksdokument) 

5 KOMITEEN «UNGDOMSARBEID» 

5.1 Generelt om ungdomsarbeid 
1. Situasjonsrapport. 

Leder av ungdomskomitéen,  MD-LeoC  Rune Johansen, har utarbeidet en 
statusrapport fra komiteen, datert 20.januar 2003. 

          INNSTILLING til Guvernørrådet : 
          Situasjonsrapporten tas til etterretning. 

  
5.1.2  Saker om ungdomsarbeid generelt.  
 1.  Regnskap for Beitoleiren 2002.                   

Fra regnskapsfører for Beitoleiren 2002, PID Thor Hauge, har vi mottatt 
regnskap av 25. oktober 2002 og revisjonsberetning av 31. oktober 2002 for 
Beitoleiren 2002.  

 4



V E D T A K : 
  Regnskapet godkjennes. 

2. Budsjett for Beitoleiren 2003. 
Fra leder for Beitoleiren, MD-LeoC Rune Johansen er det mottatt budsjett for 
leiren i  2003. 

                                    VEDTAK : 
                                    Budsjettet godkjennes. 

3. Statusrapport Beitoleiren 2003. 
Fra leder for Beitoleiren, MD-LeoC Rune Johansen, er mottatt statusrapport, 
datert 10.januar 2003. 

                                   INNSTILLING til Guvernørrådet : 
Situasjonsrapporten tas til etterretning 

 4.   Leirer i 2004.           (Intet 
saksdokument) 
    

VEDTAK : 
Guvernørrådet fremmer forslag for Riksmøtet 2003 om at der skal 
avholdes leirer på Beito og i Tana i 2004. 

5.2 Ungdomsutveksling 
5.2.1  Situasjonsrapport.  

MD-YEC Ingvald Sivertsen har utarbeidet situasjonsrapport for ungdoms-
utveksling, datert 12. januar 2003.  

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
  Situasjonsrapporten tas til etterretning. 

5.2.2  Saker vedrørende ungdomsutveksling.        (Intet 
saksdokument) 

5.2.3  Lions ungdomskonto.   
1.   Forandring av reglene for Lions ungdomskonto. 
Guvernørrådet nedsatte et ad-hoc utvalg i sitt forrige møte til å vurdere om der 
er behov for å forandre reglene for bruk av ungdomskontoen. 

 Utvalget har kommet med et forslag til forandringer, datert 12. januar 2003. 

V E D T A K : 
   Forandringene godkjennes 

5.3 Leo-arbeid 
1. Situasjonsrapport. 

MD-LeoC Rune Johansen har satt opp en statusrapport for leoarbeidet, datert 
20. januar 2003. 
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            INNSTILLING til Guvernørrådet : 
 Rapporten tas til etterretning. 

            5.3.2   Referat fra ekstraordinært Leo i Norge. 
                        MD-LeoC Rune Johansen har lagt fram et referat fra ekstraordinært møte i  
                        Leo i Norge i Bergen i januar 2003. 

VEDTAK : 
Referatet tas til etterretning. 

3. Økonomi vedrørende Leo i Norge. 
1. Foreløpig regnskapsoversikt pr 30/6-2002  for Leo i Norge. 
MD-LeoC Rune Johansen har satt opp en regnskapsoversikt pr. 30. juni 2002 
for Leo i Norge for 2001-2002. 

   V E D T A K : 
 Den foreløpige regnskapsoversikten tas til orientering. 

2. Foreløpig regnskapsoversikt pr. 20. januar 2003. 
MD-LeoC Rune Johansen har lagt fram regnskapsoversikt pr 20. januar 
2003 for Leo i Norge 

 V E D T A K : 
 Den foreløpige regnskapsoversikten tas til orientering. 

 5.3.4 Leoprosjektet: Sluttrapport. 
Komiteen for Leoprosjektet har lagt frem sin sluttrapport, datert 26. januar 
2003. 
Med rapporten fulgte også en oversikt over leoklubbenes aktiviteter siste året. 

INNSTILLING til Guvernørrådet : 
a) Sluttrapporten tas til etterretning. 

Prosjektgruppen takkes for godt utført arbeid. 
b) Det legges frem forslag for Riksmøtet 2003 om at Riksmøtet ikke 

lenger skal velge MD-LeoC. 
c) Betegnelsen MD-YEC forandres til MD-YC . 
d) Funksjonene og ansvar for tidligere MD-LeoC og MD-YEC slås 

             sammen under funksjonen MD-YC. 
   e)   Lions Leokonto opprettholdes. 

5.4 Narkotika-arbeid 
5.4.1 Situasjonsrapport.  

 6



MD-NAC Kjell-Tore Andersen har utarbeidet situasjonsrapport over narkotika-
arbeidet, datert 10. januar 2003. 
Fra rapporten er avsnittene om Stine Sofies Stiftelse og kurs ved lærerhøy-
skolene behandlet som egne saker nedenfor. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
  Situasjonsrapporten tas til etterretning. 

5.4.2 Saker vedrørende narkotika-arbeidet.    
1.   Stine Sofies Stiftelse. 
Guvernørrådet vedtok i sitt møte i august 2002 under sak 5.4.3 –2 at MD-NAC 
Kjell-Tore Andersen skulle utarbeide en avtale med Sine Sofies Stiftelse, som 
skulle omfatte praktiske og økonomiske forhold omkring det undervisnings-
opplegget for grunnskolen som Stiftelsen ønsker å utarbeide for å forebygge og 
avdekke kriminelle handlinger mot barn. 
MD-NAC har satt opp et utkast til avtale med budsjett som blir å forelegge 
Guvernørrådet. 

Forslag til  INNSTILLING til Guvernørrådet: 
  Gruppen bes arbeide videre med saken. 

Finansieringsgrunnlaget med utdypes nærmere.  
Den økonomiske fordelingen må klarlegges nærmere. 

2.  Politibladet ”Etterlyst”. 
MD-NAC Kjell-Tore Andersen fremmer et forslag i notat av 10. januar 2002 
om å inngå annonseavtale med politibladet ”Etterlyst” i samarbeid med Lions 
Quest. Avtalen omfatter 4 annonser til en kostende av kr. 31.600.  

V E D T A K : 
Lions MD 104 og Lions Quest inngår en annonseavtale med bladet 
„Etterlyst“ til en kostnad av kr. 31.600 på årsbasis for året 2003, der 
kostnadene fordeles med 50% på Lions narkofond og 50% på Lions 
Quest. Beløpet dekker 4 annonser. 

3.   Tulipanaksjonen 26. april 2003. 
MD-NAC har sendt ut et brev til klubbene med litt orientering om årets 
tulipanaksjon. 

 Referert. 

5.4.3 Lions «narkofond». 
        1.  Søknader.            (Intet 
saksdokument) 
   

2.   Beløpsgrenser for narkofondet. 
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MD-NAC Kjell-Tore Andersen foreslår, i samråd med distriktsguvernør  
Knud Zimmer, om at det settes en nedre grense for utbetaling fra narkofondet 
på kr. 2.500 mot kr. 5.000 slik det er i dag. Det vil bety at prosjekter som er på 
totalt kr. 10.000 eller mer, kan oppnå 25% bidrag. 

”Bruken av narkofondet” ble drøftet under sak 5.4.3  -2 i guvernørrådets møte i 
mai 2002, der følgende vedtak ble fattet: 

”a) Fra 1. juli 2002 fastsettes refusjonen fra narkofondet til tiltak innenfor 
fondets retningslinjer for bruken - til inntil 25% av totalkostnadene for 
tiltaket. 

  b) Det gis ikke refusjon til tiltak som koster kr. 5.000 eller mindre.  
                            (Uthevet av lionskontoret) 
c) Administrasjonen bes om snarest mulig å få frem en prognose for hva 

som er til disposisjon ved utløpet av 2001/2002. 
  Prognosen bør foreligge til fagsjefmøtet 1. juni 2002. 
d) Virksomheten videre fremover planlegges med sikte på å legge opp en 

kapital på minst 1 million kroner innen 30. juni 2005.” 

  Guvernørrådet beklager at vedtakets punkt b) er feiltolket.  
Intensjonene i vedtaket er at man skal kunne søke om inntil 25% og kunne få 
refundert inntil kr. 1.250 av et prosjekt som koster kr. 5.000.  

V E D T A K : 
  Vedtaket fra guvernørrådets møte i mai 2002 under behandlingen av  

sak 5.4.3  -2 opprettholdes. 

3.  Avslag på søknad fra Lions Club Krødsherad.   
Lions Club Krødsherad søkte høsten 2002 om å få refundert 25% av kr. 15.160 
(godkjent beløp), men fikk avslag dag refusjonsbeløpet ville bli under kr 5.000.  

  Saken ses i sammenheng med sak 5.4.3 –2 foran.  

V E D T A K : 
   Søknaden innvilges med kr. 3.790,-.   

4.   ”Det er mitt valg” ved lærerhøyskolene. 
MD-NAC Kjell-Tore Andersen legger frem en betenkning av 20. januar 2003 
der han påpeker at finansieringen av ”Det er mitt valg”-kurs ved 
lærerhøyskolen kan være en belastning for mange distrikter. Han foreslår at 
”narkofondet” skal bidra med 65% og Lions Quest med 35% av utgiftene. 

V E D T A K : 
Kurser ved landets lærerhøyskoler finansieres med 65% gjennom 
narkofondet og 35% gjennom Lions Quest for kurser med oppstart etter 
1. januar 2003.                                           (MD-NAC foreslår fra 1. juli 2003.) 
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Denne ordningen må dog ikke frata de lokale klubbers ansvar for 
oppfølging av skolene. Lokale klubber skal arbeide for at skolen dekker 
deler av kostnadene ved kurs. 

6 ORGANISASJONSSAKER 

6.1 Komiteer og utvalg: Rapporter, oppnevninger, mm.   
6.1.1 Norske lionsklubbers katastrofeberedskap.                             (Intet saksdokument) 

• Det er utbetalt kr. 10.000 fra ”katastrofeberedskapen” gjennom Lions Club 
Tynset i forbindelse med slagrammet familiefar. 

• Det er utbetalt kr. 20.000 fra ”katastrofeberedskapen” gjennom Lions Club 
Tana-Nesseby i forbindelse med en brann i Tana 

  
  Referert. 

6.1.2 Lions Førerhundskole og mobilitetsenter.            
Styreformann i Lions Førerhundskole og mobilitetsenter, Harald Eikeland, 
meddeler i brev av 3. juni 2002 at Arne Storli ønsker en arvtaker som medlem i 
Styret for skolen. 
Styret har enstemmig anbefalt Katrine Kridsby, Kolbu, som ny representant for 
brukerne og ber om Guvernørrådets godkjennelse. 

V E D T A K : 
Katrine Kridsby, Kolbu, godkjennes om ny representant i Stiftelsen 
Lions Førehundskole og mobilitetsenter etter Arne Storli, Grue,  med 
øyeblikkelig virkning. 

3. Komiteen for utredning av saker til Hovedkontoret.                            
 Av arbeidsmessige årsaker ønsker PDG Stein Waage og fratre komiteen.  
 Som nytt medlem er foreslått PDG Peder Eikeland. 

Komiteen, som ble oppnevnt i guvernørrådsmøtet i november 2002, har 
fremlagt sin foreløpige rapport, datert 19. januar 2003.  
I henhold til mandatet skal endelig rapport foreligge til guvernørrådets møte i 
november 2003. 
Komiteen har satt opp en trapport datert 19. januar 2003, der det pekes på tre 
sentrale punkter som er under vurdering. 

V E D T A K : 
a) PDG Peder Eikeland, Lions Club Bjerkreim, avløser PDG Stein  
      Waage, Lions Club Bryne, med øyeblikkelig virkning. 

  b)   Den foreløpige rapporten tas til etterretning. 
6.1.4 Komiteen for effektivisering av distriktsorganisasjonen. 

Riksmøtet i Ålesund 2002 godkjente den fremlagte strategiplan for Lions i 
Norge. Organisering av distriktene var en av de prioriterte oppgaver fra planen. 
Som følge av behandlingen i guvernørrådsmøtet i august 2002 under sak 7.2.1 
ble det foreslått et utvalg til å utarbeide et konsept. 
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Utvalget, som har bestått av distriktsguvernørene Einar Steinland, Kjell-Steinar 
Aasheim og Knud Zimmer, har utarbeidet et konsept, datert 9. januar 2002. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
Konseptet tas til etterretning. 

5. Arbeidsutvalget til Nordisk Samarbeidsråd (NSR-AU).             
NSR-møtet i Borås vedtok de nye retningslinjene i ”Mål og Strategier”.  
Dette innebærer at det opprettes et arbeidsutvalg innen NSR, som skal bestå av 
en representant for hvert land. 
Tidligere MD-IRC Arne Husebye, Lions Club  Arendal, er forespurt, og har 
sagt seg villig til å påta seg vervet som represesentant for MD 104. 

V E D T A K : 
Tidligere MD-IRC Arne Husebye, Lions Club Arendal, oppnevnes som  
representant for MD 104 i arbeidsutvalget til Nordisk Samarbeidsråd. 

6.1.6 Tildeling av resterende ”Røde Fjær”-midler. 
Fordelingskomiteen for tildeling av Røde Fjær-midler har sendt inn en sak som 
den ønsker at Arbeidsutvalget kvalitetsikrer. 
Tildeling av midlene er ingen guvernørrådsak. Komiteen ønsker likevel at dens 
forslag til bruk av det siste beløpet blir drøftet. 

V E D T A K : 
a) Fordelingskomiteens rapport ts til etterretning. 
b) Det oppnevnes en prosjektgruppe bestående av – 

• GRL  Morten K. Jansen (leder) 
• PCC  Arne Krogstad 
• PCC  Terje Nohr 
• DG  Karl T. Pharo  
som får i oppgave å skape et positivt prosjekt hvor flest mulig 
klubber i Norge synliggjøres og fronter Alzheimer og demens-saken 
lokalt, slik det er skissert i fordelingskomiteens rapport av  
21. januar 2003. 

6.1.7 Lions Røde Fjær 2004. 
Leder i Hovedkomiteen Egil Moe-Helgesen  har listet opp en del viktige 
elementer til neste års innsamlingsaksjon som det gjelder å få på plass. Han vil 
være til stede under guvernørrådets møte for å kunne gi en mer deltaljert 
orientering. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
Notatet tas til etterretning. 

6.2 Personalsaker / Sekretariatet        
6.2.1 Fremtidig bemanning ved Lionskontoret. 
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Komiteen har avholdt møte og fremlegger en rapport datert 22. januar 2003. 
Med bakgrunn i denne, og etter diskusjon i arbeidsutvalget, foreslås at det 
søkes etter en person som skal ha ansvar for økonomi, herunder regnskap, 
bokføring og budsjettarbeid, samt IT og web arbeid. Tiltredelse 15/9-2003. 
Videre bemanningsbehov ved lionskontoret vurderes i kløpet av høsten 2003. 

  Sak fremmes til guvernørrådsmøtet i februar 2004 
  Det vises ellers til konklusjonene i komiteens rapport. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
Det ansettes en person ved lionskontoret med ansvar for økonomi og IT. 
Tiltredelse 15. september 2003. Arbeidet med dette starter umiddelbart. 

6.3 Andre organisasjonssaker 
 6.3.1 1.   Søknad om ettergivelse av gjeld fra Lions Club Suldal. 

Lions Club Suldal søker i brev av 15. mai 2002 om kontingentfritak for 
høsthalvåret 2002, som utgjør kr. 3.216. 
Det foreligger også en redegjørelse om saken fra distriktsguvernør Karl T. 
Pharo i brev av 7. januar 2003.          

V E D T A K : 
Saksbehandlingen i distriktet synes å ha tatt altfor lang tid, slik at 
klubben ikke ble stilt i Status Quo før sommerferien 2002. 
For om mulig å revitalisere klubben ettergis beløpet med kr. 3.216. 

   
2.   Søknad om ettergivelse av gjeld fra Lions Club Rennesøy. 
Lions Club Rennesøy skylder p.t. kr. 8.214 til MD 104. Beløpet gjelder 
kontingent for høsthalvåret 2001, vårhalvåret 2002 og reisefordeling til 
riksmøtet i 2001. 
Klubben søkte om ettergivelse våren 2002 etter flere purringer fra lions-
kontoret. 

V E D T A K : 
   Vårt krav på kr. 8.214 opprettholdes. 

6.3.2 Søknad om Lionskrystallen 
  Det foreligger forslag om tildeling av Lionskrystallen til to personer. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
  Begge personene tildeles Lionskrystallen. 

3. Kompensasjon for merverdiavgift.    
Hedmark fylkesskattekontor meddeler i brev av 6. desember 2002 at Lions 
Norge vil få utbetalt kr. 251.097 i refusjon for merverdiavgift.  
Dette er 100% av hva vi søkte om å få dekket. 

Referert.  
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6.3.4 Gaver til frivillige organisasjoner. 
Skattedirektoratet har oppjustert sin liste over frivillige organisasjoner som kan 
motta gaver, der giverne meddeles rett til skattefradrag. Lions er ikke på denne 
listen. 
I et notat av 4. desember 2002 tar generalsekretær Ole Jakob Sparre opp 
spørsmålet om Guvernørrådet vil at vi skal søke om å komme med på listen. 

  V E D T A K : 
  Vi forholder oss til gjeldende praksis. 

6.3.5 Kronprisparets humanitære fond.    
Lionsklubbene i Norge innbetalte i sin tid inn som gave til Kronprinsparets 
humanitære fond. Beløpet, kr. 170.021 er nå overført til fondet. 

   Referert. 

7 RIKSMØTET 

7.1 Riksmøtet 2003 i Kristiansand           
 7.1.1 Innkomne forslag til behandling. 
  1.   Bruk av Lions ungdomskonto til utdanningsformål. 

Lions Club Fjaler og Lions Club Laksevåg foreslår i brev av 20. januar 2003 at 
bruken av Lions ungdomskonto utvides til også å omfatte utdanningsformål. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
 Guvernørrådets innstilling til Riksmøtet er at forslaget ikke bør vedtas. 

2.   Forandring i ”Forretningsorden for riksmøter”. 
Lions Club Oslo/Berg ønsker at forretningsorden skal hjemle adgang til å få 
opp benkeforslag til behandling  riksmøtet selv om bare forslagsstilleren står 
bak forslaget.  

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
 Guvernørrådets innstilling til Riksmøtet er at forslaget ikke bør vedtas. 

3.   Matrikkelsen i bokform I. 
Lions Club Kongsvinger fremmer forslag om at matrikkelen også gis ut i papir-
versjon i tillegg til det IT-baserte medlemsystemet. 
4.   Matrikkelen i bokform II. 
Lions Club Bodø/Tverlandet fremmer forslag om at medlemsmatrikkelen skal 
utgis i bokform. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
  a)   Det foreslås overfor Riksmøtet at forslagene behandles under ett. 
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b) Riksmøtet 2002 i Ålesund vedtok blant annet at ”Behov for 
matrikkelinformasjon på papir dekkes gjennom trykking av utvalgte 
deler på bestilling”. Vedtaket opprettholdes. 

For 2003-2004 lages en papirversjon av den delen som omfatter 
klubbene og medlemmene, i et mindre opplag som selges fra 
lionskontoret på bestilling. 

7.1.2 Forslag fra Guvernørrådet. 
  1.   Nytt NSR-prosjekt for 2003 – 2005.        

Forslaget ble fremmet av MD 107 Finland under NSR-møtet i Borås i januar i 
år, det ble godkjent  

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
Forslaget legges frem for Riksmøtet 2003 med anbefaling om 
godkjennelse. 

2.   Fullmakt til Guvernørrådet i NSR-økonomiske saker.        (Intet saksdokument) 
Slik saksbehandlingen foregår i dag, fremmes et nordisk prosjekt for NSR i 
januar. Et positivt vedtak der må stadfestes av de respektive lands riksmøter i 
mai-juni. Man kan derfor ikke være sikker på om man kan igangsette prosjektet 
før positive vedtak foreligger fra riksmøtene, det vil si omkring 1. juli. 

NSR-møtet i Borås i år vedtok en ny versjon av ”Mål og strategier” for NSR-
samarbeidet. 
Fra denne versjonens punkt 9 heter det:  
   ”NSR har årlig et eller flere samnordiske IR-prosjekt, som godkjennes av  
    NSR-rådsmøtet. Prosjektet styres av de prinsipper som er godkjent av NSR.” 
Fra punkt 11.15.1 heter det: 

”Pengebeløpet for den prosjektandel som finansieres av NSR’s medlemsland 
 er 0,94 euro per medlem basert på medlemstallet 1. juli hvert år.  
Av beløpet kan høyst 10% anvendes til administrasjon av prosjektet.” 

Som følge av dette vedtaket er det  ønskelig at Riksmøtet gir en fullmakt til 
guvernørrådet om at dersom det fremmes IR-prosjekter i NSR-regi, skal 
Guvernørrådet kunne gi sin godkjennelse til prosjektet under NSR-møtet - 
innenfor en økonomisk ramme på 0,94 euro pr. medlem. Arbeidet vil da kunne 
igangsettes omgående og man sparer verdifull tid. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
Forslaget legges frem for Riksmøtet 2003 med anbefaling om at – 

”Guvernørrådet gis fullmakt til, innenfor de i punkt 11.15.1 i ”Mål 
 og strategier for NSR-samarbeidet” gitte økonomiske rammer, å 
 kunne vedta nytt NSR IR-prosjekt på NSR-rådsmøtet i januar.” 

2. Beitoleir.            (Intet 
saksdokument) 

V E D T A K : 
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   Guvernørrådet fremmer følgende forslag overfor Riksmøtet: 
   ”Multippeldistrikt 104 Norge arrangerer internasjonal ungdomsleir for 
     funksjonshemmede på Grønolen Fjellgard, Beito, sommeren 2004.” 

4.  Helsesportsuke i Tana.         (Intet saksdokument) 

V E D T A K : 
   Guvernørrådet fremmer følgende forslag overfor Riksmøtet: 

   ”Det arrangeres helsesportsuke for funksjonshemmede høsten 2004 i 
     regi av Lions Club Tana-Nesseby.” 

5. Stemmerett i Guvernørrådet for AGRL som IPDG.            (Intet saksdokument) 
De internasjonale bestemmelse hjemler adgang for et multippeldistrikt til å 
lovfeste at det skal kunne ha forrige års distriktsguvernører (IDPG)  i sitt 
guvernørråd – i et antall som ikke må overstige 50% av sittende guvernører. 
(Arbeidsordningens artikkel II, seksjon 4) 

Samtidig slår ”Lov for MD 104” § 5, 3 fast at Assisterende guvernørrådsleder 
(AGRL) ”møter i guvernørrådet på linje med fagsjefer ……”, altså ikke som et 
fullverdig rådsmedlem. 

Ettersom vi har anledning til å la en AGRL som samtidig er IPDG få denne 
oppgraderte status, ønsker Guvernørrådet å fremme dette som forslag til 
Riksmøtet 2003.  

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
 Det fremmes følgende forslag for Riksmøtet 2003: 

”I Lov for MD 104, § 5, punkt 3, siste avsnitt, settes det inn en ny 
setning (etter den setningen som lyder: Assisterende guvernørråds-
leder møter i guvernørrådet på lik linje med riksmøtevalgte fagsjefer 
…….) med følgende tekst: 

”Dersom assisterende guvernørrådsleder er en nylig avgått 
distriktsguvernør (IPDG), skal vedkommende være et stemme-
berettiget medlem av guvernørrådet.”  

 6.   Valg til to riksmøtevalgte funksjoner. 
Vårt lovverk har ingen begrensning i hvor mange verv en person samtidig kan 
velges til av Riksmøtet. De riksmøtevalgte funksjonene er dog av en så 
vesentlig og krevende karakter at man ønsker å begrense disse mulighetene. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
 Det fremmes følgende forslag for Riksmøtet 2003: 

 Guvernørrådet foreslår et nytt punkt 7 i  Lov for MD 104, § 17: 
    ”7 Et medlem som er valgt av Riksmøtet for en bestemt periode, 

har ikke anledning til å stille til valg i funksjoner nevnt i  
”Lov for MD 104”, § 17, punktene 4 b-j, før den opprinnelige 
perioden er løpt ut.” 
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7.   Utspørring av kandidater.         (Intet 
saksdokument) 

I ”Lov for MD 104”, heter det i § 11, punkt 5, siste avsnitt: 
”Ved valg av assisterende guvernørrådsleder og ledere til internasjonale 
verv skal et panel, bestemt av valgkomiteen, spørre ut kandidatene før 
valget finner sted. Dette for å bringe deres prioriteringer i forbindelse med 
vervet best mulig til delegatenes kunnskap”. 

Guvernørrådet ønsker å fremme forslag om at dette avsnittet bortfaller.  

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
 Det fremmes følgende forslag for Riksmøtet 2003: 

Guvernørrådet foreslår at siste avsnitt i ”Lov for MD 104”, § 11,  
punkt 5 tas bort. 

  

8.   Om valg av MD-LeoC.          (Intet saksdokument) 
Det vises til sluttrapporten fra den prosjektgruppen som har evaluert 
Leoprosjektet  (sak 5.3.4). 

 Guvernørrådet fremmer sine konklusjoner for Riksmøtet.  

 9.   Nedleggelse av funksjonen MD-PRC til fordel for en komite 
Generalsekretæren har utarbeidet et notat av 10. februar 2003 på vegne av 
Arbeidsutvalget, der det foreslås at Guvernørrådet fremmer forslag overfor 
Riksmøtet om at funksjonen som MD-PRC nedlegges fra 1. juli 2003.  
I stedet ønsker man en komite, som kan ivareta PR- og informasjonsoppgavene 
på MD-plan.  

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
 Det fremmes følgende forslag for Riksmøtet 2003: 

  Funksjonen som MD-PRC nedlegges med virkning fra 1. juli 2003. 
De oppgaver som naturlig hører inn under PR- og informasjonsarbeidet 
ivaretas fra samme dato av en komite, oppnevnt av Guvernørrådet etter 
forslag fra Lionskontoret.  
I komiteen sitter generalsekretæren som leder og med MD-LDC som 
fast medlem. I tillegg oppnevnes inntil tre personer. 

7.1.3 Langtidsplanene. 
 1.   Langtidsplan for organisasjon og utvikling for 2003-2006. 

2.   Langtidsplan for nasjonalt og internasjonalt hjelpearbeid for 2003-2006. 
3.   Langtidsplan for ungdomsarbeidet for 2003-2006, herunder Lions kamp 

 mot rus og stoffmisbruk.   
 Guvernørrådet inviterer Riksmøtet til å vedta de foreliggende langtidsplanene. 

7.1.4 Budsjett. 
Budsjettkomiteen (=Guvernørrådets arbeidsutvalg) legger frem sitt forslag til 
budsjett av 10. februar 2003 for behandling i Guvernørrådet. 
Guvernørrådets endelige budsjettforslag fremmes for Riksmøtet 2003. 
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7.1.5 Arrangementene. 
  1.   Dagsorden for riksmøtet 

Administrasjonen har satt opp et foreløpig forslag til Dagsorden for riksmøtet, 
datert 10. januar 2003. 
• Lions Club Tana-Nesseby ønsker taletid under møtet ettersom tilskuddene 

til Helsesportsuka i Tana har gått jevnt nedover siden 1999. 
•  Det er også kommet forespørsel fra Lions Aid Norway om å få gi en 

presentasjon av Lions Aid Norway. Det er i disse dager 10 år siden arbeidet 
ble startet opp i Uganda. 

• Det legges inn en sekvens med Lions Førerhundskole i forbindelse med et 
arrangement i sentrum av Kristiansand. 

 2.   Rammeplan for arrangementene.  
  Rammeplan av 24. september 2002 er tidligere sendt ut til orientering. 

8 DISTRIKTSSAKER              (Intet saksdokument) 

   
9 NORDISK SAMARBEID 

9.1 Nordisk samarbeidsråds møte         (Intet saksdokument) 
9.1.1 NSR-møtet 2003 i Borås. 
9.1.2 NSR-møtet 2004 i Norge. 

9.2 Nordiske prosjekter 
 9.2.1 Forandringer i nordisk samarbeidsråd.  

Distriktsguvernør Karl T. Pharo har sendt oss brev av 23. januar 2003 der han 
ønsker at MD 104 Norge skal foreslå forandringer i den nylig vedtatte ”Mål og 
strategier” for NSR-samarbeidet. 

   V E D T A K :  
Brevet oversendes til Norges fremtidige representant i arbeidsutvalget 
for Nordisk Samarbeidsråd. 

10 EUROPEISK SAMARBEID 

10.1  Europa Forum 2002 i Brussel         (Intet 
saksdokument)   

10.2 Europa Forum 2003 i Cypros         (Intet 
saksdokument) 
  

10.3 Møte i Berlin for europeiske guvernørrådsledere 
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 Det har vært avholdt et møte i Berlin 8. februar i år for guvernørrådsledere fra 
Europa. GRL Morten K. Jansen deltok i møtet og har satt opp et referat fra 
møtet, datert 11. februar 2003. 
Av de sakene som ble drøftet var også et tysk-fransk-italiensk innspill om å 
danne et eget forum som skal møtes årlig i tillegg til Europa Forum. Det er 
særlig spørsmål knyttet til Øst-Europa som skal danne grunnlag for møtene 
Dette nye forum bygger på ”Milan Charter”, og vil også kunne være åpent for 
andre europeiske multippeldistrikt som måtte ønske det. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
a) Vi ønsker å følge utviklingen i Europa uten fastere tilknytning på 

nåværende tidspunkt. Arbeidet med spørsmål knyttet til Øst-Europa 
ivaretas av MD-IRC. 

b) Referatet for øvrig tas til etterretning. 

11 DET INTERNASJONALE STYRET         (Intet 
saksdokument) 
  
11.1 Rapport fra styremøte i Det internasjonale styret 
11.2 Convention 2003 i Denver, USA  

12 REGNSKAP OG BUDSJETT     

1. Regnskapsoversikter 
12.1.1 Driftsregnskap 01.07 – 31.12.2002. 

  INNSTILLING til Guvernørrådet: 
  Regnskapsoversikten tas til etterretning. 

2. Aktivitetsregnskap 01.07 – 31.12.2002. 

INNSTILLING til Guvernørrådet: 
  Regnskapsoversikten tas til etterretning. 

12.1.3  Driftsregnskap 01.07.2001 – 30.06.2002.       (Intet saksdokument) 
12.1.4 Aktivitetsregnskap 01.07.2001 – 30.06.2002.      (Intet saksdokument) 

12.3 Norsk medlem i Det internasjonale styret 
Etter at Nordisk samarbeidsråd i januar i år vedtok at NSR ikke lenger skal 
dekke utgiftene til kandidat fra Norden til Det internasjonale styret, foreslår 
generalsekretær Ole Jakob Sparre i notat av 20. januar 2003 at de kr. 84.000 
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som er avsatt i våre regnskaper til fremtidig Europa Forum i Norden, frigjøres 
og disponeres av Guvernørrådet til presentasjonen av vår kandidat. 

V E D T A K : 
   Forslaget godkjennes. 

13 ANDRE SAKER FREMMET AV LIONSKLUBBER, -DISTRIKTER , ETC 
  

13.1 Returpant fra Tomra-automater 
Distriktsguvernør Knud Zimmer og generalsekretær Ole Jakob Sparre har hatt et møte 
med representanter fra Tomra automater for å vurdere mulighetene for en eventuell 
aksjon. 

V E D T A K : 
Distriktsguvernør Knud Zimmer og generalsekretær Ole Jakob Sparre arbeider 
videre med saken. 

14 ANDRE SAKER  FREMMET AV IKKE-LIONS       (Intet 
saksdokument) 

 15 AVSLUTNING 

 Møtet blir avsluttet av guvernørrådsleder Morten K. Jansen. 
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LIONS CLUBS INTERNATIONAL 
Multippeldistrikt 104 

P R O T O K O L L 
fra guvernørrådsmøtet 
fredag 30. mai 2003 

på Quality Hotel Kristiansand 

!   !   !   !   ! 

Følgende møtepliktige var til stede: 
Guvernørrådsleder Morten K. JANSEN. 
Assisterende guvernørrådsleder Tove E. GULLIKSRUD. 
Distriktsguvernørene Leif ANDVIN, Petter GJERTSEN, Marit KLOKKERHAUG, 

Stein LARSEN, Sigmund LEREIM, Karl T. PHARO, Kirsti RØNNESTAD,  
Knud ZIMMER og Kjell-Steinar AASHEIM. 

MD-LDC Bjørn SÆTROM. 
MD-MEC Kjell LANGBALLE. 
MD-NAC Kjell-Tore ANDERSEN 
MD-PRC Jon S. VANGSØY. 
MD-YEC Ingvald SIVERTSEN 
Generalsekretær Ole J. SPARRE. 
Rådsekretær Knut RELBO. 

Følgende møtepliktige hadde forfall: 
Distriktsguvernør Einar STEINLAND, MD-IRC Svein Ø. BERNTSEN og  

MD-LeoC Rune JOHANSEN. 
I tillegg var innkalt og til stede: 

Neste års distriktsguvernører Finn ELTORN, Lasse HJERMUNDRUD,  
Sigmund HOLE, Bjørn HOLM, Tor HØYE, Evy EINARSEN,  
Christopher KNAG, Kjell STRAND, Torstein VADA og Tor WILHELMSEN. 

Redaktør for ”The Lion” Henning AAMODT. 
Konsulent Otto BRØDHOLT. 
Riksmøtets dirigent Martin HAAKULL. 
Leder for Hovedkomiteen for Riksmøtet Steinar GJERTSEN. 

Følgende var til stede under hele eller deler av møtet: 
Tidligere medlem av Det internasjonale styret Arve FOSSUM og  

Jon Bjarni THORSTEINSSON (Island). 
Tidligere guvernørrådsledere Jan A. HOLTET, Arne KROGSTAD, Terje NOHR og 

Arne SOLUM 
Tidligere distriktsguvernører Ingolf BEKKELUND, Jens Th. EINARSEN,  

Erik EVANG, Harald HARTVIKSEN, Thore Jan KLEVER, Tore N. NJØS og 
Tom SLETNER, 

Gjest fra MD 101 Sverige PDG Toni BLOM. 



Gjest fra MD 109 Island DG Daniel BJÖRNSSON 

!   !   !   !   ! 

1 KONSTITUERING 
  
 Møtet ble åpnet og ledet av guvernørrådets leder, Morten K. Jansen. 

Etter å ha ønsket de tilstedeværende velkommen, ga han ordet til assisterende 
guvernørrådsleder Tove E. Gulliksrud, som leste Lions Mål. 
Møteleder overbrakte en hilsen fra distriktsguvernør Einar Steinland, som hadde meldt 
forfall på grunn av sin kones helsetilstand.  
Det ble besluttet å sende en hilsen tilbake til de to. 

Møteleder fikk så aksept for at møtet var lovlig innkalt.  
Han redegjorde for et par nye saker som Arbeidsutvalget hadde behandlet og et par 
nye saker som ville bli tatt opp, samt at enkelte saker ble behandlet i litt annen 
rekkefølge. Møtet ga tilslutning til det, og sakslisten ble derpå godkjent. 

2 PROTOKOLLER OG REFERATSAKER 

2.1 Protokoller 
2.1.1 Protokoll fra guvernørrådsmøtet i februar 2003.                         

Det settes inn i protokollen under avsnittet ”Følgende var til stede under hele 
eller deler av møtet” at tidligere distriktsguvernør Per M. Johansen var til stede. 

  
V E D T A K: 

  Protokollen godkjennes. 
   

3 KOMITEEN  «ARBEIDET FOR ORGANISASJONSUTVIKLING»  

3.1  Generelt om organisasjonsutvikling  (ingen saker) 

3.2 Medlemsutvikling 
3.2.1 Situasjonsrapport. 
 MD-MEC Kjell Langballe har satt opp situasjonsrapport datert 1. mai 2003. 

 V E D T A K : 
 Rapporten tas til etterretning. 

3.2.2  Saker vedrørende medlemsutvikling. 
 1.  Om oppnevnelse av tillitsvalgte på MD-plan. 

Det hender fra tid til annen at personell ved Hovedkontoret eller tillitsvalgte på 
internasjonalt plan oppnevner lionsmedlemmer i Norge til verv på MD-plan. 
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 V E D T A K : 
Guvernørrådet ønsker å presisere overfor Hovedkontoret og andre at det 
gjerne kan fremmes ønsker om å få bestemte personer til slike verv, 
men at det må være Guvernørrådet som formelt har den endelige 
bestemmelsesmyndighet. 

3. Medlemsundersøkelsen 2002-2003. 
Organisasjonskomiteen for lionsåret 2002-2003 fikk som mandat å sluttføre en 
undersøkelse blant utmeldte medlemmer. Fra leder for komiteen, Jan A. Holtet, 
har vi mottatt sluttrapport datert mai 2003. 

V E D T A K : 
Sluttrapporten tas til etterretning. 

3.3 Presse- og informasjonsarbeidet    
3.3.1 Situasjonsrapport.            
 MD-PRC Jon S. Vangsøy har satt opp en rapport datert 2. mai 2003. 
 Pressemeldingen om Moskva-barna og evaluering av ”The Lion” er ført opp 

som egne saker. 
  
V E D T A K : 

 Rapporten tas til etterretning. 

3.3.2  Saker vedr. presse og informasjon.  
1. Moskva-ungdom til Norge. 
MD-PRC Jon S. Vangsøy har sendt ut en pressemelding om de 18 Moskva-
ungdommenes besøk på Spidsbergseter. 

  Referert. 
   
3.3.3 Lionsbladet. 

1. Evaluering av ”The Lion”. 
Komiteen som var nedsatt til å evaluere ”The Lion”, har avgitt sin sluttrapport 
datert 30. april 2003. 

V E D T A K : 
Guvernørrådet 2003-2004 oppnevner et ad hoc-utvalg som utarbeider 
konkrete planer basert på konklusjonene gitt i evalueringskomiteens 
sluttrapport av 30. april 2003.  

3.4 Opplæring 
3.4.1 Situasjonsrapport.  
 MD-LDC Bjørn Sætrom har satt opp en statusrapport datert 22. april 2003. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 
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4 KOMITEEN «NASJONALT OG INTERNASJONALT HJELPEARBEID»  

4.1 Generelt om hjelpearbeid 
 4.1.1 Situasjonsrapport.  

 MD-IRC Svein Berntsen har satt opp en situasjonsrapport datert 7. mai 2003. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning.  

4.2 IR-arbeidet 
 4.2.1 LCIF.        

Det er satt opp en oversikt over Melvin Jones-innbetalinger gjennom 
lionskontoret per 8. april 2003. 

  
  V E D T A K : 

   Oversikten tas til orientering. 

2. Lions Aid Norway.  
Styret i Lions Aid Norway har lagt frem årsrapport for kalenderåret 2002. 

  V E D T A K : 
Guvernørrådet avgir følgende INNSTILLING til Riksmøtet 2003: 
Årsrapport for Lions Aid Norway for kalenderåret 2002 med beretning, 
resultatregnskap og balanse med noter og revisjonsberetning 
godkjennes. 
Den frie delen av årets overskudd,  kr. 50.211 tillegges egenkapitalen. 

4.2.3 Lion Mints.  
 1.  Søknad om støtte til Baldzio Silas. 

MD-IRC Svein Berntsen fremmer forslag om å bevilge NOK 150.000 til 
utbedring av kjøkkenet i Baldzio Silas. 

  
V E D T A K : 
”MD 104 støtter delprosjekt vedrørende rehabilitering av kjøkkenet til 
prosjekt Baldzio Silas med NOK 150.000, hvorav NOK 65.000 allerede 
er innbetalt fra norske klubber. 
Beløpet, kr. 85.000, belastes Lion Mints-kontoen.  
Ytterligere innbetaling fra klubbene, øremerket prosjektet, godskrives 
Lion Mints-kontoen. 

2. Søknad om støtte til ”Maria Children Home”. 
Distrikt 104 B søker om NOK 100.000 fra Lion Mints-fondet. 
Redegjørelse for prosjektet er gitt i brev av 17. desember 2002 til MD-IRC 
Svein Berntsen. 
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Guvernørrådet vedtok en utbetaling på NOK 30.000 til det samme prosjektet i 
sitt møte i august 1999 under sak 8.2.2 –2. 

 MD-IRC Svein Berntsen anbefaler søknaden som bidrag fra Lion Mints-fondet. 

V E D T A K : 
Det gis et tilskudd på kr. 100.000 til prosjektet, som blir å utbetale over 
Lion Mints-kontoen. 

  
 4.2.4  Lions Lys. 

1. Søknad fra BURG.   
Norsk Revmatikerforbunds barne- og ungdomsgruppe (BURG) søker i brev av 
9. mai 2003 om kr. 25.000 i støtte for å kunne få avviklet sin planlagte familie-
leir i august. 
Dette er et tiltak som Lions har støttet i mange år. 
Arbeidsutvalget går inn for å støtte søknaden. 

V E D T A K : 
Det gis et tilskudd på kr. 25.000 til prosjektet, som blir å utbetale over 
Lions Lys-kontoen. 

5 KOMITEEN «UNGDOMSARBEID» 

5.1 Generelt om ungdomsarbeid 
5.1.1 Statusrapport Beitoleiren 2003. 
 Rune Johansen, leder for leirkomiteen, har sendt inn en statusrapport datert  

30. april 2003. 

 V E D T A K : 
  Rapporten tas til orientering. 

  
5.1.2 Orkester Norden. 
 Erik Evang ga en kort orientering om arbeidet med Orkester Norden. 

  Referert. 

5.2 Ungdomsutveksling 
5.2.1  Situasjonsrapport.  
 MD-YEC Ingvald Sivertsen har satt opp en statusrapport datert 14. april 2003. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

5.2.3  Lions Ungdomskonto.   
 1.  Søknad om garanti for leir i 104 A i 2003.                                      

Leirkomiteen for den internasjonale ungdomsleiren ”A Union of Light” som 
arrangeres i 2003, har sendt inn program og budsjett.  
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De søker om garanti for sviktende inntekter og MD-YEC Ingvald Sivertsen 
anbefaler søknaden med en garanti begrenset oppad til kr. 20.000. 

  V E D T A K: 
Det gis en garanti begrenset oppad til kr. 20.000 for sviktende inntekter 
til den internasjonale ungdomsleiren i 2003 i regi av distrikt 104 A. 
Eventuelt beløp blir å utbetale når det foreligger et foreløpig regnskap 
Innen utløpet av 2003. 

2.  Søknad om garanti for leir i 104 G i 2004.  
Leirkomiteen for den internasjonale ungdomsleiren ”Tyrifjord Camp”, som 
arrangeres i 2004 med Lions Club Modum og Lions Club Tyristrand som 
arrangørklubber, søker om garanti på inntil kr. 20.000 for sviktende inntekter 
og uforutsette kostnader. Budsjett og program er utarbeidet.  
Søknaden anbefales av MD-YEC Ingvald Sivertsen.   

V E D T A K: 
Det gis en garanti begrenset oppad til kr. 20.000 for sviktende inntekter 
til den internasjonale ungdomsleiren i 2004 i regi av distrikt 104 G. 
Eventuelt beløp blir å utbetale når det foreligger et foreløpig regnskap 
innen utløpet av 2004. 

5.3 Leo-arbeid 
 5.3.1 Situasjonsrapport.  

 MD-LeoC Rune Johansen har satt opp en statusrapport datert 4. mai 2003.  

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

5.4 Narkotika-arbeid 
5.4.1 Situasjonsrapport.  

MD-NAC Kjell-Tore Andersen har satt opp en situasjonsrapport datert 4.mai 
2003. Sakene vedrørende ”Stine Sofies Stiftelse” og ”Røde Tornekrone” 
behandles senere som egne saker. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

5.4.2 Saker vedrørende narkotika-arbeidet.    
 1.  Stine Sofies Stiftelse.    

I guvernørrådsmøtet i februar 2003, sak 5.4.2 –1 ble det stadfestet at MD-NAC 
skulle utarbeide en avtale med Stine Sofies Stiftelse, som blant annet skulle 
omfatte praktiske og økonomiske forhold omkring undervisningsmateriellet. 
Det ble lagt vekt på å få utdypet finansieringsgrunnlaget nærmere og få klarlagt 
den økonomiske fordelingen.  
MD-NAC Kjell-Tore Andersen har med sitt brev av 5. mai 2003 utarbeidet et 
forslag til samarbeidsavtale for utvikling av undervisningsopplegg for 
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grunnskolen. Det følger også et vedlegg med budsjett og tidsperspektiv på 
utviklingen, samt et forslag til sammensetning av en prosjektgruppe. 
Videre har han lagt ved en idéskisse om ”Forebygging av overgrep”, utarbeidet 
av Gunnar Malmin, datert 22. februar 2003. En fremdriftsplan er også satt opp. 

V E D T A K : 
a) Samarbeidsavtalen godkjennes. 
b) Det nedsettes en prosjektgruppe bestående av 

Sigmund Lereim, DG i 104 J 
Kjell-Tore Andersen, MD-NAC 
Ada Sofie Austegaard, Stine Sofies Stiftelse 
Bente Bergseth, Stine Sofies Stiftelse 
Liv Ruud, forfatter 
Gunnar Malmin, forfatter 

Gruppen konstituerer seg selv. MD-NAC Kjell-Tore Andersen tar 
 initiativet til det første møtet. 

c) Gruppens møte- og reiseutgifter dekkes av Lions Quest Foundation. 

2.  Røde Tornekrone Fond. 
MD-NAC Kjell-Tore Andersen ble oppnevnt til representant for MD 104 i 
styret for stiftelsen ”Røde Tornekrone” i guvernørrådsmøtet i november 2002, 
sak 5.4.2. 
Det ble avholdt et arbeidsmøte i stiftelsen 26.april i år. 
(MD104 var ikke til stede, da det falt sammen med våre distriktsmøter.) 
Det foreligger imidlertid et referat fra møtet, hvorfra det blant annet fremgår at 
”det er avtalt at Lions går inn for å foreta en informasjon/distribusjon av 
smykker til alle klubber før aktivitetsperioden i høst”. 

V E D T A K: 
  Referatet tas til orientering. 

5.4.3 Lions «narkofond». 
        0.   Oversikt over narkofondet.   

MD-NAC Kjell-Tore Andersen har satt opp en oversikt over narkofondet som 
omfatter disponible midler per 30. september 2002 med påløpte utgifter, samt 
budsjetterte utgifter og inntekter frem til lionsårets slutt. 
Det vises også til senere sak 12.2. 

V E D T A K: 
  Oversikten tas til orientering. 

1.  Søknad fra Lions Club Sem.                                                           
Lions Club Sem søker om bidrag fra Lions narkofond i forbindelse med sitt 
engasjement for ungdomskolene i Tønsberg kommune. 
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  Prosjektet er flerårig og i 2003 er prosjektet inne i sitt tredje år. 
  Dokumenterte utgifter for 2002 utgjør ca kr. 174.200. 

MD-NAC Kjell-Tore Andersen anbefaler et bidrag på kr. 43.550 som svarer til 
25% av utgiftene.  

V E D T A K: 
Guvernørrådet ser positivt på saken. Beløpet kan utbetales. 

  2.  Beløpsgrenser for utbetaling fra narkofondet. 
Guvernørrådet behandlet beløpsgrensene for utbetaling fra narkofondet i sitt 
møte i februar 2003 under sak 5.4.3 –2, der det ble vedtatt at minste 
utbetalingsbeløp var kr. 1.250, basert på søknader der prosjektets totale 
kostende var ned til kr. 5.000. MD-NAC tolker regelverket på annen måte, og 
ber om ”at reglene på dette punkt blir klare”. 

V E D T A K: 
Guvernørrådet finner at reglene er klare og ønsker inntil videre å 
opprettholde sitt vedtak fra guvernørrådets møte i februar 2003. 

6 ORGANISASJONSSAKER 

6.1 Komiteer og utvalg: Rapporter, oppnevninger, mm.   
1. Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap. 

1.   Utbetaling gjennom Lions Club Herøy.  
Soneleder Margrethe Herset har søkt om et bidrag på kr. 20.000 fra katastrofe-
beredskapen i forbindelse med at en yngre kvinne døde under fødselen av sitt 
fjerde barn. Faren har vært mye syk og er for tiden på arbeidsmarkedstiltak. 
Deres eldste barn konfirmeres i disse dager. 

Styret i Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap har bevilget kr. 20.000 som 
utbetales gjennom Lions Club Dønna/Fredrikke. 

 Referert. 

6.1.2 Leddgiktaksjonen 1995.                    
Norsk Revmatikerforbund søker i brev av 31. januar 2003 om å få omdisponert 
gjenstående kr. 119.000 av vedtatt og mottatt tildeling til sitt ”utjevningsfond”. 
Ettersom ”Fordelingskomiteen” ha avsluttet sitt arbeid, er det opp til 
Guvernørrådet å vedta eventuell omdisponering..  
Fordelingskomiteens tidligere leder, Lars Skjold Wilhelmsen, anbefaler 
imidlertid at dette bør kunne gjøres. 
Det står fortsatt kr. 12.337 igjen på MD-konto øremerket revmatisme og 
lignende fra før selve aksjonen i 1995, som anbefales overført. 
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V E D T A K: 
a) Norsk Revmatikerforbund gis tillatelse til å omdisponere de 

gjenværende kr. 119.000 ved overførsel til sitt ”utjevningsfond”. 
b) Gjenværende midler fra før 1995, øremerket revmatisme, overføres 

          til Norsk Revmatikerforbunds utjevningsfond. 

6.1.3 Røde Fjær-midler fra 1999. 
Guvernørrådet oppnevnte en prosjektgruppe i sitt februarmøte 2003 under sak 
6.1.6, som fikk i oppgave å skape et positivt prosjekt hvor flest mulig klubber i 
Norge synliggjøres og fronter Alzheimer og demenssaken lokalt. 

 Gruppen har sendt inn et referat etter telefonmøte 2. april 2003. 

V E D T A K: 
  Referatet tas til orientering. 

6.2 Personalsaker / Sekretariatet        
6.2.1 Reglement for lionskontoret.                 

Generalsekretæren har satt opp et forslag til ”Reglement for lionskontoret av 
25. februar 2003”, sendt ut som E-post 31. mars 2003. 

 Forslaget er tatt opp til behandling. 

V E D T A K: 
Det foreliggende forslag med noen mindre endringer godkjennes, og 
trer i kraft fra 1. oktober 2003. 

6.3 Andre organisasjonssaker 
6.3.1 Pins.  

I guvernørrådets møte i august 2002 ble det under behandlingen av sak 11.2.4 
vedtatt å utlyse en konkurranse gjennom ”The Lion” om en ny gruppe motiv 
for en 5 årsperiode fra 2004.  
Utlysingen ga ingen svar med redaktøren har selv kommet med et innspill. 

V E D T A K: 
  Følgende fem motiv benyttes fra og med Convention i 2004: 

Grieg (med flygel eller noter); Munch (med ”Skriket”); Vigeland (med 
”Sinnataggen”); Ibsen (med ”Peer Gynt”) og Sigrid Undset.  
Ånsverkslovens bestemmelser om spesiell tillatelse fra den/de som har 
rettighetene for bruk av de ulike motiv, skal følges. 

7 RIKSMØTET 
7.1 Riksmøtet 2003 i Kristiansand           

 7.1.1 Gjennomgåelse av praktiske sider vedrørende møtet. 
Leder for Hovedkomiteen for riksmøtearrangementet, Steinar Gjertsen, ga en 
orientering omkring arrangementene. 
Han kunne meddele at 323 delegater, 16 observatører, 234 ledsagere og 7 
gjester, til sammen 580 personer var påmeldt til riksmøtet. 193 klubber var 
representert. 
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Arbeidsutvalget tilrådde at møteleder skulle foreslå overfor Riksmøtet at 
taletiden for kandidatene til vervet som medlem av Det internasjonale styret ble 
5 minutter. 

7.2 Riksmøtet 2002 i Ålesund 
1. Sluttoppgjør.                       

Lions Club Ålesund/Hessa har sendt oss sluttoppgjør for riksmøtet i Ålesund i 
2002. 
Den administrative delen gikk ut med underskudd på ca kr. 16.700. 
Arrangementsdelen gikk imidlertid med overskudd.  
Andelen til MD 104 ble på netto ca kr.  32.600 og beløpet er overført.  
I henhold til ”Lov for MD 104”, § 22, punkt 2, skal slike beløp avsettes på 
riksmøtekonto, disponeres av Guvernørrådet og benyttes til administrasjon av 
neste års riksmøte.  

V E D T A K: 
   Saken tas til orientering. 

8 DISTRIKTSSAKER   (ingen saker) 
   
9 NORDISK SAMARBEID   

9.1 Nordisk samarbeidsråds møte  (ingen saker) 
9.2 Nordiske prosjekter 

 9.2.1 Gatebarnehjemmet i Daugavpils.  
  Erik Evang ga en kort orientering om gatebarnehjemmet i Daugavpils. 

   Referert. 
10 EUROPEISK SAMARBEID 

10.1  Europa Forum 2002 i Brussel          (ingen saker)    
10.2 Europa Forum 2003 i Cypros (ingen saker) 

  
10.3 Europeisk guvernørrådsledermøte 

 10.3.1 Undertegning av ”Milan Charter”         
Det foreligger et dokument til undertegning, benevnt som ”Milan Charter of 
27/03/2002”. 
Guvernørrådet har hatt ”Milan Charter” oppe til diskusjon i sitt februarmøte i 
år under sak 10.3.  
Det ble der gitt uttrykk for at vi følger utviklingen uten fastere tilknytning. 

V E D T A K: 
Det foreligger ikke nye momenter i saken. Vårt vedtak fra november 
2002 opprettholdes. Det foreliggende utkast til avtale blir ikke 
undertegnet på nåværende tidspunkt. 
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11 DET INTERNASJONALE STYRET 
  

11.1 Rapport fra styremøte i Det internasjonale styret 
Medlemmer i Det internasjonale styret Harri Ala-Kulju og Jørn Andersen har 
sendt oss rapport fra møtet i Det internasjonale styret i april 2003. 
Av rapporten fremgår det blant annet   
• at generalsekretær Ole Jakob Sparre av Det internasjonale styret er 

oppnevnt som medlem til den nye Lions Quest Advisory Committee frem 
til 30. juni 2006. 

• at Evy Einarsen er ”utpekt” som distriktsguvernør i 104 A for 2003-2004. 
(Distriktet har under 1250 medlemmer) 

• at Vatikanet er det 191 land eller geografisk sted på verdensbasis. 

       V E D T A K : 
       Rapporten tas til orientering. 

12 REGNSKAP OG BUDSJETT     
  
1. Årsregnskap 

Administrasjonen har fremlagt resultatregnskap og balanse for driften av  
MD 104 og for aktivitetene for lionsåret 2001-2002. Med årsregnskapet følger 
også revisors beretning. 

 V E D T A K : 
Guvernørrådet avgir følgende INNSTILLING til Riksmøtet 2003: 
Årsregnskap for MD 104 med beretning, resultatregnskap og balanse 
med noter og revisors beretning godkjennes. 

   Årets overskudd på kr. 10.050 tillegges egenkapitalen. 

V E D T A K : 
Revisor bes innen 15. juni 2003 bekrefte at avstemmingen av bank-
kontiene er gjennomgått og godkjent 

2. Regnskapsrapporter 
12.2.1  Driftsregnskapet pr. 31. mars 2003 

  Administrasjone har satt opp en regnskapsrapport datert 5. mai 2003. 
  Det medfølger også et notat av samme dato om rapporten. 

V E D T A K: 
Regnskapsoversikten tas til orientering. 

12.2.2 Aktivitetsregnskapet pr. 31. mars 2003. 
Konsulent Otto Brødholt har satt opp en regnskapsoversikt datert 5. mai 2003 
for perioden fra 1. juli 2002 til 30. april 2003.     
Det medfølger også et notat av samme dato om rapporten. 
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V E D T A K: 
a) Gjenstående beløp på kr. 12.337 fra midler øremerket revmatisme 

og lignende fra før Leddgiktaksjonen i 1995 overføres til Norsk 
Revmatikerforbunds ”Utjevningsfond”.  

b) Restsaldo på Kronprinsparets fond, kr. 1.250, overføres til Norske 
Lionsklubbers katastrofeberedskap. 

c) Regnskapsoversikten for øvrig tas til etterretning 
    

13 ANDRE SAKER FREMMET AV LIONSKLUBBER, -DISTRIKTER , ETC 
(ingen saker) 

14 ANDRE SAKER  FREMMET AV IKKE-LIONS                                      (ingen saker) 

15 AVSLUTNING 

 Møtet ble avsluttet ved guvernørrådsleder Morten K. Jansen.
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P R O T O K O L L 
fra guvernørrådsmøtet 

lørdag 22. og søndag 23. februar 2003 
på Scandic Hotel KNA, Oslo  

!   !   !   !   ! 

Følgende møtepliktige var til stede: 
 Guvernørrådsleder Morten K. JANSEN. 
 Assisterende guvernørrådsleder Tove E. GULLIKSRUD. 
 Distriktsguvernørene Leif ANDVIN, Petter GJERTSEN, Marit KLOKKERHAUG, 
  Stein LARSEN, Sigmund LEREIM, Karl T. PHARO, Kirsti RØNNESTAD, 
  Einar STEINLAND, Knud ZIMMER og Kjell-Steinar AASHEIM. 
 MD-LeoC Rune JOHANSEN. 
 MD-LDC Bjørn SÆTROM. 
 MD-MEC Kjell LANGBALLE. 
 MD-PRC Jon S. VANGSØY 
 Generalsekretær Ole Jakob SPARRE. 
 Rådsekretær    Knut RELBO. 
I tillegg var innkalt og til stede: 
 Rådgiver Otto BRØDHOLT. 
 Møtedirigent for Riksmøtet 2003    Martin HAAKULL, PCC. 
 Redaktør for ”The Lion”    Henning AAMODT. 
Følgende møtepliktige hadde meldt forfall på grunn av sin arbeidssituasjon: 
 MD-IRC Svein Ø. BERNTSEN. 
 MD-NAC Kjell-Tore ANDERSEN. 
 MD-YEC Ingvald SIVERTSEN. 
Følgende var til stede under hele eller deler av møtet: 
 Tidligere medlem av Det internasjonale styret   Arve FOSSUM. 

Tidligere guvernørrådsledere   Egil MOE-HELGESEN, Terje NOHR, Jan A. HOLTET 
  og Arne SOLUM 
Tidligere distriktsguvernører, Ingolf BEKKELUND, Jan HORVERAK (valg-

komiteen),  Ingjerd B. MARTINSEN (valgkomiteen) og Tore N. NJØS. 
 Medlem av Valgkomiteen, Egil NIELSEN. 
 Medlemmer av Leorådet, Hanne KLEMO og Marianne S. VOLDEN. 

!   !   !   !   ! 

1 KONSTITUERING 

Møtet blir åpnet ved at assisterende guvernørrådsleder Tove E. Gulliksrud leste Lions 
etiske norm. 
Guvernørrådsleder Morten K. Jansen presenterte de fremmøtte på tilhørerbenkene og 
ønsket dem velkommen. Et par nye saker ble satt inn på sakslisten - i tillegg til at 
sakene 5.3.3 og 6.1.1 fra arbeidsutvalgets møte var ønsket tatt opp igjen in plenum.  



Ettersom multippeldistriktets valgkomité hadde møte samtidig – og 
guvernørrådslederen er medlem av komiteen – ble den første delen av 
guvernørrådsmøtet ledet av assisterende guvernørrådsleder Tove E. Gulliksrud. 

2 PROTOKOLLER OG REFERATSAKER 

2.1 Protokoller 
2.1.1 Protokoll fra guvernørrådsmøtet i november 2002. 
   
  V E D T A K : 
  Protokollen godkjennes. 

   
3 KOMITEEN  «ARBEIDET FOR ORGANISASJONSUTVIKLING»  

3.2 Medlemsutvikling 
3.2.1 Situasjonsrapport. 
 MD-MEC Kjell Langballe har utarbeidet situasjonsrapport av 15. januar 2003. 
 Det statistiske tallmateriellet er per 1. desember 2002. 

Leder for MERL-komiteen Terje Nohr og MD-MEC Kjell Langballe  kom med 
supplerende informasjoner under møtet. 
Opplaget av ”Håndbok for klubbens medlemskomité” begynner nå å ta slutt. 
Det må vurderes om den foreliggende utgaven skal trykkes opp eller om det er 
behov for forandringer i en ny utgave. 

   
V E D T A K : 

  Situasjonsrapporten tas til etterretning. 
   
3. Medlemsundersøkelsen 

PCC Jan A. Holtet har levert sin foreløpige rapport om medlemsundersøkelsen, 
datert 26.januar 2003. 
Han gjennomgikk rapporten under møtet og ga kommentarer til enkelte 
resultater fra besvarelsene. 
   

V E D T A K : 
 Den foreløpige rapporten tas til etterretning. 

3.3 Presse- og informasjonsarbeidet    
3.3.1 Situasjonsrapport.            

MD-PRC Jon S. Vangsøy har utarbeidet ”Rapport fra arbeidsoppgaver siden 
forrige GR-møte”, datert 10. januar 2003. 
Han presenterte de tre første plakatene i en ny serie, samtidig som han 
kommenterte deler fra sin rapport. 

V E D T A K : 
  Rapporten tas til etterretning. 

3.3.2  Trykksaker under bearbeidelse. 
a) Lovsamling for MD 104.                                                       
I guvernørrådsmøtet i august 2002 ble det vedtatt under behandlingen av  
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sak 6.1 at rådsekretæren skulle ajourføre lovsamlingen, med særlig vekt på 
nettutgaven. 
Lovsamlingen foreligger nå i ajourført papirversjon per 1. juli 2002 og kan 
bestilles fra lionskontoret.  
  

   V E D T A K: 
Lovsamlingen ajourføres fortløpende og legges ut på nettet. 

b)   Klubbhåndboka.                                                                   
Guvernørrådet ga rådsekretæren det mandat å revidere og utarbeide et nytt 
konsept til Klubbhåndboka i sitt møte i august 2002 under sak 6.1. 
Konseptet er nå ferdig, og Bjørn Sætrom, Kjell Langballe og Jan A. Holtet har 
lest gjennom manuset og kommet med sine kommentarer, som nå er 
innarbeidet. 

V E D T A K: 
Administrasjonen bes innhente pris på trykking i en enkel utgave for 
salg fra lionskontoret til selvkost i et opplag på 1.000 bøker. 

c)   Matrikkelen.                                                                          
Under behandlingen av RM-sak 5.3 på riksmøtet 2002 i Ålesund ble det blant 
annet vedtatt at ”behov for matrikkelinformasjon på papir dekkes gjennom 
trykking av utvalgte deler på bestilling.” 

V E D T A K: 
Administrasjonen bes igangsette trykking for salg fra lionskontoret til 
selvkost. Matriklene var ferdige 21. februar 2003. 

3.4 Opplæring 
1. Situasjonsrapport. 

MD-LDC Bjørn Sætrom har utarbeidet statusrapport over lederopplæringen, 
datert 23.januar 2003. 

 Med rapporten fulgte også agenda for VDG-opplæringen i januar 2003.  
 Bjørn Sætrom kom med kommentarer til sin rapport under møtet. 
                       

V E D T A K : 
                       Rapporten tas til etterretning. 

3.4.2 Saker vedrørende opplæring. 
  MD-LDC Bjørn Sætrom ønsker å fremme et tema til Europa Forum 2003 om              
opplæring på nett. Tittelen er ”Learning on the Internet. How to use a Learning    
                        System in Lions Leadership Training. Examples from VDG-training in 
                        MD 104 Norway”. 

V E D T A K : 
Guvernørrådet gir sin tilslutning, og Lionskontoret bes sørge for at  

                                    temaet blir presentert for arrangøren i rett tid.  
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4 KOMITEEN «NASJONALT OG INTERNASJONALT HJELPEARBEID»  

4.1 Generelt om hjelpearbeid 
1. Situasjonsrapport. 

MD-IRC Svein Ø. Berntsen har innsendt situasjonsrapport, datert 25.01.03 

                        V E D T A K : 
                        Situasjonsrapporten tas til etterretning.  

4.1.2  Prosess for valg av neste felles IR-prosjekt for MD 104..   
I guvernørrådsmøtet i november 2002 ble det under behandlingen av sak 4.1.1 
blant annet vedtatt at MD-IRC Svein Ø. Berntsen skulle komme med et forslag 
til prosess om hvordan vi videre skulle engasjere oss etter utfasingen av 
øyehelseprosjektet i Uganda i 2010. Forslaget er nå kommet, og saken ble 
presentert av PCC Otto Brødholt i Svein Berntsens fravær. 

                           
V E D T A K : 

  a)  Guvernørrådet igangsetter prosessen.   
  b)  Det oppnevnes en prosjektgruppe bestående av: 
   MD-IRC/PDG  Svein Ø. Berntsen, Lions Club Askøy 
   PCC Arne Krogstad, Lions Club Tyristrand, 
   PDG Einar Kjøren, Lions Club Eidsvoll Sør, 
   PDG Arne Osvik, Lions Club Ørsta og 
   LAN-medarbeider Jan-Erik Larsen. 

c)   Prosjektgruppen får i oppdrag å utføre analysefasen og legge frem 
sitt resultat for guvernørrådet i november 2003. 

4.2 IR-arbeidet 
 4.2.1 LCIF / Melvin Jones-innbetalinger.     

Det er satt opp en oversikt datert 3. februar 2003 overinnbetalinger øremerket 
Melvin Jones Fellowship via Hovedkontorets konto i Nordea. Oversikten 
dekker perioden 1. juli 2002  - 20. januar 2003 og gjelder 30 innbetalinger. 

  V E D T A K : 
  Oversikten tas til etterretning. 

4.2.2 Lions Aid Norway.        
 1.   Årsrapport for 2002. 

Årsrapporten skal innholde årsberetning, resultatregnskap og balanse, samt 
revisors beretning. 
Styret i Lions Aid Norway har lagt frem sin årsberetning for 2002, men 
regnskapene er foreløpig ikke ferdigbehandlet. 
                         

V E D T A K : 
a)   Årsberetningen godkjennes. 
      Regnskapet sendes til guvernørrådets medlemmer snarest mulig –  
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      med en ukes svarfrist for eventuelle innsigelser. 
b)   Årsrapport med beretning, resultatregnskap og balanse med noter, 
      samt revisors beretning legges frem for Riksmøtet 2003. 
      Ved eventuelt overskudd på årsregnskapet, vil det bli foreslått tillagt 
      egenkapitalen. 

 2.   Ansettelsesavtale med Jan Erik Larsen. 
 Styret i Lions Aid Norway har i lang tid vært opptatt av å kunne beholde  

Jan Erik Larsen som medarbeider i Lions IR-arbeid etter at hans engasjement i 
Uganda utløper i sommer. Det er i den forbindelse satt opp et forslag til 
ansettelsesavtale med ham, som ble lagr frem for godkjennelse. 

V E D T A K : 
Ansettelsesavtale mellom Jan Erik Larsen og Lions Clubs International 
MD 104 Norge godkjennes. 

4.2.3 Lion Mints.        
Leder for Lion Mints-arbeidet i Norge, PDG Jan Horverak, rapporterer om salg 
av mints i høsthalvåret 2002, som har innbrakt  kr. 173.376 til multippel-
distriktets Lion Mints-konto til beste for vårt IR-arbeid 
Det er stadig distrikt 104 E som selger mest mints med Lions Club Sola/
Tananger som beste klubb, fulgt av Lions Club Nøtterøy. 

 V E D T A K : 
  Oversikten tas til etterretning. 

4.2.4 Lions lys, mm.                  
PDG Ingolf Bekkelund ga en kort orientering om samarbeidet med Norges 
Diabetesforbund og den forestående, landsomfattende kampanjen, der 
innsamling til diabetesforskning i april (uke 34) vil stå sentralt. 

5 KOMITEEN «UNGDOMSARBEID» 

5.1 Generelt om ungdomsarbeid 
1. Situasjonsrapport. 

Leder av ungdomskomitéen,  MD-LeoC  Rune Johansen, har utarbeidet en 
statusrapport fra komiteen, datert 20.januar 2003. 

          V E D T A K : 
          Situasjonsrapporten tas til etterretning. 

  
5.1.2  Saker om ungdomsarbeid generelt.  
 1.  Regnskap for Beitoleiren 2002.                   

Fra regnskapsfører for Beitoleiren 2002, PID Thor Hauge, har vi mottatt 
regnskap av 25. oktober 2002 og revisjonsberetning av 31. oktober 2002.  

V E D T A K : 
  Regnskapet godkjennes. 
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2. Budsjett for Beitoleiren 2003. 
Fra leder for Beitoleiren, MD-LeoC Rune Johansen er det mottatt budsjett for 
leiren i  2003. 

                                    VEDTAK : 
                                    Budsjettet godkjennes. 

3. Statusrapport Beitoleiren 2003. 
Fra leder for Beitoleiren, MD-LeoC Rune Johansen, er mottatt statusrapport, 
datert 10.januar 2003. 

                                   V E D T A K : 
Situasjonsrapporten tas til etterretning 

 4.   Leirer i 2004.       
    

VEDTAK : 
Guvernørrådet fremmer forslag for Riksmøtet 2003 om at der skal 
avholdes leirer på Beito og i Tana i 2004. 

5.2 Ungdomsutveksling 
5.2.1  Situasjonsrapport.  

MD-YEC Ingvald Sivertsen har utarbeidet situasjonsrapport for ungdoms-
utveksling, datert 12. januar 2003.  

V E D T A K : 
  Situasjonsrapporten tas til etterretning. 

5.2.3  Lions ungdomskonto.   
1.   Forandring av reglene for Lions ungdomskonto. 
Guvernørrådet nedsatte et ad-hoc utvalg i sitt forrige møte til å vurdere om der 
er behov for å forandre reglene for bruk av ungdomskontoen. 

 Utvalget har kommet med et forslag til forandringer, datert 12. januar 2003. 
  

V E D T A K : 
   Forandringene godkjennes 

Saken legges frem for Riksmøtet 2003 med innstilling om at forandrin-
gene godkjennes i ”Arbeidsordning for MD 104”, kapittel IX, § 21. 

5.3 Leo-arbeid 
1. Situasjonsrapport. 

MD-LeoC Rune Johansen har satt opp en statusrapport for leoarbeidet, datert 
20. januar 2003. 
Under møtet holdt Hanne Klemo fra Leorådet, en appell om Leo-arbeidet. 
             

V E D T A K : 
 Rapporten tas til etterretning. 

            5.3.2   Referat fra ekstraordinært Leo i Norge. 
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                        MD-LeoC Rune Johansen har lagt fram et referat fra ekstraordinært møte i  
                        Leo i Norge i Bergen i januar 2003. 

VEDTAK : 
Referatet tas til etterretning. 

3. Økonomi vedrørende Leo i Norge. 
1. Foreløpig regnskapsoversikt pr 30/6-2002  for Leo i Norge. 
MD-LeoC Rune Johansen har satt opp en regnskapsoversikt pr. 30. juni 2002 
for Leo i Norge for 2001-2002. 

   V E D T A K : 
 Den foreløpige regnskapsoversikten tas til orientering. 

2. Foreløpig regnskapsoversikt pr. 20. januar 2003. 
MD-LeoC Rune Johansen har lagt fram regnskapsoversikt pr 20. januar 
2003 for Leo i Norge 

 V E D T A K : 
 Den foreløpige regnskapsoversikten tas til orientering. 

  

5.3.4 Leoprosjektet: Sluttrapport. 
Komiteen for Leoprosjektet har lagt frem sin sluttrapport, datert 26. januar 
2003. 
Med rapporten fulgte også en oversikt over leoklubbenes aktiviteter siste året. 

V E D T A K : 
a) Sluttrapporten tas til etterretning. 

Prosjektgruppen takkes for godt utført arbeid. 
b) Det legges frem forslag for Riksmøtet 2003 om at Riksmøtet  - 

• ikke lenger skal velge MD-LeoC, 
• betegnelsen MD-YEC forandres til MD-YC , 
• funksjonene og ansvar for tidligere MD-LeoC og MD-YEC slås 

                   sammen under funksjonen MD-YC. 
   c)   Lions Leokonto opprettholdes. 

5.4 Narkotika-arbeid 
5.4.1 Situasjonsrapport.  

MD-NAC Kjell-Tore Andersen har utarbeidet situasjonsrapport over narkotika-
arbeidet, datert 10. januar 2003. 
Fra rapporten er avsnittene om Stine Sofies Stiftelse og kurs ved lærerhøy-
skolene behandlet som egne saker nedenfor. 

V E D T A K : 
  Situasjonsrapporten tas til etterretning. 

 7



5.4.2 Saker vedrørende narkotika-arbeidet.    
1.   Stine Sofies Stiftelse. 
Guvernørrådet vedtok i sitt møte i august 2002 under sak 5.4.3 –2 at MD-NAC 
Kjell-Tore Andersen skulle utarbeide en avtale med Stine Sofies Stiftelse, som 
skulle omfatte praktiske og økonomiske forhold omkring det undervisnings-
opplegget for grunnskolen som Stiftelsen ønsker å utarbeide for å forebygge og 
avdekke kriminelle handlinger mot barn. 
MD-NAC har satt opp et utkast til avtale med budsjett som ble forelagt 
Guvernørrådet. 

V E D T A K : 
  Gruppen bes arbeide videre med saken. 

Finansieringsgrunnlaget må utdypes nærmere.  
Den økonomiske fordelingen må klarlegges nærmere. 

2.  Politibladet ”Etterlyst”. 
MD-NAC Kjell-Tore Andersen fremmer et forslag i notat av 10. januar 2002 
om å inngå annonseavtale med politibladet ”Etterlyst” i samarbeid med Lions 
Quest. Avtalen omfatter 4 annonser til en kostende av kr. 31.600.  

V E D T A K : 
Lions MD 104 og Lions Quest inngår en annonseavtale med bladet 
„Etterlyst“ til en kostnad av kr. 31.600 på årsbasis for året 2003, der 
kostnadene fordeles med 50% på Lions narkofond og 50% på Lions 
Quest. Beløpet dekker 4 annonser. 

3.   Tulipanaksjonen 26. april 2003. 
MD-NAC har sendt ut et brev til klubbene med orientering om årets aksjon. 

 Referert. 

5.4.3 Lions «narkofond». 
2.   Beløpsgrenser for narkofondet. 
MD-NAC Kjell-Tore Andersen foreslår, i samråd med distriktsguvernør  
Knud Zimmer, om at det settes en nedre grense for utbetaling fra narkofondet 
på kr. 2.500 mot kr. 5.000 slik det er i dag. Det vil bety at prosjekter som er på 
totalt kr. 10.000 eller mer, kan oppnå 25% bidrag. 
”Bruken av narkofondet” ble drøftet under sak 5.4.3  -2 i guvernørrådets møte i 
mai 2002, der følgende vedtak ble fattet: 

”a) Fra 1. juli 2002 fastsettes refusjonen fra narkofondet til tiltak innenfor 
fondets retningslinjer for bruken - til inntil 25% av totalkostnadene for 
tiltaket. 

  b) Det gis ikke refusjon til tiltak som koster kr. 5.000 eller mindre.  
                            (Uthevet av lionskontoret) 
c) Administrasjonen bes om snarest mulig å få frem en prognose for hva 

som er til disposisjon ved utløpet av 2001/2002. 
  Prognosen bør foreligge til fagsjefmøtet 1. juni 2002. 
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d) Virksomheten videre fremover planlegges med sikte på å legge opp en 
kapital på minst 1 million kroner innen 30. juni 2005.” 

Guvernørrådet beklager at vedtakets punkt b) er feiltolket.  
Intensjonene i vedtaket er at man skal kunne søke om inntil 25% og kunne få 
refundert inntil kr. 1.250 av et prosjekt som koster kr. 5.000.  

V E D T A K : 
  Vedtaket fra guvernørrådets møte i mai 2002 under behandlingen av  

sak 5.4.3  -2 opprettholdes. 

3.  Avslag på søknad fra Lions Club Krødsherad.   
Lions Club Krødsherad søkte høsten 2002 om å få refundert 25% av kr. 15.160 
(godkjent beløp), men fikk avslag dag refusjonsbeløpet ville bli under kr 5.000.  

  Saken ses i sammenheng med sak 5.4.3 –2 foran.  

V E D T A K : 
   Søknaden innvilges med kr. 3.790,-.   

4.   ”Det er mitt valg” ved lærerhøyskolene. 
MD-NAC Kjell-Tore Andersen legger frem en betenkning av 20. januar 2003 
der han påpeker at finansieringen av ”Det er mitt valg”-kurs ved lærerhøy-
skolen kan være en belastning for mange distrikter. Han foreslår at 
”narkofondet” skal bidra med 65% og Lions Quest med 35% av utgiftene. 

V E D T A K : 
Kurser ved landets lærerhøyskoler finansieres med 65% gjennom 
narkofondet og 35% gjennom Lions Quest for kurser med oppstart etter 
1. januar 2003. Denne ordningen må dog ikke frata de lokale klubbers 
ansvar for oppfølging av skolene. Lokale klubber skal arbeide for at 
skolen dekker deler av kostnadene ved kurs. 

6 ORGANISASJONSSAKER 

6.1 Komiteer og utvalg: Rapporter, oppnevninger, mm.   
6.1.1 Norske lionsklubbers katastrofeberedskap.                              

• Det er utbetalt kr. 10.000 fra ”katastrofeberedskapen” gjennom Lions Club 
Tynset i forbindelse med slagrammet familiefar. 

• Det er utbetalt kr. 20.000 fra ”katastrofeberedskapen” gjennom Lions Club 
Tana-Nesseby i forbindelse med en brann i Tana 

  Referert. 
I forbindelse med at MD 104 har invitert ungdom som var med under gissel-
aksjonen i Dubrovkateateret i Moskva til en ukes vinteropphold i Norge, ga 
guvernørrådslederen en orientering om saken, som blir finansiert over Norske 
Lionsklubbers katastrofeberedskap. 
  

6.1.2 Lions Førerhundskole og mobilitetsenter.            
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Styreformann i Lions Førerhundskole og mobilitetsenter, Harald Eikeland, 
meddeler i brev av 3. juni 2002 at Arne Storli ønsker å bli avløst som medlem i 
skolens styre. 
Styret har enstemmig anbefalt Katrine Kridsby, Kolbu, som ny representant for 
brukerne og ber om Guvernørrådets godkjennelse. 

V E D T A K : 
Katrine Kridsby, Kolbu, godkjennes om ny representant i Stiftelsen 
Lions Førehundskole og mobilitetsenter etter Arne Storli, Grue,  med 
øyeblikkelig virkning. 

3. Komiteen for utredning av saker til Hovedkontoret.                            
 Av arbeidsmessige årsaker ønsker PDG Stein Waage å fratre komiteen.  
 Som nytt medlem er foreslått PDG Peder Eikeland. 

Komiteen, som ble oppnevnt i guvernørrådsmøtet i november 2002, har 
fremlagt sin foreløpige rapport, datert 19. januar 2003.  
I henhold til mandatet skal endelig rapport foreligge til guvernørrådets møte i 
november 2003. 
Komiteen har satt opp en trapport datert 19. januar 2003, der det pekes på tre 
sentrale punkter som er under vurdering. 

V E D T A K : 
a) PDG Peder Eikeland, Lions Club Bjerkreim, avløser PDG Stein  
      Waage, Lions Club Bryne, med øyeblikkelig virkning. 

  b)   Den foreløpige rapporten tas til etterretning. 

6.1.4 Komiteen for effektivisering av distriktsorganisasjonen. 
Riksmøtet i Ålesund 2002 godkjente den fremlagte strategiplan for Lions i 
Norge. Organisering av distriktene var en av de prioriterte oppgaver fra planen. 
Som følge av behandlingen i guvernørrådsmøtet i august 2002 under sak 7.2.1 
ble det foreslått et utvalg til å utarbeide et konsept. 
Utvalget, som har bestått av distriktsguvernørene Einar Steinland, Kjell-Steinar 
Aasheim og Knud Zimmer, har utarbeidet et konsept, datert 9. januar 2002. 

V E D T A K : 
Konseptet tas til orientering. 

5. Arbeidsutvalget til Nordisk Samarbeidsråd (NSR-AU).             
NSR-møtet i Borås vedtok de nye retningslinjene i ”Mål og Strategier”.  
Dette innebærer at det opprettes et arbeidsutvalg innen NSR, som skal bestå av 
en representant for hvert land. 
Tidligere MD-IRC Arne Husebye, Lions Club  Arendal, er forespurt, og har 
sagt seg villig til å påta seg vervet som representant for MD 104. 

V E D T A K : 
Tidligere MD-IRC Arne Husebye, Lions Club Arendal, oppnevnes som  
representant for MD 104 i arbeidsutvalget til Nordisk Samarbeidsråd. 
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6.1.6 Tildeling av resterende ”Røde Fjær”-midler. 
Fordelingskomiteen for tildeling av Røde Fjær-midler har sendt inn en sak som 
den ønsker at Arbeidsutvalget kvalitetsikrer. 
Tildeling av midlene er ingen guvernørrådsak. Komiteen ønsker likevel at dens 
forslag til bruk av det siste beløpet blir drøftet. 

V E D T A K : 
a) Fordelingskomiteens rapport tas til etterretning. 
b) Det oppnevnes en prosjektgruppe bestående av – 

• GRL  Morten K. Jansen (leder) 
• PCC  Arne Krogstad 
• PCC  Terje Nohr 
• DG  Karl T. Pharo  
som får i oppgave å skape et positivt prosjekt hvor flest mulig 
klubber i Norge synliggjøres og fronter Alzheimer og demenssaken 
lokalt, slik det er skissert i fordelingskomiteens rapport av  
21. januar 2003. 

6.1.7 Lions Røde Fjær 2004. 
Leder i Hovedkomiteen Egil Moe-Helgesen  har listet opp en del viktige 
elementer til neste års innsamlingsaksjon som det gjelder å få på plass.  
Han ga en detaljert orientering under møtet. 

V E D T A K : 
Notatet tas til orientering. 

6.2 Personalsaker / Sekretariatet        
6.2.1 Fremtidig bemanning ved Lionskontoret. 

Komiteen har avholdt møte og fremlegger en rapport datert 22. januar 2003. 
Med bakgrunn i denne, og etter diskusjon i arbeidsutvalget, foreslås at det 
søkes etter en person som skal ha ansvar for økonomi, herunder regnskap, 
bokføring og budsjettarbeid, samt IT og web arbeid. Tiltredelse 15/9-2003. 

Videre bemanningsbehov ved lionskontoret vurderes i løpet av høsten 2003. 
  Sak fremmes til guvernørrådsmøtet i februar 2004 
  Det vises ellers til konklusjonene i komiteens rapport. 

V E D T A K : 
Det ansettes en person ved lionskontoret med ansvar for økonomi og IT. 
Tiltredelse 15. september 2003. Arbeidet med dette starter umiddelbart. 

6.3 Andre organisasjonssaker 
 6.3.1 1.   Søknad om ettergivelse av gjeld fra Lions Club Suldal. 

Lions Club Suldal søker i brev av 15. mai 2002 om kontingentfritak for 
høsthalvåret 2002, som utgjør kr. 3.216. 
Det foreligger også en redegjørelse om saken fra distriktsguvernør Karl T. 
Pharo i brev av 7. januar 2003.          

V E D T A K : 
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Saksbehandlingen i distriktet synes å ha tatt altfor lang tid, slik at 
klubben ikke ble stilt i Status Quo før sommerferien 2002. 
For om mulig å revitalisere klubben ettergis beløpet med kr. 3.216. 

   
2.   Søknad om ettergivelse av gjeld fra Lions Club Rennesøy. 
Lions Club Rennesøy skylder p.t. kr. 8.214 til MD 104. Beløpet gjelder 
kontingent for høsthalvåret 2001, vårhalvåret 2002 og reisefordeling til 
riksmøtet i 2001. 
Klubben søkte om ettergivelse våren 2002 etter flere purringer fra lions-
kontoret. 

V E D T A K : 
   Vårt krav på kr. 8.214 opprettholdes. 

6.3.2 Søknad om Lionskrystallen 
  Det foreligger forslag om tildeling av Lionskrystallen til fem personer. 
  Arbeidsutvalget har vurdert søknadene, og innstiller på at tildeling godkjennes. 
  Utdeling av utmerkelsene finner sted som del av distriktsmøtenes program. 

V E D T A K : 
  De fem søknadene om tildeling av Lionskrystallen godkjennes. 

3. Kompensasjon for merverdiavgift.    
Hedmark fylkesskattekontor meddeler i brev av 6. desember 2002 at Lions 
Norge vil få utbetalt kr. 251.097 i refusjon for merverdiavgift.  
Dette er 100% av hva vi søkte om å få dekket. 

Referert.  

6.3.4 Gaver til frivillige organisasjoner. 
Skattedirektoratet har oppjustert sin liste over frivillige organisasjoner som kan 
motta gaver, der giverne meddeles rett til skattefradrag. Lions er ikke på denne 
listen. I et notat av 4. desember 2002 tar generalsekretær Ole Jakob Sparre opp 
spørsmålet om Guvernørrådet vil at vi skal søke om å komme med på listen. 

  V E D T A K : 
  Vi forholder oss til gjeldende praksis. 

6.3.5 Kronprisparets humanitære fond.    
Lionsklubbene i Norge innbetalte i sin tid inn som gave til Kronprinsparets 
humanitære fond. Beløpet, kr. 170.021 er nå overført til fondet. 

   Referert. 

7 RIKSMØTET 

7.1 Riksmøtet 2003 i Kristiansand           
 7.1.1 Innkomne forslag til behandling. 
  1.   Bruk av Lions ungdomskonto til utdanningsformål. 
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Lions Club Fjaler og Lions Club Laksevåg foreslår i brev av 20. januar 2003 at 
bruken av Lions ungdomskonto utvides til også å omfatte utdanningsformål. 

V E D T A K : 
 Guvernørrådets innstilling til Riksmøtet er at forslaget ikke bør vedtas. 

2.   Forandring i ”Forretningsorden for riksmøter”. 
Lions Club Oslo/Berg ønsker at forretningsorden skal hjemle adgang til å få 
opp benkeforslag til behandling i riksmøtet selv om bare forslagstilleren står 
bak forslaget.  

V E D T A K : 
 Guvernørrådets innstilling til Riksmøtet er at forslaget ikke bør vedtas. 

3.   Matrikkelen i bokform I. 
Lions Club Kongsvinger fremmer forslag om at matrikkelen også gis ut i papir-
versjon i tillegg til det IT-baserte medlemsystemet. 

4.   Matrikkelen i bokform II. 
Lions Club Bodø/Tverlandet fremmer forslag om at medlemsmatrikkelen skal 
utgis i bokform. 

V E D T A K : 
   Guvernørrådet innstiller overfor Riksmøtet 2003: 

1)   Forslaget fra Lions Club Kongsvinger og forslaget fra Lions Club 
      Bodø/Tverlandet behandles under ett. 
2)   Vedtaket fra Riksmøtet 2002 om at ”Behov for matrikkelinforma- 
       sjon på papir dekkes gjennom trykking av utvalgte deler på 
       bestilling” opprettholdes.  
3)   Klubbenes bestilling av neste lionsårs matrikkel skal være lions- 

kontoret i hende 1. juni. Matrikkelen skal sendes ut til den enkelte 
klubb, slik at klubben har dem innen 1. september. Klubben 
faktureres for de bestilte eksemplarer. 

7.1.2 Forslag fra Guvernørrådet. 
  1.   Nytt NSR-prosjekt for 2003 – 2005.        

Forslaget ble fremmet av MD 107 Finland under NSR-møtet i Borås i januar i 
år, det ble godkjent  

V E D T A K : 
Guvernørrådet inviterer Riksmøtet 2003 til å fatte følgende VEDTAK: 
”Multippeldistrikt 104 Norge gir sin tilslutning til prosjektet.” 

2.   Fullmakt til Guvernørrådet i NSR-økonomiske saker.         
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Slik saksbehandlingen foregår i dag, fremmes et nordisk prosjekt for NSR i 
januar. Et positivt vedtak der må stadfestes av de respektive lands riksmøter i 
mai-juni. Man kan derfor ikke være sikker på om man kan igangsette prosjektet 
før positive vedtak foreligger fra riksmøtene, det vil si omkring 1. juli. 

Riksmøtet har vedtatt gjennom langtidsplanen at vi vil bidra til å styrke det 
nordiske IR-samarbeidet gjennom årlige prosjekter. 
  
NSR-møtet i Borås i år vedtok en ny versjon av ”Mål og strategier” for NSR-
samarbeidet. Fra denne versjonens punkt 9 heter det:  
   ”NSR har årlig et eller flere samnordiske IR-prosjekt, som godkjennes av  
    NSR-rådsmøtet. Prosjektet styres av de prinsipper som er godkjent av NSR.” 
Fra punkt 11.15.1 heter det: 

”Pengebeløpet for den prosjektandel som finansieres av NSR’s medlemsland 
 er 0,94 euro per medlem basert på medlemstallet 1. juli hvert år.  
Av beløpet kan høyst 10% anvendes til administrasjon av prosjektet.” 

Som følge av dette vedtaket er det  ønskelig at Riksmøtet gir en fullmakt til 
Guvernørrådet om at dersom det fremmes IR-prosjekter i NSR-regi, skal 
Guvernørrådet kunne gi sin godkjennelse til prosjektet under NSR-møtet - 
innenfor de økonomiske rammer. Arbeidet vil da kunne igangsettes omgående 
og man sparer verdifull tid. 

V E D T A K : 
Forslaget legges frem for Riksmøtet 2003 med anbefaling om at – 

”Guvernørrådet gis fullmakt til, innenfor de i punkt 11.15.1 i ”Mål 
 og strategier for NSR-samarbeidet” gitte økonomiske rammer, å 
 kunne vedta nytt NSR IR-prosjekt på NSR-rådsmøtet i januar.” 

3. Beitoleir.        

V E D T A K : 
   Guvernørrådet fremmer følgende forslag overfor Riksmøtet: 

   ”Multippeldistrikt 104 Norge arrangerer internasjonal ungdomsleir for 
     funksjonshemmede på Grønolen Fjellgard, Beito, sommeren 2004.” 

4.  Helsesportsuke i Tana.      

V E D T A K : 
   Guvernørrådet fremmer følgende forslag overfor Riksmøtet: 

   ”Lions Club Tana-Nesseby arrangerer sin  helsesportsuke for 
funksjonshemmede høsten 2004.” 

5. Stemmerett i Guvernørrådet for AGRL som IPDG.             
De internasjonale bestemmelse hjemler adgang for et multippeldistrikt til å 
lovfeste at det skal kunne ha forrige års distriktsguvernører (IDPG)  i sitt 
guvernørråd – i et antall som ikke må overstige 50% av sittende guvernører. 
(Arbeidsordningens artikkel II, seksjon 4) 

 14



Samtidig slår ”Lov for MD 104” § 5, 3 fast at Assisterende guvernørrådsleder 
(AGRL) ”møter i guvernørrådet på linje med fagsjefer ……”, altså ikke som et 
fullverdig rådsmedlem. 

Ettersom vi har anledning til å la en AGRL som samtidig er IPDG få denne 
oppgraderte status, ønsker Guvernørrådet å fremme dette som forslag til 
Riksmøtet 2003.  

V E D T A K : 
 Det fremmes følgende forslag for Riksmøtet 2003: 

”I Lov for MD 104, § 5, punkt 3, siste avsnitt, settes det inn en ny 
setning (etter den setningen som lyder: Assisterende guvernørråds-
leder møter i guvernørrådet på lik linje med riksmøtevalgte fagsjefer 
…….) med følgende tekst: 

”Dersom assisterende guvernørrådsleder er en nylig avgått 
distriktsguvernør (IPDG), skal vedkommende være et stemme-
berettiget medlem av guvernørrådet.”  

 6.   Valg til to riksmøtevalgte funksjoner. 
Vårt lovverk har ingen begrensning i hvor mange verv en person samtidig kan 
velges til av Riksmøtet. De riksmøtevalgte funksjonene er dog av en så 
vesentlig og krevende karakter at man ønsker å begrense disse mulighetene. 

     (Medlem av Arbeidsutvalget, distriktsguvernør Sigmund Lereim,  
var ikke til stede under behandlingen av denne saken.) 

V E D T A K: 
 Det fremmes følgende forslag for Riksmøtet 2003: 

 Guvernørrådet foreslår et nytt punkt 7 i  Lov for MD 104, § 17: 
    ”7 Et medlem som er valgt av Riksmøtet for en bestemt periode, 

har ikke anledning til å tiltre i ny funksjon, nevnt i ”Lov for  
  MD 104”, § 17, punktene 4 b-j, før den opprinnelige perioden er 

løpt ut.” 

7.   Utspørring av kandidater.          
I ”Lov for MD 104”, heter det i § 11, punkt 5, siste avsnitt: 

”Alle kandidater presenterer seg innen rammen av 3 minutter. 
Ved valg av assisterende guvernørrådsleder og ledere til internasjonale verv 
skal et panel, bestemt av valgkomiteen, spørre ut kandidatene før valget 
finner sted. Dette for å bringe deres prioriteringer i forbindelse med vervet 
best mulig til delegatenes kunnskap”. 

Guvernørrådet ønsker å fremme forslag om at denne ordlyden blir erstattet av 
en annen. 

V E D T A K : 
 Det fremmes følgende forslag for Riksmøtet 2003: 

Guvernørrådet foreslår at siste avsnitt i ”Lov for MD 104”, § 11,  
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punkt 5, tas bort og erstattes av følgende: 
”Ved valg av assisterende guvernørrådsleder og ledere til internasjonale 
verv presenterer kandidatene seg innen rammen av 5 minutter.”  

8.   Om valg av MD-LeoC.       
Det vises til sluttrapporten fra den prosjektgruppen som har evaluert 
Leoprosjektet  (sak 5.3.4). 

Leoarbeidet er en klubbaktivitet, men distrikter som har leoklubber bør velge / 
utpeke leder for leoarbeidet (LeoC). 
Organisasjonen Leo i Norge skal fortsatt bestå og rapportere til MD-YC. 
Guvernørrådet mener at multippeldistriktets leder for ungdomsutveksling  
(MD-YEC) skal kunne ivareta saker som har med leoarbeidet å gjøre, og at 
vedkommende gis betegnelsen ”Multippeldistriktets leder for 
ungdomsarbeid” (MD-YC). 
I den utstrekning saker om leoarbeidet fra klubber og distrikt ønsket fremmet 
for guvernørrådet, vil det skje via distriktets LeoC / alternativ YC – gjennom 
MD-YC. 

  
Lions Leokonto opprettholdes, slik at Leo i Norge er sikret videre drift.  
I tillegg kan lionsklubber, leoklubber, leo-områder og Leorådet søke om støtte 
fra denne, knyttet til tiltak som rettet mot verving av nye leomedlemmer, 
oppstart av nye leoklubber og gjennomføring av seminarer knyttet opp til 
ledelse og organisasjon. 

 V E D T A K : 
Som følge av ovenstående fremmer Guvernørrådet følgende forslag 
overfor Riksmøtet 2003: 

” 1.   I  ”Lov for MD 104”, § 17, tas punkt 4 i)  bort. (Punktet omhandler valg 
        som Riksmøtet skal foreta, og punkt 4 i) gjelder Leder for Leo-arbeidet MD-LeoC.) 

2.   Funksjonene og ansvar for tidligere MD-LeoC og MD-YEC slå 
       sammen under funksjonen MD-YC. 
3.   I ”Lov for MD 104”, § 17 forandres punkt 4 f) fra ”Leder for 
       ungdomsutveksling MD-YEC” til å lyde ”Leder for ungdomsarbeid 
       MD-YC”. 
4.    I ”Lov for MD 104”, § 17 punkt 5 tas ordet ”MD-LeoC” bort og 
       ordet ”MD-YEC” forandres til ”MD-YC”. 

5.    I ”Arbeidsordning for MD 104”, § 6 forandres betegnelse MD-
YEC 
        til MD-YC.  
       Det gis et tillegg i teksten, slik at punktet heretter vil lyde: 

”Internasjonal ungdomsutveksling og Leoarbeidet i Norge ledes 
av multippeldistriktets leder for ungdomsarbeid (MD-YC), som 
er administrativt ansvarlig overfor Guvernørrådet. 
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MD-YC har nært samarbeid med distriktsguvernørene og 
distriktenes ledere for ungdomsarbeid (YC), ungdomsutveksling 
(YEC) og leoarbeidet  (LeoC). 

        6.    Lions Leokonto opprettholdes.” 
   

 9.   Nedleggelse av funksjonen MD-PRC til fordel for en komité 
Generalsekretæren har utarbeidet et notat av 10. februar 2003 på vegne av 
Arbeidsutvalget, der det foreslås at Guvernørrådet fremmer forslag overfor 
Riksmøtet om at funksjonen som MD-PRC nedlegges fra 1. juli 2003.  
I stedet ønsker man en komité, som kan ivareta PR- og informasjonsoppgavene 
på MD-plan.  

V E D T A K : 
 Det fremmes følgende forslag for Riksmøtet 2003: 

  
         ” 1.   Funksjonen MD–PRC opphører, og erstattes av en komité på inntil 

      fem personer. 
2.   Komitéen vil ha følgende sammensetning : 

• Generalsekretæren (fast medlem og leder for komiteen.) 
• MD–LDC (fast medlem) 
• Inntil tre oppnevnte medlemmer, etter innstilling fra general-

sekretæren. 
 Komiteen godkjennes av Guvernørrådet. 
 Komitéen skal arbeide på frivillig basis, og ikke ha godtgjørelse for 
 dette over MD–budsjettet. 

3.    I ”Lov for MD104”, § 17, tas punkt 4 e) bort.    
                                 (Punktet omhandler valg som Riksmøtet skal foreta, og punkt 4 e) 

       gjelder Leder for presse og informasjon  (MD-PRC).  
       I § 17, punkt 5 tas ordet ”MD-PRC” bort. 
4. I ”Arbeidsordning for MD 104”, § 7, forandres teksten til: 

”Arbeidet med informasjon til klubbene og kontakt med presse og 
massemedia ledes av en komité, godkjent av Guvernørrådet etter 
innstilling fra generalsekretæren.” 

7.1.3 Langtidsplanene. 
 1.   Langtidsplan for organisasjon og utvikling for 2003-2006. 

2.   Langtidsplan for nasjonalt og internasjonalt hjelpearbeid for 2003-2006. 
3.   Langtidsplan for ungdomsarbeidet for 2003-2006, herunder Lions kamp 

 mot rus og stoffmisbruk.   

  V E D T A K : 
Med noen mindre forandringer godkjennes langtidsplanene, som legges 
frem for Riksmøtet 2003 

7.1.4 Budsjett. 
Budsjettkomiteen (=Guvernørrådets arbeidsutvalg) har lagt frem sitt forslag til 
budsjett av 10. februar 2003 for behandling i Guvernørrådet. 
Det foreliggende forslaget ble drøftet, og med en mindre forandring ble 
foretatt. 
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  V E D T A K : 
Guvernørrådets endelige budsjettforslag fremmes for Riksmøtet 2003, 
som innbys til å fatte følgende VEDTAK: 

   ”Det fremlagte forslag til budsjett med en total kostnadsramme på  
kr. 4.927.000, medregnet det som er avsatt for refusjon til distriktene, 
fastsettes som Multippeldistrikt 104’s driftsbudsjett for 2003-2004. 
Medlemskontingenten fastsettes til kr. 400 pr år. 

7.1.5 Arrangementene. 
  1.   Dagsorden for riksmøtet 

Administrasjonen har satt opp et foreløpig forslag til Dagsorden for riksmøtet, 
datert 10. januar 2003. 
• Lions Club Tana-Nesseby ønsker taletid under møtet ettersom tilskuddene 

til Helsesportsuka i Tana har gått jevnt nedover siden 1999. 
•  Det er også kommet forespørsel fra Lions Aid Norway om å få gi en 

presentasjon av Lions Aid Norway. Det er i disse dager 10 år siden arbeidet 
ble startet opp i Uganda. 

• Det legges inn en sekvens med Lions Førerhundskole i forbindelse med et 
arrangement i sentrum av Kristiansand. 

 2.   Rammeplan for arrangementene.  
  Rammeplan av 24. september 2002 er tidligere sendt ut til orientering. 

 7.1.6 Valg. 
Leder i multippeldistriktets valgkomité, PDG Ingjerd B. Martinsen, la frem 
Valgkomiteens innstilling på kandidater som skal velges av Riksmøtet 2003. 

9 NORDISK SAMARBEID 

9.2 Nordiske prosjekter 
 9.2.1 Forandringer i nordisk samarbeidsråd.  

Distriktsguvernør Karl T. Pharo har sendt oss brev av 23. januar 2003 der han 
ønsker at MD 104 Norge skal foreslå forandringer i den nylig vedtatte ”Mål og 
strategier” for NSR-samarbeidet. 

   V E D T A K :  
Brevet oversendes til Norges fremtidige representant i arbeidsutvalget 
for Nordisk Samarbeidsråd. 

10 EUROPEISK SAMARBEID 
  

10.3 Møte i Berlin for europeiske guvernørrådsledere 
 Det har vært avholdt et møte i Berlin 8. februar i år for guvernørrådsledere fra 

Europa. GRL Morten K. Jansen deltok i møtet og har satt opp et referat fra 
møtet, datert 11. februar 2003. 
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Av de sakene som ble drøftet var også et tysk-fransk-italiensk innspill om å 
danne et eget forum som skal møtes årlig i tillegg til Europa Forum. Det er 
særlig spørsmål knyttet til Øst-Europa som skal danne grunnlag for møtene 
Dette nye forum bygger på ”Milan Charter”, og vil også kunne være åpent for 
andre europeiske multippeldistrikt som måtte ønske det. 

V E D T A K : 
a) Vi ønsker å følge utviklingen i Europa uten fastere tilknytning på 

nåværende tidspunkt. Kommunikasjon vedrørende spørsmål knyttet 
til Øst-Europa kanaliseres gjennom generalsekretæren 

b) Referatet for øvrig tas til orientering.      

12 REGNSKAP OG BUDSJETT     

1. Regnskapsoversikter 
12.1.1 Driftsregnskap 01.07 – 31.12.2002. 

  V E D T A K : 
  Regnskapsoversikten tas til orientering. 
2. Aktivitetsregnskap 01.07 – 31.12.2002. 

V E D T A K : 
  Regnskapsoversikten tas til orientering. 

3. Driftsregnskap 01.07.2001 – 30.06.2002.  (Årsregnskap)    
Det ble lagt frem et driftsregnskap som viser et overskudd på kr. 10.050. 

Guvernørrådet ber revisor bekrefte i revisjonsberetningen at avstemmingen av 
alle bankkonti er kontrollert og funnet i orden. 

12.1.4 Aktivitetsregnskap 01.07.2001 – 30.06.2002.  (Årsregnskap)       
 Det ble lagt frem et årsregnskap for aktivitetene som det ble redegjort for. 

  V E D T A K : 
Med forbehold om at revisor ikke har vesentlige bemerkninger til det 
foreliggende driftsregnskap og aktivitetsregnskap legges regnskapene 
frem for Riksmøtet 2003, som innbys til å fatte følgende VEDTAK: 
    ”Årsrapporten for 2001/2002 med tilhørende beretning om virksom- 

   heten i året, resultatregnskap og balanse med noter for administra- 
   sjon, aktivitetsregnskapet og revisors beretning godkjennes. 
   Overskuddet, kr. 10.050, tillegges egenkapitalen.”  

12.3 Norsk medlem i Det internasjonale styret 
Etter at Nordisk samarbeidsråd i januar i år vedtok at NSR ikke lenger skal 
dekke utgiftene til kandidat fra Norden til Det internasjonale styret, foreslår 
generalsekretær Ole Jakob Sparre i notat av 20. januar 2003 at de kr. 84.000 
som er avsatt i våre regnskaper til fremtidig Europa Forum i Norden, frigjøres 
og disponeres av Guvernørrådet til presentasjonen av vår kandidat. 

 19



V E D T A K : 
   Forslaget godkjennes. 

13 ANDRE SAKER FREMMET AV LIONSKLUBBER, -DISTRIKTER , ETC 
  

13.1 Returpant fra Tomra-automater 
Distriktsguvernør Knud Zimmer og generalsekretær Ole Jakob Sparre har hatt et møte 
med representanter fra Tomra-automater for å vurdere mulighetene for en eventuell 
aksjon. 

V E D T A K : 
Distriktsguvernør Knud Zimmer og generalsekretær Ole Jakob Sparre arbeider 
videre med saken. 

 15 AVSLUTNING 

 Møtet ble avsluttet av guvernørrådsleder Morten K. Jansen. 
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Til: Guvernørrådets arbeidsutvalg: 
 Morten K. Jansen, GRL 
 Tove E. Gulliksrud, AGRL 

  Marit Klokkerhaug, DG 
  Sigmund Lereim, DG 
  Ole Jakob Sparre, generalsekretær 
  
Info: Resten av guvernørrådet 

MD-IRC,  MD-LDC,  MD-LeoC,   MD-MEC,   MD-NAC,  MD-PRC  og   MD-YEC 
Redaktør for «The Lion» 

 Otto Brødholt, rådgiver økonomi 

Fra: Lionskontoret 
Dato: 27. september 2002 

   MØTE I GUVERNØRRÅDETS ARBEIDSUTVALG 

Kjære Lionsvenner. 

Hovedpunktene i sakslisten for møtet følger som vedlegg. 

Arbeidsutvalget setter opp sakslisten for Guvernørrådsmøtet, basert på de sakene er kommet 
inn i tide til behandling.  
For at Arbeidsutvalgets medlemmer skal få rimelig tid til å sette seg inn i sakene, ber vi om at 
de skal være mottatt ved Lionskontoret senest søndag 06.oktober.  
Det vil forenkle arbeidet ved lionskontoret om sakene i størst mulig utstrekning ble sendt 
oss som E-post 

Fagsjefenes statusrapporter og innspill er av saker som skal opp til behandling. 

Eventuelt behov for overnatting kan meddeles til Lionskontoret så snart som mulig.. 
   

Med vennlig hilsen 
        På vegne av GRL Morten K. Jansen 

Det avholdes møte i Guvernørrådets arbeidsutvalg 
lørdag 19.oktober 2002 kl. 0900 (til ca kl 1800) 

på Lionskontoret, Ensjøveien 18, Oslo 



        Knut Relbo 
          rådsekretær 



 

Til: Guvernørrådets arbeidsutvalg: 
 Morten K. Jansen, GRL 
 Tove E. Gulliksrud, AGRL 

  Marit Klokkerhaug, DG 
  Sigmund Lereim, DG 
  Ole Jakob Sparre, generalsekretær 
  
Info: Resten av guvernørrådet 

MD-IRC,  MD-LDC,  MD-LeoC,   MD-MEC,   MD-NAC,  MD-PRC  og   MD-YEC 
Redaktør for «The Lion» 

 Otto Brødholt, rådgiver 

Fra: Rådsekretæren 
Dato: 12. juli 2002 

   MØTE I GUVERNØRRÅDETS ARBEIDSUTVALG 

Kjære Lionsvenner. 

Hovedpunktene i sakslisten for møtet følger som vedlegg. 

Arbeidsutvalget setter opp sakslisten for Guvernørrådsmøtet, basert på de sakene er kommet 
inn i tide til behandling.  
For at Arbeidsutvalgets medlemmer skal få rimelig tid til å sette seg inn i sakene, ber vi om at 
de er mottatt ved Lionskontoret i løpet av juli måned.  
Det vil forenkle arbeidet ved lionskontoret om sakene i størst mulig utstrekning ble sendt 
oss som E-post 

Fagsjefenes handlingsplaner og rapporter og innspill er av saker som skal opp til behandling. 

Eventuelt behov for overnatting kan meddeles til Lionskontoret så snart som mulig.. 
   

Med vennlig hilsen 
        På vegne av GRL Morten K. Jansen 

        Knut Relbo 
          rådsekretær

Det avholdes møte i Guvernørrådets arbeidsutvalg 
lørdag 10.august 2002 kl. 0900 (til ca kl 1800) 

på Lionskontoret, Ensjøveien 18, Oslo 



            
LIONS CLUBS INTERNATIONAL 
Multippeldistrikt 104 

          

P R O T O K O L L 
fra guvernørrådsmøtet  

lørdag 2. og søndag 3.  november 2002 
på Scandic Hotell KNA, Oslo 

!   !   !   !   ! 

Følgende møtepliktige var til stede: 
 Guvernørrådsleder Morten K. JANSEN. 
 Assisterende guvernørrådsleder Tove E. GULLIKSRUD. 

Distriktsguvernørene Leif G. ANDVIN, Petter GJERTSEN, Marit KLOKKERHAUG, 
Stein LARSEN, Sigmund LEREIM, Karl T. PHARO, Kirsti RØNNESTAD,  
Einar STEINLAND, Knud ZIMMER og Kjell-Steinar AASHEIM 

 MD-IRC Svein Ø. BERNTSEN (lørdag). 
 MD-LeoC Rune JOHANSEN. 

MD-LDC  Bjørn SÆTROM (lørdag). 
MD-MEC  Kjell LANGBALLE. 
MD-NAC  Kjell-Tore ANDERSEN (lørdag). 
MD-PRC  Jon S. VANGSØY. 
MD-YEC  Ingvald SIVERTSEN. 
Generalsekretær Ole Jakob SPARRE. 
Rådsekretær      Knut RELBO. 

I tillegg var innkalt og til stede under hele møtet: 
 Rådgiver Otto BRØDHOLT. 
 Redaktør Henning AAMODT. 

Følgende var til stede under deler av møtet: 
 Tidligere medlem av Det internasjonale styret, Arve FOSSUM. 
 Tidligere guvernørrådsledere Arild P. ABRAHAMSEN, Jan A. HOLTET og 

Terje NOHR. 
Tidligere distriktsguvernører  Per M. JOHANSEN, Ingjerd B. MARTINSEN,  

Tore N. NJØS og Gudmund UNDELAND. 

!   !   !   !   ! 

1 KONSTITUERING 
  

Møtet ble åpnet og ledet av guvernørrådsleder Morten K. Jansen.   
Til innledning leste assisterende guvernørrådsleder Tove E. Gulliksrud ”Lions etiske 
norm”. 
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Under møtet ble ”International President’s Certificate of Appreciation” tildelt distrikts-
guvernørene. Tidligere medlem av Det internasjonale styret, Arve Fossum, foretok 
utdelingen.  

2 PROTOKOLLER OG REFERATSAKER 

2.1 Protokoller 
2.1.1 Protokoll fra guvernørrådsmøtet i august 2002. 
   
  V E D T A K : 
  Protokollen godkjennes. 
   

3 KOMITEEN  «ARBEIDET FOR ORGANISASJONSUTVIKLING»  

1. Generelt om organisasjonsutvikling                
3.1.1 Statusrapport. 

Organisasjonskomiteen som ble oppnevnt i fjor er gjenoppnevnt for blant annet 
å sluttføre resultatet av undersøkelsen omkring utmeldte medlemmer.  
Leder av komiteen, Jan A. Holtet, ga en muntlig redegjørelse. 
Av alle utsendte forespørsler er mottatt svar fra ca 50 utmeldte, og dette er en 
svarprosent på ca 14. Det er ønskelig med svar fra minst 100 personer og 
utsendelsene vil derfor fortsette.  
Komiteen kommer tilbake med ny, midlertidig rapport på guvernørrådsmøtet i 
februar 2003, og avgir endelig rapport på mai-møtet i 2003. 

3.2 Medlemsutvikling 
3.2.1 Situasjonsrapport. 

MD-MEC Kjell Langballe har satt opp en situasjonsrapport over medlems-
utviklingen, datert 1. oktober 2002. 
I rapporten fremheves Lions Club Notodden som en svært aktiv klubb når det 
gjelder medlemsrekruttering. 

  V E D T A K : 
 Situasjonsrapporten tas til etterretning. 

3.2.2 MERL-komiteen. 
MERL-komiteen har hatt telefonmøte 28. oktober 2002 og utarbeidet et referat 
fra møtet.  
Komiteens leder, Terje Nohr, redegjorde omkring arbeidet i komiteen. 
Distriktsguvernørene ga deretter en kort orientering om arbeidet i eget distrikt 
angående medlemstatus, klubbstatus og planer for nye klubber, status Guiding 
Lions Team og ”Dette er Lions”-team. 

3.3 Presse- og informasjonsarbeidet    
3.3.1 Situasjonsrapport.            

MD-PRC Jon S. Vangsøy har satt opp en situasjonsrapport over presse- og 
informasjonsarbeidet, datert 6. oktober 2002.  
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Rapportens punkt om  ”PR-visittkort” hører hjemme under ”Komiteer”, og tas 
opp under sak 6.4. 
Det følger tre vedlegg med rapporten: to er rapporter i forbindelse med Europa 
Forum og er tatt ut og overlevert til generalsekretæren. Ett er i forbindelse med 
Verdenspresidentens nylige besøk i Norge. 

V E D T A K: 
   Situasjonsrapporten tas til etterretning. 

3.3.3 Lionsbladet. 
 1.   Komite for evaluering av ”The Lion”. 

Guvernørrådsleder Morten K. Jansen har satt opp et notat av 29. september 
2002 vedrørende komite for evaluering av ”The Lion”. 

V E D T A K : 
Med bakgrunn i Strategiplanen for Lions i Norge 2002-2010, vedtatt av 
Riksmøtet 2002, oppnevnes en komite til å evaluere ”The Lion”. 

    
Komiteens sammensetning: 

       Jon S. Vangsøy, MD-PRC, Lions Club Oslo/Røa  
       Einar Magnussen, PDG, Lions Club Stokke 
       Peter-Marius Michaelsen, PDG, Lions Club Molde/Fannefjord 

     Terje  Høiland, Lions Club Bryne 
       Arne Kolsrud. Lions Club Notodden 
  Komiteen konstituerer seg selv. MD-PRC tar det første initiativet. 

Komiteens mandat: 
  Komiteen bes om å utrede – 

• format, omfang, layout og innhold 
• antall nummer per år 
• verdi som informasjonsorgan 
• nettversjon 
• økonomi 
Tidsplan: 
• foreløpig rapport til guvernørrådsmøtet i februar 2003 
• endelig rapport til guvernørrådsmøtet i mai 2003 
Økonomi: 
• Kommunikasjon i komiteen bør i størst mulig grad foregå via 

E-post. 
• Eventuelle telefonmøter avtales med generalsekretæren 
• Utgifter med komiteens arbeid belastes ”Ekstrasatsing PR” 

2. Årsrapport og regnskap. 
Foregående års bladstyre har utarbeidet en årsrapport for lionsåret 2001-02. 
Det er også satt opp resultatregnskap for driften av ”The Lion”, som viser 
et overskudd på kr. 33.188 etter at MD 104 har gitt bladet et tilskudd på  
kr. 287.000, et rammetilskudd vedtatt på riksmøtet 2001. 

  V E D T A K : 
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Styret for „The Lion“ setter opp en statusoversikt og kommer 
med forslag til tiltak. 
Årsrapport og regnskap for øvrig tas til etterretning. 

3.4 Opplæring 
3.4.1 Statusrapport.  

MD-LDC Bjørn Sætrom har satt opp en statusrapport over lederopplæringen, 
datert 5. oktober 2002.  
Det fremgår blant annet av rapporten at det til nå er lagt ut fem miniseminar-
serier på våre hjemmesider. 

V E D T A K: 
 Statusrapporten tas til etterretning. 

4 KOMITEEN «NASJONALT OG INTERNASJONALT HJELPEARBEID»  

1. Generelt om hjelpearbeid                     
4.1.1 Situasjonsrapport.  

MD-IRC Svein Ø. Berntsen har satt opp en situasjonsrapport, datert 15. 
oktober 2002. 
Rapportens punkt 2 omhandler nordisk prosjekt og henger sammen med sak 
9.2.2 senere. 

V E D T A K : 
MD-IRC kommer med forslag til guvernørrådsmøtet i februar 2003 til 
prosess om hvordan vi videre engasjerer oss etter utfasingen av 
øyehelseprosjektet i Uganda i 2010.  
Situasjonsrapporten for øvrig tas til etterretning. 

4.1.2  Handlingsplan for IR-arbeidet. 
MD-IRC Svein Ø. Berntsen har utarbeidet en handlingsplan for IR-arbeidet for 
lionsåret 2002-2003. 

V E D T A K: 
 Handlingsplanen tas til etterretning. 

4.2 IR-arbeidet  
4.2.4 Lions lys, mm.               
 3.   Diabetessamarbeid. 

Saksdokumentet er et innlegg til ”The Lion”, men er her tatt med som en 
rapport på arbeidet så langt. 

  Referert. 

4.2.5 Nasjonalt hjelpefond. 
 Om regnskap pr. 30/6-2002 vises til sak 12.2 senere. 

4.2.6 Prosjekt Murmansk.  
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  Det foreligger en statusrapport for prosjekt Murmansk 

V E D T A K: 
 Rapporten tas til etterretning. 

5 KOMITEEN «UNGDOMSARBEID» 

5.1 Generelt om ungdomsarbeid 
5.1.1 Statusrapport.  
Leder for ungdomskomiteen Rune Johansen har satt opp en statusrapport over arbeidet 
i ungdomskomiteen, datert 7. oktober 2002.   
Det fremgår blant annet at det skal avholdes et møte for distriktskoordinatorene  
25. januar 2003, dog uten kostnad for MD 104. 

V E D T A K : 
 Statusrapporten tas til etterretning. 

5.2 Ungdomsutveksling 
5.2.1  Situasjonsrapport.               

MD-YEC Ingvald Sivertsen har fremlagt momenter til en statusrapport for YE 
høsten 2002, datert 21. oktober 2002. 

   
  V E D T A K : 
  Statusrapporten tas til etterretning. 

5.2.2  Saker vedrørende ungdomsutveksling. 
 1.   Årsrapport for 2001- 2002 vedrørende ungdomsutvekslingen. 

MD-YEC Ingvald Sivertsen har satt opp en rapport over ungdomsutvekslingen 
for 2001-2002.  

V E D T A K: 
 Årsrapporten tas til etterretning. 

5.2.3  Lions Ungdomskonto.   
 1.   Regnskapsoversikt. 

Om regnskap pr. 30/6-2002 vises til sak 12.2 senere. 

2.   Forslag til nye regler for bruken av ungdomskontoen. 
MD-YEC Ingvald Sivertsen tar opp spørsmålet om det er behov for å revidere 
våre regler for bruk av ungdomskontoen i et notat av 28. september 2002. 

V E D T A K : 
Det nedsettes et ad-hoc utvalg, bestående av MD-YEC Ingvald 
Sivertsen, DG Kjell-Steinar Aasheim og IPDG Knut L. Bakke, som skal 
vurdere om det er behov for å forandre reglene for bruken av ungdoms-
kontoen, og eventuelt å komme med forslag til reviderte regler. 
Utvalgets arbeid bør være avsluttet innen guvernørrådsmøtet i februar 
2003. 
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5.3 Leo-arbeid 
  

5.3.1 Statusrapport.  
MD-LeoC Rune Johansen har satt opp en statusrapport over Leo-arbeidet, 
datert  7. oktober 2002.  

V E D T A K : 
 Statusrapporten tas til etterretning. 

5.3.3   Lions leokonto. 
1.   Regnskapsoversikt. 
Om regnskap pr. 30/6-2002 vises til sak 12.2 senere. 

5.3.4 Leoprosjektet: Statusrapport. 
Prosjektleder Rune Johansen har satt opp en statusrapport for arbeidet med 
Leoprosjektet, datert 7. oktober 2002.  
Det fremgår en svak økning i medlemstallet over en 14-månedersperiode. 
Prosjektgruppens sluttrapport vil foreligge til guvernørrådets møte i februar 
2003. Det er da også ønskelig fra prosjektgruppens side at guvernørrådets 
vedtak om fortsettelse av Leoarbeidet i Norge blir fattet i februarmøtet. 

V E D T A K : 
 Statusrapporten tas til etterretning. 

5.4 Narkotika-arbeid 
5.4.1 Situasjonsrapport.  

MD-NAC Kjell-Tore Andersen har satt opp en situasjonsrapport over 
narkotika-arbeidet, datert 10. september 2002.  

V E D T A K : 
 Situasjonsrapporten tas til etterretning. 

5.4.2 Stiftelsen ”Røde Tornekrone”.    
MD-NAC Kjell-Tore Andersen er av Guvernørrådet oppnevnt som representant 
for MD 104 i styret for stiftelsen ”Røde Tornekrone”. Styret har imidlertid 
anmodet om at det også oppnevnes en personlig varamann. 

V E D T A K: 
Generalsekretær Ole Jakob Sparre oppnevnes som personlig varamann 
for Kjell-Tore Andersen i stiftelsen ”Røde Tornekrone”. 

5.4.3 Lions «narkofond». 
        1.   Søknad fra Lions Club Borre. 

Lions Club Borre har totalt hatt kr. 48.229,50 i dokumenterte utgifter til ”Det er 
mitt valg”-kurs i henhold til søknad av 9. juni 2002, og søker om å få refundert 
kt. 22.500,-.  
Forrige års distriktsguvernør Tore N. Njøs og MD-NAC Kjell-Tore Andersen 
har anbefalt beløpet utbetalt. 
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V E D T A K : 
Lions Club Borre gis en refusjon på kr. 22.500,- for avholdt ”Det er mitt 
valg”-kurs. 

2. Søknad fra Lions Club Finnsnes. 
Lions Club Finsnes har avholdt kurs høsten 2001, og sendt inn søknad om 
refusjon. Søknaden har imidlertid vært på avveie grunnet misforståelser. 
Klubben søker om refusjon på kr. 22.866. Det er anbefalt av DG Einar 
Steinland og MD-NAC Kjell-Tore Andersen at beløpet refunderes, selv om 
søknadsfristen er utløpt, men at omstendighetene tas i betraktning. 

 V E D T A K : 
Lions Club Finnsnes gis en refusjon på kr. 22.866,- for avholdt ”Det er 
mitt valg”-kurs. 

6 ORGANISASJONSSAKER 

6.1 Komiteer og utvalg 
6.1.2 Utredning av saker til Hovedkontoret. 

Guvernørrådsleder Morten K. Jansen har satt opp et notat av 8. oktober 2002,  
Med henvisning til sak 7.2.1 i guvernørrådets møte i august 2001, der saker fra 
Riksmøtet 2002 ble tatt opp. 

V E D T A K: 
Med bakgrunn i Strategiplanen for Lions Norge 2002 – 2010, vedtatt av 
Riksmøtet 2002 oppnevnes en komite til å utrede saker som skal 
fremmes for Hovedkontoret i Oak Brook. 

Komiteens sammensetning: 
      Helge Toftner, PDG, Lions Club Vestby 
      Stein Waage, PDG, Lions Club Bryne 

     Knud Zimmer, DG, Lions Club Horten 
     Knut Eirik Wollan, PDG, Lions Club Narvik 
     Kirsti Rønnestad, DG, Lions Club Ålesund/Rundskue 
Komiteen konstituerer seg selv. PDG Helge Toftner tar det første 
initiativet. 

Komiteens mandat: 
  Komiteen bes utrede følgende punkter: 

• Vurdere initiativ ovenfor Lions Clubs International om å gjøre 
funksjonstiden for distriktsguvernører til 2 år.   

• Vurdere initiativ ovenfor Lions Clubs International om (prøve)- 
ordning med å organisere distriktsinndeling / antall distrikter 
innenfor hvert multippeldistrikt der kravet skal være et gjennomsnitt 
på minimum 1250 medlemmer per distrikt. 

• Vurdere initiativ ovenfor Lions Clubs International om å gjøre  
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MD 104 til forsøksområde der alle økonomiske tilbakeføringer av 
kontingenter skjer som ”rammetilskudd” – der multippeldistriktet 
selv kan disponere / prioritere midlene best mulig effektivt i Norge. 

   Tidsplan: 
• Foreløpig rapport til guvernørrådsmøtet i februar 2003. 
• Endelig rapport til guvernørrådsmøtet i november 2003. 

Økonomi: 
• Kommunikasjon i komiteen bør i størst mulig grad foregå via  

E-post. 
• Eventuelle telefonmøter avtales med generalsekretæren. 
• Utgifter med komiteens arbeid belastes ”Andre møter i Norge, 

komiteer og utvalg”. 

6.1.3 Lions Røde Fjær 2004. 
Egil Moe-Helgesen, leder for Hovedkomiteen for Lions Røde Fjær 2004, har 
satt opp et notat av 10. oktober 2002. 
Det fremgår blant annet av notatet at aksjonsdagen blir søndag 28. mars 2004. 

  V E D T A K : 
   Notatet tas til etterretning. 

6.1.4 Komiteen for kommunikasjonsstrategi. 
 Komiteen har hatt møte og utarbeidet en rapport av 14. oktober 2002 fra møtet. 

Det fremgår blant annet at et endelig forslag til kommunikasjonsplan vil bli 
lagt frem for guvernørrådet i februar 2003.  

  V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 
6.1.5 Samarbeidet i SOFI. 

Kontaktperson for samarbeidet i SOFI, Erik Evang, har satt opp en status-
rapport av 18. oktober 2002 vedrørende samarbeidet. 

V E D T A K : 
   Rapporten tas til etterretning. 

6.2 Personalsaker / Sekretariatet        
6.2.1   Lønnsutvalg. 

Generalsekretær Ole Jakob Sparre tar opp spørsmålet om sammensetningen av 
et lønnsutvalg for lionskontorets ansatte i et notat av 8. oktober 2002.  

V E D T A K: 
  Det oppnevnes et lønnsutvalg bestående av: 

• Sittende guvernørrådsleder 
• Foregående års guvernørrådsleder 
• Tidligere guvernørrådsleder Arne Krogstad, Lions Club Tyristrand, 

som fast rådgiver i slike saker.  
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Hans funksjonstid er inntil videre eller for en periode som Guvernør-
rådet måtte bestemme. Rådgiver har ikke stemmerett i utvalget. 
Dersom Statens forhandlinger strekker seg ut over 30. juni, skal 
utvalget fortsette sitt arbeid til lønnsforhandlinger med de ansatte ved 
lionskontoret er sluttført. 

6.2.2 Ansettelsesutvalg. 
Rådsekretær Knut Relbo går av for aldersgrensen i september 2003, og kontor-
sekretær Inger Relbo i mai 2004. På bakgrunn av deres nær forestående avgang 
stadfestes tidligere rutiner for ansettelse. 

   V E D T A K : 
a) Guvernørrådets arbeidsutvalg er multippeldistriktets ansettelses-

utvalg og personalnemnd. 
b) Vedtaket tas med i Reglement for guvernørrådets arbeidsutvalg. 

6.2.3 Ansettelse av generalsekretær. 
  Generalsekretær Ole Jakob Sparre tiltrådte stillingen som generalsekretær  

2. april 2002 med en prøvetid på 6 måneder. 

   V E D T A K : 
a) Etter prøvetidens utløp, 1. oktober 2002, anses Ole Jakob Sparre 

fast ansatt som generalsekretær. (Ref. Arbeidsmiljølovens 
prøvetidsbestemmelser.) 

b) Reforhandling av lønn i henhold til ansettelsesavtale gjennomføres i 
henhold til tidligere vedtak. 

6.2.4 Fremtidig organisering av lionskontoret.  
  

   V E D T A K : 
Det nedsettes et ad-hocutvalg bestående av assisterende guvernørråds-
leder Tove E. Gulliksrud, distriktsguvernør Sigmund Lereim, general-
sekretær Ole Jakob Sparre og rådsekretær Knut Relbo, som får i 
oppdrag å fremlegge forslag til fremtidig driftsmodell for lionskontoret. 
Forslaget skal behandles av guvernørrådet i februar 2003. 

5. Forvaltning av økonomiske midler i multippeldistriktet. 

V E D T A K : 
Det nedsettes et utvalg til å utrede samordning av den økonomiske 
forvaltning i multippeldistrikt 104, inklusiv Lions Quest Foundation og 
Lions Aid Norway. 
Etter kartleggingen skal organisasjonen innhente anbud for å få den best 
mulige avkastning og service. 
Utvalget består av distriktsguvernør Sigmund Lereim, generalsekretær 
Ole Jakob Sparre og rådsekretær Knut Relbo.  

6.3 Andre organisasjonssaker 
 6.3.1 Spilleautomater.    
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Spørsmålet om spilleautomater har vært tatt opp i guvernørrådet ved flere 
anledninger. Statsråd Valgerd Svarstad Haugland har kommet med et utspill om 
å forby spilleautomater. Lions har sine etiske regler å forholde seg til på den 
ene siden, mens enkelte klubber finner en stor inntektskilde i automat-
virksomhet. 
Generalsekretær Ole Jakob Sparre ønsker å få brakt på det  rene hvilken 
oppfatning Guvernørrådet har før han på ny tar kontakt med statsråden for å 
fortelle hvordan hennes forslag eventuelt vil innvirke på vår organisasjon. Det 
vises til generalsekretærens notat av 23. september 2002.10.09 

  Saken ble tatt opp til drøfting. 

2. Momskompensasjon og frivillige gaver. 
Generalsekretær Ole Jakob Sparre meddeler i et notat av 8. oktober 2002 
hvordan Lionskontoret har vært aktivt med i arbeidet for å fremme de frivillige 
organisasjoners situasjon for endring av merverdien på spesielle tjenester. 
Lions har sendt inn søknad om tilbakebetaling av merverdiavgift på disse 
tjenestene.  
Det er også på tale et forslag om økning av fradragsretten for gaver til frivillige 
organisasjoner fra 2003. 

V E D T A K: 
   Meddelelsen tas til orientering. 
  

6.3.3 Reglement for guvernørrådets arbeidsutvalg. 
Reglementet ble ajourført siste gang i mai 1999. Etter hvert har praksis for 
utvalgets arbeid forandret seg noe, og rådsekretæren har satt opp forslag til 
forandringer, datert 10. oktober 2002.  

V E D T A K: 
   Forandringene godkjennes. 

7 RIKSMØTET 

7.1 Riksmøtet 2003 i Kristiansand           
1. Møte i Hovedkomiteen. 

Generalsekretæren og rådsekretæren har deltatt i et møte med Hovedkomiteen 
for riksmøtet i Kristiansand. 
Generalsekretær Ole Jakob Sparre har utarbeidet en kort rapport fra møtet. 
Guvernørrådsleder Morten K. Jansen orienterte omkring planlagte seminarer 
og workshops som blir avholdt i forbindelse med riksmøtet. 
Rådsekretær Knut Relbo kom med noen supplerende opplysninger omkring 
den praktiske delen av arrangementene. 

V E D T A K: 
   Rapporten tas til etterretning. 

 7.1.2 Andre saker vedrørende riksmøtet. 
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Guvernørrådet vil drøfte opplegget omkring seminarene og programmet for 
øvrig. 

8 DISTRIKTSSAKER                (ingen saker til behandling) 
   
9 NORDISK SAMARBEID 

9.1 Nordisk samarbeidsråds møte  
9.1.1 NSR-møtet 2003 i Borås. 

Mulige forslag tas opp til behandling.  
Forslag må være hos NSR-sekretæren innen 17. november 2002.  

  Det er kommet signaler om at opplæringssystemet vårt vil bli tatt opp av  
MD-LDC Bjørn Sætrom på et av seminarene.  

  Generalsekretær Ole Jakob Sparre følger dette opp. 

2. NSR-møtet 2004 i Sandefjord. 
Hovedkomiteen for NSR-møtet 2004 har hatt møte 18. oktober 2002 og sendt 
oss referat fra møtet. 

  V E D T A K : 
  Referatet tas til etterretning. 

9.2 Nordiske prosjekter 
 9.2.1 NSR-prosjekt 2003-2004.  

MD-IRC Svein Ø. Berntsen redegjør i et notat av 14. oktober 2002 for et 
forslag fra MD 107 Finland til nordisk prosjekt i 2003-2004.  
Prosjektet tar sikte på å få bygget et hus for funksjonshemmet ungdom i Maarja 
by i Estland. Prosjektet har fått tilslutning fra den nordiske IRC-gruppen. 

  Det medfølger en kort beskrivelse av prosjektet. 
   

V E D T A K: 
MD 104 støtter det finske forslaget om NSR-prosjekt 2003-2004,  
Maarja by i Estland. 

 9.2.2 NSR-prosjekt 2002-2003: Miniprosjekter. 
I et udatert notat ber MD-IRC Svein Ø. Berntsen om guvernørenes tillatelse til 
å be klubbene om mer penger til miniprosjekter ved Baldzio Silas idet kjøkken- 
seksjonen er under enhver kritikk.  
Kjøkkenrestaurering og tilleggsutstyr anslås til en pris av NOK 200.000.  

  Det vises for øvrig til situasjonsrapport under sak 4.1.1 foran. 

V E D T A K : 
Det overlates til den enkelte guvernør å ta stilling til eventuell tillatelse 
til utsendelse i sitt distrikt. 

9.2.3 NSR-prosjekt 2000-2001. 
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Erik Evang, kontaktperson til NSR-prosjektet ”Gatebarnehjemmet i 
Daugavpils” har sendt oss en statusrapport over prosjektet. 

V E D T A K: 
   Statusrapporten tas til etterretning. 

4. NSR-prosjekt 2001-2002. 
Tidligere MD-IRC Arne Husebye har oversendt sluttrapport for NSR-prosjektet 
i Baldzio Silas 2002-2002. Det fremgår av rapporten at prosjektet er gjennom-
ført innenfor tidsfristen uten overskridelse av budsjettet.  

V E D T A K: 
   Sluttrapporten tas til etterretning. 

10 EUROPEISK SAMARBEID               (ingen saker til behandling) 

10.1  Europa Forum 2002 i Brussel    
10.2 Europa Forum 2003 i Kypros  

11 DET INTERNASJONALE STYRET                (ingen saker til behandling) 
  

11.1 Rapport fra styremøte i Det internasjonale styret 
 11.2 Convention 2003 i Denver, USA  

12 REGNSKAP OG BUDSJETT     

12.1 Regnskapsoversikt              
12.1.1 Regnskapsoversikt pr. 30. september 2002 vedrørende driften av MD 104. 

Lionskontoret har måttet prioritere det nye medlemssystemet fremfor 
regnskapet, slik at dette ikke forelå til arbeidsutvalgets møte. 
Kvartalsregnskapene ble lagt frem direkte i guvernørrådsmøtet og gjennomgått. 

V E D T A K :  
Regnskapet tas til orientering. 

12.2 Aktivitetsregnskap 
1. Foreløpig årsregnskap. 

Otto Brødholt har satt opp et regnskap for aktiviteter pr. 30. juni 2002, som er 
sendt til guvernørråd og MD-fagsjefer.  
Dette årsregnskapet er foreløpig ikke revidert. 
  
  V E D T A K : 

   Det foreløpige årsregnskapet tas til orientering 
. 

 12.2.2 Regnskapsoversikt  
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Otto Brødholt har utarbeidet en regnskaps oversikt pr. 30. september 2002 
vedrørende aktivitetsregnskapet som ble lagt ut under møtet.  
Rådgiver Otto Brødholt gjennomgikk oversikten. 

V E D T A K :  
Regnskapsoversikten tas til orientering. 

13 ANDRE SAKER FREMMET AV LIONSKLUBBER, -DISTRIKTER , ETC 

13.1 Lionskrystallen 
13.1.1 Søknad om tildeling.              (Tas ikke med i utskrift av protokollen) 

    
14 ANDRE SAKER  FREMMET AV IKKE-LIONS 

14.1 Norges funksjonshemmedes idrettsforbund 
De funksjonsheddes sommer olympiade avholdes i Irland i 2003, og Norges 
funksjons-hemmedes idrettsforbund søker i den forbindelse om økonomisk bistand.  
Det er beregnet å sende ca 30 deltakere fra Norge. 

  V E D T A K : 
Guvernørrådet ser positivt på saken, men vil be om et budsjett før der 
avgis endelig svar til Forbundet. 

15 AVSLUTNING 
 Møtet ble avsluttet ved guvernørrådsleder Morten K. Jansen. 



            

LIONS CLUBS INTERNATIONAL 
Multippeldistrikt 104 

P R O T O K O L L 
fra guvernørrådsmøtet 

lørdag 24. og 25. august 2002  
på Scandic Hotell KNA, Oslo 

!   !   !   !   ! 

Følgende møtepliktige var til stede: 
 Guvernørrådsleder Morten K. JANSEN. 
 Assisterende guvernørrådsleder Tove E. GULLIKSRUD. 
 Distriktsguvernørene Leif G. ANDVIN, Petter GJERTSEN,  

Marit KLOKKERHAUG, Stein LARSEN, Sigmund LEREIM,  
Karl T. PHARO, Kirsti RØNNESTAD, Einar STEINLAND, Knud ZIMMER 
og Kjell-Steinar AASHEIM.  

 MD-IRC    Svein Ø. BERNTSEN. 
 MD-LeoC  Rune JOHANSEN. 
 MD-LDC   Bjørn K. SÆTROM (lørdag). 
 MD-MEC  Kjell LANGBALLE. 
 MD-NAC  Kjell-Tore ANDERSEN. 
 MD-PRC  Jon S. VANGSØY. 

MD-YEC  Ingvald SIVERTSEN. 
Generalsekretær Ole Jakob SPARRE. 
Rådsekretær Knut RELBO. 

I tillegg var innkalt og til stede under hele eller deler av møtet: 
 Forrige års guvernørrådsleder Egil MOE-HELGESEN. 
 Rådgiver Otto BRØDHOLT. 
 Redaktør Henning AAMODT. 

Følgende var til stede under deler av møtet: 
 Tidligere guvernørrådsledere Terje NOHR og Arne SOLUM. 

Tidligere distriktsguvernører Knut L. BAKKE, Ingolf BEKKELUND, Odd BREMBO,  
Erik EVANG og Tore N. NJØS. 

!   !   !   !   ! 

1 KONSTITUERING  
  

Møtet ble åpnet og ledet av guvernørrådsleder Morten K. Jansen. 
 Assisterende guvernørrådsleder Tove E. Gulliksrud leste Lions etiske norm. 
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Før møtestart presenterte deltakerne seg med informasjon om sivil status og sin tid i 
Lions. 

2 PROTOKOLLER OG REFERATSAKER 

2.1 Protokoller 
2.1.1 Protokoll fra riksmøtet 2002.            

Protokollen fra møtet er godkjent i henhold til ”Forretningsorden for 
riksmøter” og sendt ut som E-post til de klubbene vi har adresse på ved 
lionskontoret.  
De andre klubbene har fått protokollen via postverket.  

 V E D T A K : 
 Protokollen tas til etterretning. 

2. Protokoll fra guvernørrådsmøtet i mai 2002.  
              

  V E D T A K : 
  Protokollen godkjennes. 

2.2 Referatsaker 
 2.1 Takkekort.         

Vi har mottatt takkekort for blomster og deltakelse under begravelsen i 
forbindelse med tidligere distriktsguvernør Tord B. Wikborgs bortgang.  

   Referert. 

3 KOMITEEN  «ARBEIDET FOR ORGANISASJONSUTVIKLING»  

3.1 Generelt om organisasjonsutvikling           
   
3.1.1 Sluttrapport for komiteen for organisasjonsutvikling. 

Forrige års leder for Komiteen for organisasjonsutvikling, Jan A. Holtet, har 
sendt oss sin sluttrapport for året. 

  V E D T A K : 
   Sluttrapporten tas til etterretning. 
      

3.2 Medlemsutvikling 
3.2.1 Årsrapport. 

MD-MEC Kjell Langballe har sendt inn sin årsrapport datert 13. august 2002. 
Det er verd å merke seg at 104 D har kommet over det magiske medlemstallet 
på 1250 medlemmer. 

   V E D T A K : 
   Årsrapporten tas til etterretning. 
  

3.2.2 Handlingsplan 
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MD-MEC Kjell Langballe har utarbeidet handlingsplan for arbeidet med 
medlemsutvikling. 
Under møtet ga Terje Nohr en fyldig presentasjon om 2+komiteens opplegg. 

   V E D T A K : 
  Handlingsplanen godkjennes. 

3.3 Presse- og informasjonsarbeidet    
3.3.1 Årsrapport.             

MD-PRC Jon S. Vangsøy har sendt inn sin årsrapport for 2001/2002, datert  
1. august 2002 

V E D T A K : 
  Årsrapporten tas til etterretning. 

3.3.2  Handlingsplan for 2002/2003. 
MD-PRC Jon S. Vangsøy har utarbeidet handlingsplan for PR- og 
informasjonsarbeidet for 2002/2003, datert 30. juli 2002. 
Med planen følger også forslag til en del annonser. 

V E D T A K : 
Med forandring i gjøremålenes punkt 1 godkjennes planen. 

3.3.3 Saker vedrørende presse og informasjon.  
1.   Årsmelding for 2001/2002. 
MD-PRC Jon S. Vangsøy har satt opp en orientering av 31. juli 2002 
vedrørende årsmelding for 2001/2002.  
Med orienteringen følger også forslag til budsjett og fremdriftsplan. 
Et opplag på 4000 eksemplarer er kostnadsberegnet til kr. 72.300 eksklusiv 
merverdiavgift. 

V E D T A K : 
Lionskontoret vil stå for utarbeidelsen av årsmeldingen i samarbeid 
med guvernørrådsleder for 2001/2002 og MD-PRC. 
Årsmeldingen skal være selvfinansierende. 

  
3.3.3   2.  PR-visittkort.                 

Distriktsguvernør Petter Gjertsen foreslår i et notat at MD 104 skal produsere 
tre – fem forskjellige typer ”visittkort” med orientering om forskjellige sider av 
lionsarbeidet.  
Kortene er ment bestilt av klubbene,  som skal betale kortene til kostpris. 

V E D T A K : 
   Forslaget oversendes til Komiteen for kommunikasjonsstrategi. 

Komiteen utarbeider forslaget til PR-visittkort med budsjett til neste 
guvernørrådsmøte. 

4. Lionsbladet.            



 4

 Avtalen med Henning Aamodt som redaktør for ”The Lion – norsk utgave 
 løp ut 30. juni  i år.  
 Forslag om fornyelse for en ny treårsperiode ble lagt frem for behandling.  

Utkast til avtale er forelagt Henning Aamodt og leder for bladkomiteen, Bjørn 
Sætrom. 

V E D T A K : 
 Det foreliggende utkast til avtale med Henning Aamodt godkjennes. 

3.4 Opplæring 
3.4.1 Sluttrapport.  

Avtroppende MD-LDC Jan A. Holtet har satt opp sin sluttrapport for lionsåret 
2001/2002, datert 31. juli 2002. 

V E D T A K : 
 Sluttrapporten tas til etterretning. 

3.4.2 Handlingsplan for 2002/2003. 
MD-LDC Bjørn Sætrom har utarbeidet handlingsplan for lederopplæringen i 
2002/2003, datert 28. juli 2002. 

V E D T A K : 
Handlingsplanen godkjennes. 

3.4.3 Saker vedrørende opplæring. 
  1.   Statusrapport for lederopplæringen.    

Fra MD-LDC Bjørn Sætrom er mottatt Statusrapport for lederopplæringen, 
datert 28. juli 2002 og med referat fra fagsjefmøtet som vedlegg .  
I rapporten tar MD-LDC blant annet opp spørsmålet om å få ta i bruk 
elektronisk møterom for VDG-opplæringen. 
Han ber om tillatelse til å igangsette et prøveprosjekt i 2002/2003 som en 
videreføring av hva 104 B har gjennomført med sin VSL-opplæring. 

V E D T A K : 
a) Det gis adgang til å ta i bruk elektronisk møterom for VDG- 
      opplæringen. Dette som et prøveprosjekt i 2002/2003. 
b)   Rapporten for øvrig tas til etterretning. 

   

4 KOMITEEN «NASJONALT OG INTERNASJONALT HJELPEARBEID»  

1. Generelt om hjelpearbeid        
4.1.1 Sluttrapport.       

Avtroppende MD-IRC Arne Husebye har satt opp sin sluttrapport for 2001/02. 

V E D T A K : 
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 Sluttrapporten tas til etterretning. 

4.1.2  Handlingsplan for 2002/2003.         
 MD-IRC Svein Ø. Berntsen har utarbeidet handlingsplan for vårt hjelpearbeid.  

V E D T A K : 
Handlingsplanen godkjennes. 

4.1.3 Saker vedrørende hjelpearbeid generelt.         
1. Samarbeid med Norges Diabetesforbund. 
Ingolf Bekkelund, medlem i Lions Lys-komiteen, ga en orientering omkring et 
mulig samarbeid med Norges Diabetesforbund. 
Det vises også til sak 14.1 i guvernørrådets møte i mai 2002.  

2. IR-arbeidet            
4.2.1 LCIF.        

Det er satt opp en liste over Melvin Jones-innbetalinger via Hovedkontorets 
konto i Nordea for lionsåret 2001/2002 for til sammen USD 45.000. 

Videre er det innbetalt over multippeldistrikts aktivitetskonto: 
  Innbetalt pr. 1/7-01  kr.   44.440 
  Innbetalt i 2001/2002       144.132 
  Kan overføres til LCIF      188.572 

  V E D T A K : 
   Oversiktene tas til etterretning. 

4.2.2 Lions Aid Norway.        
Daglig leder for Lions Aid Norway Otto Brødholt har satt opp en 
halvårsrapport for perioden januar – juni 2002 for øyehelseprosjektet, datert  
31. juli 2002. 
Av rapporten fremgår det blant annet at det har vært en gledelig stor økning i 
antall pasientbesøk i perioden med tilhørende operasjoner. 

V E D T A K :   
Rapporten tas til orientering. 

3. Lion Mints.  
1. Rapport over årets salg. 
Fra Jan Horverak, leder for Lion Mints-arbeidet, har vi mottatt sluttrapport for 
lionsåret, som viser at det er solgt 295,5 kartonger i 2001-2002, mot 319 
kartonger året før. 
Rapporten viser blant annet at dette har tilført det sentrale IR-arbeidet et 
tilskudd på kr. 397.152, som følge av klubbenes salg av Lion Mints. 

Det er igjen distrikt 104 E som topper statistikken med ca 22% av tilskuddet, 
men Lions Club Nøtterøy (104  F) topper statistikken blant klubbene 
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  V E D T A K :  
 Det rettes stor takk til Jan Horverak for det arbeidet han utfører for Lion 
  Mints. 

2. Regnskapsoversikt. 
Otto Brødholt redegjorde for kontoen som viser følgende: 
 Til disposisjon pr. 1/7-2001:             661.145 
 Royalty fra aktiviteten 1/1-01 – 30/6-02:    612.192  *) 
 Utbetalt sentralt:           (  92.000) 
 Utbetalt via klubber og distrikter:          (284.654) 
 Til disposisjon pr. 1/7-2002:            896.683 

*)  Kr. 215.040 for perioden 1/1-01 – 30/6-01 er inntektsført i 2001/2002. 
   
  V E D T A K : 
  Oversikten tas til etterretning. 

4. Lions lys, mm.    
 1.   Situasjonsrapport. 

Forrige års leder for Lions Lys-arbeidet, Ingolf Bekkelund orienterte om 
forholdet til Euralight og bestillingssituasjonen overfor våre klubber.  

   V E D T A K : 
Distriktsguvernørene intensiverer markedsføringen av Lions Lys i sine 
distrikter. 
Målet må være å få en kontakt i hver klubb som kan følge opp 
aktiviteten og foreta bestillinger. 

  
2.   Regnskapsoversikt.           
 Otto Brødholt redegjorde for kontoen som viser følgende: 

 Til disposisjon pr. 1/7-2001:  369.572 
 Provisjon av salget:     36.500 
 Utbetalt sentralt:            (   35.000) 
 Utbetalt via klubber og distrikter:    (     8.500) 
 Til disposisjon pr. 1/7-2002:   362.572 

V E D T A K :  
  Regnskapsoversikten tas til etterretning. 

4.2.5 Nasjonalt hjelpefond: Regnskapsoversikt.           
Otto Brødholt redegjorde for kontoen som viser følgende: 
 Innbetalt fra Julekortaksjonen 2000:   134.080 
 Innbetalt fra Julekortaksjonen 2001:       78.608 

Ut til Montebellosenteret:             (200.000) 
Ut til Landsfor. Pårørende i Psykiatrien:      (    5.000) 

 Til disposisjon pr. 1/7-2002:       7.688 
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V E D T A K :  
  Regnskapsoversikten tas til etterretning. 

4.2.6 Andre saker vedrørende IR-arbeidet.  
  Midler til Baldzio Silas. 

Fra MD-IRC Svein Ø. Berntsen har vi mottatt udatert notat om innbetaling av 
midler til det nordiske prosjektet i Baldzio Silas. 

Andelen fra MD 104 er på 12.540 Euro (ca NOK 100.000) og skal etter avtalen 
innbetales i tre terminer. Vi har fått inn midlene fra klubbene, og MD-IRC 
foreslår at vi utbetaler hele summen samlet. 

   V E D T A K : 
Det godkjennes at vår andel på 12.540 Euro utbetales snarest mulig i ett 
beløp. 

5 KOMITEEN «UNGDOMSARBEID» 
5.1 Generelt om ungdomsarbeid 
5.1.1 Sluttrapport.  

Fra leder for Ungdomskomiteen, Ole Jakob Sparre, er det mottatt sluttrapport 
datert 5. august 2002. 

Han peker på i rapporten at Leoprosjektet skal evalueres per 31. desember i år, 
slik at ”alle løse tråder nå festes” for å gi grunnlag for en god og saklig 
evaluering. 

V E D T A K : 
       Sluttrapporten tas til etterretning.    

5.1.2 Handlingsplan for 2002/2003. 
Leder for Ungdomskomiteen, MD-LeoC Rune Johansen, har utarbeidet 
handlingsplan for Ungdomskomiteen for 2002/2003, datert 29. juli 2002.  

V E D T A K : 
Handlingsplanen godkjennes. 

5.1.3 Saker om ungdomsarbeid generelt.  
 1.   Beitoleiren 2002. 

Leder av leirkomiteen for Beitoleiren 2002, MD-LeoC Rune Johansen, har satt 
opp en sluttrapport for årets leir. 
Han konkluderer med at også årets leir ble en stor suksess til tross for en del 
sykdom. Leiren var den 30. i rekken og tidligere medlem i Det internasjonale 
styret, Thor Hauge, ble hedret for sin innsats for Beitoleiren gjennom alle disse 
årene. 

 V E D T A K :  
 Sluttrapporten tas til etterretning. 
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 2.   Orkester Norden. 
 PDG Erik Evang er kontakt for Orkester Norden og rapporterer via MD-YEC. 

Han har kommet med en tilbakemelding, datert 16. juli 2002, fra et møte 
Orkester Norden-kontaktene har hatt med styringsgruppen for orkesteret i juli .  

V E D T A K :  
 Rapporten tas til etterretning. 

5.2 Ungdomsutveksling 
5.2.1 Foreløpig årsrapport.  

MD-YEC Ingvald Sivertsen har satt opp sin årsrapport for ungdoms-
utvekslingen i 2001/2002, datert 30. juli 2002. 
Det fremgår blant annet av rapporten at vi hadde 129 ungdommer på våre 
innenlandske leirer og 87 ungdommer som reiste ut. Videre fremgår det at 
leirene stort sett har vært vellykkede. 

V E D T A K :  
 Den foreløpige årsrapporten tas til etterretning. 
  

5.2.2 Handlingsplan for 2002/2003. 
MD-YEC Ingvald Sivertsen har utarbeidet handlingsplan for YE-arbeidet i 
2002/2003, datert 30. juli 2002. 

V E D T A K : 
  Handlingsplanen godkjennes. 

5.2.3 Budsjett for YE-utvalget 2002/2003. 
MD-YEC Ingvald Sivertsen har satt opp et forslag til budsjett for YE-utvalgets 
arbeid i 2002/2003 som balanserer med kr. 100.000. 

V E D T A K :  
 Budsjettet godkjennes. 

4. Lions Ungdomskonto.  
1. Søknad fra 104 E om garanti for ungdomsleiren i 2003. 
Ingvald Nordmark, sekretær for styringsgruppen for ungdomsleiren i 2003 i 
104 E i regi av klubber i Stavanger-området, har sendt inn en søknad om 
garanti .  

 Leirens budsjett er på kr. 220.000, hvorav kr. 30.000 er ”diverse utgifter”. 
På inntektsiden er det kalkulert med kr. 169.000 fra distriktets klubber og  
kr. 51.000 fra sponsorer.  
Søknaden er anbefalt av MD-YEC Ingvald Sivertsen med en garanti på inntil 
kr. 20.000.      

V E D T A K :  
Det gis en garanti mot sviktende inntekter, begrenset oppad til  
kr. 20.000 for ungdomsleiren i 2003. 
En eventuell utbetaling skjer i løpet av 2003 mot fremleggelse av 
foreløpig regnskap for leiren. 
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2.  Regnskapsoversikt.          
Otto Brødholt redegjorde for kontoen som viser følgende: 
 Til disposisjon pr. 1/7-2001:  162.754 
 Innbetalt fra klubbene:  220.820 
 Utbetalt sentralt:  ( 58.728) 
 Markedsføringskostnader: (   5.000) 
 Til disposisjon pr. 1/7-2002:  319.846 

V E D T A K :  
  Regnskapsoversikten tas til etterretning. 

5.3 Leo-arbeid  
5.3.1 Rapporter. 
 1.   Årsrapport. 

MD-LeoC Rune Johansen har satt opp sin årsrapport for Leo-arbeidet i 
2001/2002. 

V E D T A K :  
 Årsrapporten tas til etterretning. 

 2.   Statusrapport. 
 Fra MD-LeoC Rune Johansen har vi mottatt statusrapport datert 27. juli 2002.  

Det fremgår blant annet fra rapporten at 9 leos var med i staben under årets 
Beitoleir, og at leir for syke barn er gjennomført på Tråastølen med  
18 deltakere. 

V E D T A K : 
 Statusrapporten tas til etterretning. 

  
5.3.2 Handlingsplan for 2002/2003. 

MD-LeoC Rune Johansen har utarbeidet handlingsplan for Leoarbeidet / 
Leoprosjektet i 2002/2003. 

V E D T A K : 
   Handlingsplanen godkjennes. 

5.3.3  Budsjett for ”Leo i Norge” 2002/2003. 
I guvernørrådets møte i mai 2002 ble det under behandlingen av sak 05.3.2 
vedtatt at det da foreliggende budsjett for Leo i Norge skulle oversendes 
Prosjektgruppen for Leoarbeidet for uttalelse. 
MD-LeoC Rune Johansen har, på vegne av gruppen, sendt inn en uttalelse av 
24. juli 2002. 
I det foreliggende budsjett søkes det om kr. 70.000 fra Lions leokonto til 
arbeidet innen Leo i Norge 

V E D T A K : 
  Budsjettet godkjennes med et bidrag fra Lions Leokonto på kr. 70.000. 
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5.3.4 Leoprosjektet:  Regnskapsrapport       
 Det er satt opp en regnskapsrapport for Leoprosjektet 2001/2002. 

V E D T A K : 
Den foreløpige regnskapsrapporten for Leoprosjektet tas til etterretning. 

5. Leokonto: Regnskapsoversikt.    
Otto Brødholt redegjorde for kontoen som viser følgende: 
 Til disposisjon pr. 1/7-2001:   35.588 
 Innbetalt fra klubbene:  48.600 
 Utbetalt til Leo i Norge: (85.000)  
 Revisjon:   (10.000) 
 Underdekning pr 1/7-2002: (10.812) 

V E D T A K :  
  Regnskapsoversikten tas til etterretning. 

5.4 Narkotika-arbeid 
5.4.1 Sluttrapport. 

Forrige års MD-NAC Ole Jakob Sparre har satt opp sluttrapport for det 
narkotikaforebyggende arbeidet i 2001/02. 

V E D T A K :  
 Sluttrapporten tas til etterretning. 

5.4.2  Handlingsplan for 2002/2003     
MD-NAC Kjell-Tore Andersen har utarbeidet handlingsplan for det narkotika-
forebyggende arbeidet i 2002/2003. 

V E D T A K : 
  Handlingsplanen godkjennes. 

5.4.3 Saker vedrørende narkotika-arbeidet.    
 1.   Røde Tornekrone. 

I guvernørrådets møte i februar 2002 ble det under behandlingen av sak 5.4.4 
vedtatt at såfremt det ble aktuelt å fremme forslag om en avtale med Stiftelsen 
Røde Tornekrone (Landsforbundet mot Stoffmisbruk, Norges Idrettsforbund og Olympiske 
komité), skulle den forelegges Arbeidsutvalget for eventuell godkjennelse. 

MD-NAC Kjell-Tore Andersen har fremlagt et notat datert 17. august 2002.  

  V E D T A K : 
a)   Lions inngår samarbeid med Norges Idrettsforbund og Olympiske 
komite og Landsforbundet mot Stoffmisbruk i stiftelsen ”Røde 
tornekrone”. 
b)   MD-NAC er Lions representant i stiftelsen og rapporterer til 
Guvernørrådet. 
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3. 2.   Stine Sofies stiftelse. 
Stine Sofies Stiftelse ønsker å utarbeide et undervisningsopplegg for 
grunnskolen som skal forebygge og avdekke kriminelle handlinger mot barn. 
MD-NAC Kjell-Tore Andersen har utarbeidet et notat av 17. august 2002 i 
sakens anledning. 

  
   V E D T A K : 

MD-NAC utarbeider en avtale med Stine Sofies Stiftelse, som omfatter 
de praktiske og økonomiske forhold omkring prosjektet. 
Avtaleforslaget forelegges Guvernørrådet. 

5.4.4 Lions «narkofond». 
1.   Søknad om bidrag fra Lions Club Borre      
2.   Søknad om bidrag fra Lions Club Førde.               

   V E D T A K : 
Søknadene sendes tilbake til MD-NAC, som fremskaffer 
dokumentasjon for utgiftene og innhenter uttalelse fra de respektive 
guvernørene. 

  
3.   Regnskapsoversikt.           
Otto Brødholt redegjorde for kontoen 

  Underdekning 1/7-01              (  336.594) 
  Salg av tulipaner     3.057.647   
  Innkjøp   (1.500.892) 
  Administrasjon, etc               (     90.383) 1.466.372 
  Salg og royalty motivprodukter       73.175 
  Utbetalt: ”Det er mitt valg”   (676.847) 
  Utbetalt: Diverse støttetiltak   (177.332) 
  Utbetalt: Tulipanprisen   (  73.428) 
  Til disposisjon 1/7-02      275.346 
  Saker fra før 30/-02  

som må fremmes for AU nov. 02      ( 189.500) 
Netto til disposisjon         85.846  

V E D T A K : 
a. Det fremlegges snarest en oppdatert regnskapsoversikt for 

narkofondet. 
b. Oppdatert status skal fremlegges til hvert guvernørrådsmøte.  

6 ORGANISASJONSSAKER 

6.1 Komiteer og utvalg 
6.1.1 Komitéoppnevninger                     

Arbeidsutvalget hadde satt opp et forslag til komitéutnevninger, datert  
10. august 2002, som ble tatt opp til behandling. 
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 V E D T A K : 
 Forslaget ble godkjent med noen mindre justeringer. 

6.1.2 Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap: Regnskapsoversikt.      
Otto Brødholt redegjorde for kontoen som viser følgende: 
 Til disposisjon pr. 1/7-2001:            1.942.219 
 Innbetalt fra klubbene:       797.070 
 Utbetalt sentralt:           (    660.000) 
 Utbetalt via klubber og distrikter:   (      17.500)  
 Administrasjonsutgifter:              (           260) 

Til disposisjon pr. 30/6-2002:  2.061.529 

V E D T A K :  
  Regnskapsoversikten tas til etterretning. 
    
6.1.3 Lions Førerhundskole og Mobilitetsenter      

Fra Styret for Lions førerhundskole og Mobilitetsenter (v/ Harald Eikeland) har 
vi mottatt Årsberetning og revidert regnskap for 2001.  
Skolen er nå gjeldfri og har en solid økonomi. 

V E D T A K :  
 Årsberetning og regnskap tas til etterretning. 

6.3 Andre organisasjonssaker 
6.3.1   Avtaleforlengelse med Scandic-kjeden.        

Avtalen med Scandic-hotellene er forlenget for nye to år.  
Avtalen gir også det enkelte medlem rabatt og rimeligste tilbud på hotellene. 

  Referert. 
   
6.3.2 Internettbasert medlemssystem.                     

Prosjektgruppen v/ Otto Brødholt, har satt opp en fremdriftsrapport for det 
internettbaserte medlemssystemet, datert 9. august 2002. 

  Oppstart er beregnet til medio september. 
  Otto Brødholt kom med en del tilleggsopplysninger under møtet. 

V E D T A K :  
 Fremdriftsrapporten tas til etterretning. 

7. RIKSMØTET 

7.1. Riksmøtet 2003 i Kristiansand     
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Riksmøtet avholdes 30. og 31. mai 2003 i Kristiansand med Lions Club 
Kristiansand/Tveit som arrangerende klubb. 
Tidligere medlem i Det internasjonale styret, Jon Bjarni Thorsteinsson fra 
Island er invitert som gjestetaler.  
Tidligere guvernørrådsleder Martin Haakull har sagt seg villig til å være 
møteleder, og han får AGRL Tove E. Gulliksrud som bisitter. 

   Referert. 
  

7.2 Riksmøtet 2002 i Ålesund 
 7.2.1 Saker fra Riksmøtet.  

Under riksmøtet i Ålesund ble Strategiplanen tatt opp som RM-sak  4.4. 
  Riksmøtet vedtok følgende: 
  ” Riksmøter godkjenner fremlagte Strategiplan for Lions i Norge 2002 – 2010. 
     Planen settes i verk umiddelbart.” 

Guvernørrådet drøftet planen under møtet, der det ble lagt vekt på følgende 
prioriterte oppgaver: 
☑ Medlemsbevaring og medlemsrekruttering synes nå å være et overordnet 

        mål for oss. 
☑ ”Bli synlig”. Det må legges mer vekt på intern og ekstern informasjon. 
      Komiteen for kommunikasjonsstrategi vil følge opp og tilbakerapportere. 
☑ Organiseringen i distriktene fortsetter.  

Tre av distriktsguvernørene vil utarbeide et konsept innen guvernørråds- 
møtet 2. november 2002, etter at DG Marit Klokkerhaug og DG Sigmund 
Lereim har funnet ut hvem disse tre skal være.  

☑ Lionsbladets fremtid. Arbeidsutvalget finner frem til personer i et utvalg til 
       å se på dette. 
☑ Hovedkontoret og vårt forhold til det. Arbeidsutvalget vil også finne 
       personer til å bearbeide den delen. 

8 DISTRIKTSSAKER 
  

8.1 Fastsettelse av tid og sted for Distriktsmøtene i 2003   
  104 A  Vadsø   Lørdag 26. april 2003 
  104 B  Sandnessjøen  Lørdag 26. april 2003 
  104 C  Ålesund  Lørdag 26. april 2003 
  104 D  Eidfjord  Lørdag 26. april 2003 

104 E  Haugsund  Lørdag 26. april 2003 
104 F  Grimstad  Lørdag 26. april 2003 

  104 G  Nesbyen  Lørdag 26. april 2003 
  104 H  Oslo   Lørdag 26. april 2003 
  104 J  Askim   Lørdag 26. april 2003 
  104 K  Hamar   Lørdag   3. mai  2003 

   Referert. 

9 NORDISK SAMARBEID 
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9.1 Nordisk samarbeidsråds møte  
9.1.1 NSR-møtet 2002 i Reykjavik            
 Vi har mottatt referatet fra NSR-møtet i Reykjavik. 

Referatet er sendt ut uten vedleggene som det vises til, men disse kan fås ved 
henvendelse til Lionskontoret. 
  

V E D T A K :  
 Referatet tas til etterretning. 

9.1.2 NSR-møtet 2004 i Norge. 
 1.  Søknad fra Lions Club Kristiansand.  

Lions Club Kristiansand søker i brev av 26. juni 2002 om å få arrangere NSR-
møtet i 2004. 
1. Søknad fra Lions Club Sandefjord.  

 Lions Club Sandefjord søker om å få arrangere NSR-møtet 2004. 
 3.  Søknad fra Lions Club Røros.                       

Lions Club Røros fremmer ny søknad om å få arrangere NSR-møtet i 2004 i 
brev av 24. juni 2004. 
Søknadene er vurdert av Arbeidsutvalget og ble drøftet i møtet. 

V E D T A K : 
 NSR-møtet 2004 legges til Sandefjord. 

3. NSR-møtet i Borås 2003.          
Nordisk Samarbeidsråds neste møte avholdes i Borås, Sverige, fra 16. til  
19. januar 2003. 
Forslag til saker for møtet i Borås må være NSR-sekretæren i hende senest  
2 måneder før møtet, hvilket vil si innen 16. november. 

  Eventuelle forslag skal tas opp i arbeidsutvalgets møte 19. oktober 2002.   
Under møtet ga Arne Solum en orientering omkring det arbeidet som nå pågår  
med sikte på å forbedre ”Mål og strategier for NSR-samarbeidet”: 

   
Referert. 

9.2 Nordiske arrangementer/prosjekter 
 9.2.1 Guvernørrådsledermøte.  

Under Convention i Osaka ble det avholdt et nordisk CC-møte.  
Referat fra møtet foreligger. 

V E D T A K :  
 Rapporten tas til etterretning. 

2. Nordiske prosjekt i Baltikum:  Regnskapsoversikt.  
Til disposisjon 1/7-01     54.726 
Innbetalt fra klubbene    172.831 
Utbetalt   (  95.685) 
Til disposisjon 1/7-02    131.872 
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   V E D T A K : 
   Regnskapsoversikten tas til etterretning. 

9.3 Representasjon i de nordiske lands riksmøter i 2003.             
I henhold til de foreliggende opplysninger fra NSR-sekretæren vil de nordiske 
lands riksmøter bli avholdt således: 

  MD 101 Sverige 29. og 30. mai i Piteå           
  MD 106 Danmark 24. mai i Esbjerg 
  MD 107 Finland 6. – 8. juni i Vantaa 
  MD 109 Island 25. og 26. april i Hafnafjordur   

       
I henhold til retningslinjer for representasjon, vedtatt av Guvernørrådet i 
oktober 1995 og gjengitt i Lovsamlingen, skal guvernørrådsleder være en av 
våre representanter og har førstevalg. 

De øvrige representanter utvelges blant distriktene etter retningslinjene, hvilket 
betyr at 104 K skal representere i tillegg til guvernørrådsleder i 2003, og det 
trekkes ut to representanter blant distriktene C – E og G) 

  (Representasjon i 1999: B - J - K 
    i 2000: C - E - G 

     i 2001: A - D - H 
     i 2002: B – F – J) 

I retningslinjene heter det blant annet: ”Hvis ingen av distriktsguvernørene har 
anledning til å representere, skal fortrinnsvis forrige års distriktsguvernør eller 
en tidligere distriktsguvernør i det distriktet som har fått representasjon 
gjennom sin guvernør, representere. 

   V E D T A K : 
   Representantene fra MD 104 til de nordiske lands riksmøter i 2003 er: 
    Til MD 101 Sverige:  Distrikt 104 C 
    Til MD 106 Danmark: Distrikt 104 E 
    Til MD 107 Finland:  Guvernørrådsleder 
    Til MD 109 Island:  Distrikt 104 K 

10. EUROPEISK SAMARBEID 

10.1. Europa Forum 2002 i Brussel         
  Europa Forum avholdes i Brussel i tiden 5. – 8. september 2002.  

Generalsekretær Ole Jakob Sparre ga en muntlig orientering.  
   

11 DET INTERNASJONALE STYRET 
  

11.1 Rapport fra styremøte i Det internasjonale styret 
Fra LionNet er hentet ned et sammendrag fra møtet i Det internasjonale styret 
som ble avholdt i forbindelse med Convention i Osaka. 

   Referert. 
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11.2 Convention 2003 i Denver, USA  
11.2.1 Godkjennelse av ”Tour Operator” fra MD 104.        

Hovedkontoret ber om at det oppnevnes en ”Tour  Operator” på MD-plan til å 
forestå de formelle sider ved blant annet påmelding til Convention. 

V E D T A K :  
Rådsekretær Knut Relbo godkjennes som ”Tour Operator” for MD 104 
for Convention i Denver. 

11.2.2 Deltakelse under Convention 2002 i Denver.                   
   
   V E D T A K : 
   Generalsekretær Ole Jakob Sparre med hustru Anne Marie og 

rådsekretær Knut Relbo med hustru Inger skal delta på Convention 
2002 i Denver for MD 104 sin regning innenfor ”grunnarrangementets” 
ramme.  

11.2.3 Fastsettelse av pris på loddene i Conventionlotteriet.    
Verdien av gevinstene for grunnarrangementet ved Convention i Denver 2003 
anslås til ca kr. 40.000 per gevinst. Prisen per lodd for Convention i Osaka i år 
var satt til kr. 20 og det resulterte i 10 par vinnere. 

V E D T A K :  
Prisen på loddene for Convention i Denver i 2003 settes til kr. 20 per 
lodd. 

11.2.4 Motiv på pins for 2003 og opplag. .                         
Det ble bestemt i 1998 at vi fra og med Convention 1999 skulle ha norske 
fyrtårn som motiv på Conventionpins 5 år fremover.  
Motivene var Svenner i 1999, Lindesnes i 2000, Skomvær i 2001 og Færder i 
2002. 

V E D T A K :  
a)   Lions Club Hedrum forespørres om de vil være behjelpelig med 
pins for 2003 og valget av motiv. 
Opplaget settes til 1500 pins. 
b)   Det utlyses en konkurranse gjennom Lionsbladet om en ny gruppe 
motiv for en femårsperiode. Som del i konkurransen blir å lage utkast til 
motivet for 2004. 

11.3 Besøk av International President i 2002 
Det er utarbeidet et revidert forslag av 17. juli 2002 til besøksplan for 
International President Kay K. Fukushimas besøk i Norge, som finner sted  
11. og 12. september i Stavanger-området. 

   Referert. 
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12 REGNSKAP OG BUDSJETT     

12.1 Foreløpig årsregnskap                               
 Otto Brødholt presenterte et foreløpig regnskap for lionsåret 2001/2002.   

13 AVSLUTNING 

 Møtet ble avsluttet ved guvernørrådsleder Morten K. Jansen.



Lions Clubs International MD 104
Regnskap for aktiviteter 01-07-2002 - 30-06-2003

Beholdninger Innbetalt Rente- Innkjøp Sentrale Lokale Tap, av- og Administr. Årets Beholdninger
Noter 01.07.2002 Salg av klubber inntekter Importomk. tiltak tiltak nedskrivn. Markedsf. resultat 6/30/03

Eiendeler:
Lion Mints - opptj. Ikke forfalt 175 392 163 296 1571
Krav på Lions Quest Foundation Norge 1 026 552 Quest
Forskudd Lions Aid Norway 1 500 000 500 000 Andel 1530
Sum fordringer 675 392 1 689 848

Likvider 3 946 663 2 743 257 Resten

Sum eiendeler 4 622 055 4 433 105

Narkotikabekjempelse 320 025
    Tulipaner 3 022 098 9 927 1 468 324 109 400 1 454 301 TULIP
    Det er mitt valg 129 295 505 891 −635 186 VALG
    Motivprodukter 170 930 −760 MOTIV
    Annonser 55 056 6 200 −61 256 DIVRUS
    Miljø- og støttetiltak 58 785 −58 785 DIVRUS
    Narkotikahunder 20 000 −20 000 DIVRUS
    Tulipanprisen 54 669 8 364 −63 033 TPRIS
    Felles 500 500 DIVFORM
Sum narkofondet før kravet 320 025 3 022 268 10 427 0 1 469 254 239 020 584 676 0 123 964 615 781 935 806
Kravet på Lions Quest Foundation 1 026 552 −1 026 552 −1 026 552 Quest
Sum narkofondet etter kravet på LQF 320 025 3 022 268 10 427 0 1 469 254 239 020 584 676 1 026 552 123 964 −410 771 −90 746
Katastrofeberedskapen 2 092 929 532 120 33 000 660 621 51 583 3 597 −150 681 1 942 248 KAT
Lion Mints 582 811 336 672 12 000 150 000 198 672 781 483 MINTS
Nasjonalt hjelpefond 9 188 600 600 9 788 NHJELP
LCIF 188 672 215 575 3 000 218 575 407 247 LCIF
Lions Lys 367 572 6 000 25 000 3 585 −22 585 344 987 LYS
Leddgikt 12 337 0 12 337 LEDD
Lions ungdomskonto 321 796 15 820 4 800 750 41 782 29 625 22 655 −74 192 247 604 UNGD
Lions Leokonto −10 812 102 900 70 000 32 900 22 088 LEOK
Beitoleiren 12 134 537 851 516 222 21 629 33 763 BEITO
YE-utvalget 83 709 0 83 709 YE
Kronprinsparets fond 170 821 400 170 021 −169 621 1 200 KRONPR
Miniprosjekter 55 191 3 520 3 520 58 711 NORDISK/MINI
Nordiske prosjekter 113 120 93 144 19 976 19 976
Baldzia Silas kjøkken 108 500 108 500 108 500
Orkester Norden 24 811 22 400 27 000 −4 600 20 211 ORK
Sum disponibelt 4 231 184 3 022 268 1 999 905 58 800 1 469 254 1 801 778 828 041 1 056 177 153 801 −228 078 4 003 106

2201 2 211 2 221 2 228 2 212 22 231 2 629 819 2234/81
Bevilgede tilskudd utbetalt i 2002/03 2 390 871 429 999 2320

Sum gjeld og egenkapital 4 622 055 4 433 105

1



Noter:
1. Lån fra Mints-fondet til skolen i Kamwokya
2. Av kostnadsførte tiltak er kr. 429.999 utbetalt i 2003/04  

2



1



    LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD-104 
                    MD-MEC KJELL LANGBALLE 

3185  Skoppum 15. januar 2003 
Sak 3.2.1 

SITUASJONSRAPPORT TIL ARBEIDSUTVALGETS MØTE 1. FEBRUAR 2003 
Det statistiske materialet i rapporten er basert på det siste tilgjengelige tallmateriale, det vil si 
per 1. desember 2002.  

1. KLUBBER 

1.1.KLUBBER per 01.12.02: 

1.2 NYE ELLER NEDLAGTE KLUBBER 
Følgende distrikter har 1 klubb som er stilt i Status Quo: 104A, 104B, 104D, 104F og 104H. 
Det er sannsynlig at disse klubbene blir lagt ned i løpet av dette lionsåret. 
Det rapporteres om stor aktivitet med å starte nye klubber i noen av distriktene. 

2. MEDLEMMER 

 DISTRIKT ANTALL KLUBBER  ENDRING FRA 01.07.02

  104 A     46      0

  104 B     56      0

  104 C     61      0

  104 D     45      0

  104 E     53      0

  104 F     49      0

  104 G     58      0

  104 H     54      0 

  104 J     55      0

  104 K     46      0

  MD 104   523      0

DISTRIKT Medlemstall 
01.12.02

Inn  
fra 01.07.02

 Ut  
fra 01.07.02

Endring fra 
01.07.02

  104 A     1195        22        25      - 3

  104 B     1298        19       47      - 28

  104 C     1471        28         41     - 13
_____________________________________________________________________________________________________________________  

VIULSRØDVEIEN 15 N-3185 SKOPPUM 
Tel +47 33070670  

E-mail  kje-lan@online.no



   LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD-104 
 MD-MEC KJELL LANGBALLE 

Så langt i lionsåret er det innmeldt 221 medlemmer, og utmeldt/døde 408, dette gir et netto 
tap hittil i året på 187 medlemmer. På ett år, fra 1. Desember 2001 til 1. Desember 2002 har 
medlemstallet blitt 134 lavere. 

3.  TO PLUSS  OG  MERL 

Medlemskampanjen 2+ er den viktigste satsingen for klubbvekst og 
medlemsvekst også i lionsårene 2002-2003 og 2003-2004. Hovedhensikten 
med 2+ er å få alle i Lions Norge, både enkeltmedlemmer, klubber og ledere 
til å vie spørsmålet om vekst eller tilbakegang ekstra oppmerksomhet i en 
treårsperiode. Målet er fortsatt å bli 15.000 medlemmer innen sommeren 
2004. Kan vi oppnå mer med drahjelp fra MERL-organiseringen, er det jo 

ekstra flott! Signaler så langt i året tyder på at det i alle fall er stor aktivitet på 
medlemsfronten i mange klubber, soner og distrikter. Klarer vi å få til en samlet innsats, vil vi 
sikkert få se gledelige resultater! 

Rapporteringen fra distriktenes MERL-komiteer er varierende. Noen distrikter rapporterer slik 
det ble enstemmig vedtatt i guvernørrådet i august, mens andre ikke rapporterer noe i det hele 
tatt. Har vi først blitt enige om å gjøre en ekstra innsats, er det sterkt ønskelig at alle 
distriktene følger opp dette arbeidet så godt de kan. Det arbeides sannsynligvis godt og aktivt 
i alle distriktene, og det er fint om ansvarlig leder for MERL (PCC Terje Nohr) får vite om 
det. 

STÅ PÅ ALLE SAMMEN OG BRUK ALLE GODE KREFTER I DISTRIKTENE, SÅ 
SKAL VI SAMMEN KLARE Å SNU NEDGANG TIL VEKST OG FRAMGANG! 

MD-MEC Kjell Langballe 

  104 D     1238          4         29     - 25

  104 E     1527        30       59     - 29

  104 F     1304        21        56     - 35

  104 G     1443        30         52      - 22

  104 H     1329        20       37      - 17

  104 J     1635        23       32     - 6

  104 K     1285        24       30     - 16

MD-104   13725      221     408    -187



                                                                                                             Sak 3.2.3 

Lørenskog, 26 januar, 2003 

Til Guvernørrådets arbeidsutvalg 

Fra Jan Holtet 

MEDLEMSUNDERSØKELSEN 

Siden jeg rapporterte til Guvernørrådets møte i november om fremdrift i den pågående 
undersøkelsen blant utmeldte medlemmer er det kommet inn 36 nye svar. Det vil si at jeg per 
dato har mottatt 86 svarskjemaer. I underkant av det vi ønsker å ha som underlag for en 
sluttrapport, men det er likevel slik at jeg har tro på at vi i løpet av et par måneder vil ha et 
tilstrekkelig antall til å sluttføre undersøkelsen. Sluttrapporten som skal legges frem for 
Guvernørrådet og Riksmøtet (?) i mai skal dermed kunne være basert på godt over 100 svar, 
som vi satte som et minimum. Undersøkelsen 1987 bygget på 107 svar. 

I de siste svarene som er mottatt er det mange med kort medlemstid. Dermed blir 
respondentmassen mer representativ enn det jeg presenterte på Guvernørrådet i november. 
Dette har også gitt utslag i fordelingen av svarene på de enkelte spørsmål.  

Jeg har laget en oppsummering av svarene på de mest sentrale spørsmålene. Dette er vist i de 
vedlagte figurene. Jeg håper at jeg kan bli gitt tid til å presentere og kommentere dette 
muntlig for Guvernørrådet i møtet i februar. 

Jeg vil be om at de dataene som ligger i figurene blir brukt med forsiktighet. Svarene som 
kommer inn i de neste månedene vil sannsynligvis utgjøre 20 - 30 % av totalmassen, og dette 
kan meget godt forandre konklusjonene i forhold til det vi ser nå. 

Vennlig hilsen 

Jan Holtet  
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Til tjeneste

Oslo, 10.01.03               Sak 3.3.1 

Til Guvernørrådet 

Fra MD PRC Jon S. Vangsøy 

Rapport fra arbeidsoppgaver siden forrige GR-møte 2. november 2002. 

Det ble avholdt PRC-møte i lokalene til Scandic Hotels den 10.11. 
Tilstede var PRC fra A, C,D,F, G, J og K foruten gen.sekr. Ole Jakob Sparre. 

Av programinnholdet neves: 
• rapport fra distriktene om PR-arbeidet. 
• Gjennomgang av arbeidet/status quo for utarbeidelse av en ”Kommunikasjonsstratgi 

for Lions Norge”.  
• Presentasjon av ”Visittkortmaler” for Lions Norge. Distribusjon via nettet. 
• Ny PRK-brosjyre for klubbens PR-ansvarlig utarbeidet av PRC Jan Oddvar Haugerød 

i samråd med undertegnede. Distribusjon via nettet. 
• Div. småannonser med ulike temaer for distribusjon via nettet. 

Andre gjøremål: 
• Arbeidet med ”Evaluering av The Lion” ble innledet ved at undertegnende som leder 

av utvalget konstituerte prosjektgruppen bestående av Terje Høiland, LC Bryne, Arne 
Kolsrud, LC Notodden, PDG Einar Magnussen, LC Stokke og Petter-Marius 
Michaelsen, LC Molde/Fannefjord. Arbeidet er i gang og foreløpig rapport vil bli 
forelagt GR-møtet. 

• Arbeidet med utarbeidelse av nye Årsmelding for Lions Norge i samarbeid med IPCC 
Egil Moe-Helgesen og generalsekretær Ole Jakob Sparre ble avsluttet ved 
ferdigstillelse av Årsmeldingen 6.12.02. 

• Det er vært avholdt diverse arbeidsmøter med gen.sekr. om profileringsspørsmål for 
Lions Norge. Det har vært en gjennomgang av diverse begivenheter som krever PR-
oppfølging i året 2003: ”Russeraksjonen” relatert til gisselbarna fra Moskva, mars/
april, Tulipanaksjonen 20år april, Lions Quest 15 år, Lions først kvinnelig GRL-leder, 
mai, Lions Uganda-prosjekt 10 år, aug-sept., innsalg av Røde Fjær-aksjonen 2004, 
okt. 

• Ny brosjyre ”hva er Lions” er utarbeidet og levert i uke 3/03. 

• Ny Øyehelsebrosjyre Lions bekjemper blindhet” er under utarbeidelse og idéskisse/
tekst vil bli forelagt styret i LAN på deres styremøte 30. januar 03. 

  
Med lionshilsen  

Jon Sigurd Vangsøy 
MD PRC 104 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Lions Clubs International, Multippeldistrikt 104. 
Leder for presse og informasjon.Tlf.:/Faks: 22 50 08 01. e-post:vangsoey@online.no. Mobil:920.21.209 

The International Association of Lions Clubs (Lions Clubs International) er en verdensomspennende serviceorganisasjon, bygget opp av klubber, soner, distrikter og 
multippeldistrikter. Medlemskapet er frivillig og individuelt for kvinner og menn og oppnås gjennom invitasjon.  

Bevegelsen er nøytral i alle politiske og religiøse spørsmål. For tiden er vi 523 klubber med 13.900 medlemmer i Norge. 



Oppdal, 23.01.03 

Sak 3.4.1 

Til: Guvernørrådet 

Fra: MD-LDC Bjørn Sætrom 

STATUSRAPPORT LEDEROPPLÆRING 

1. VDG-opplæringen 

Brevundervisningen av VDG-ene følger så langt oppsatt plan. De fire første brevene er 
sendt ut. Så langt har alle VDG-ene fulgt opp og besvart brevene. 

Første VDG-samling 11. og 12. januar er gjennomført og evalueringen i etterkant av møtet 
har vist at VDG-ene betraktet denne samlingen som særdeles vellykket. AGRL Tove og 
undertegnede var til stede under hele samlingen. Det var innslag fra rådssekretær Knut  
om budsjettering, og GS Ole Jakob snakket om fagsjefarbeidet og Lions Quest. Det ble 
også holdt en orientering fra Scandic Hotels om den nye avtalen som er blitt inngått med 
Lions Norge. 

En rekke aktuelle tema var oppe til diskusjon i løpet av de to dagene. Jeg er ikke i tvil om 
at denne muligheten til å møtes for neste års DGer er en fornuftig investering i framtiden 
for vår organisasjon. Jeg viser ellers til agenda for møtet som er med som vedlegg. 

2. Miniseminarseriene 

Det er til nå ikke blitt ferdigstilt flere enn de seriene som ble nevnt i min rapport til 
novembermøtet. Det har imidlertid kommet inn melding til meg om at enkelte av de andre 
fagsjefene har satt i gang arbeid med serier innenfor sine fagområder. Det er håp om at 
disse vil bli ferdige i løpet av våren.  

Jeg vil i den sammenheng be Guvernørrådet om å henstille til alle fagsjefene om å sette 
fart i dette arbeidet. Meldinger fra klubbene tyder på at behovet for slike serier er økende. 
Etter hvert som de ulike opplæringsteamene i distriktene kommer i funksjon, vil behovet 
for slike serier stige. 
  

3. Revisjon av opplæringshåndbøkene 

Det ventes fortsatt på en endelig manual for vårt medlemssystem som kan danne grunnlag 
for de endringer som må legges inn i arbeidet med revidering av sekretærhåndboken. 



Arbeidet med revidering av håndbøkene er kommet i gang, men vil ta tid før vi er i hamn. 
MD-LDC er fortsatt på jakt etter en ny form på denne delen av vårt opplæringsmateriell. 
Det er foretatt undersøkelser i de andre Skandinaviske landene for å se på hvordan Sverige 
og Danmark har taklet dette. Flere av årets LDCer er involvert i dette arbeidet.  

4. Etablering av egen MD-LDC-fagside på våre hjemmesider 

Arbeidet med dette har ikke vært prioritert i denne perioden. Det vil bli lagt ned arbeide i 
denne saken i tiden som kommer. Hjemmesiden skal være på plass innen riksmøtet i mai.  

5. VDG-rom på nettet 

Rommet er nå i daglig bruk av VDG-ene. Etter gjennomgang av mulighetene i rommet på 
samlingen i Oslo, har bruken tatt seg opp, men det er fortsatt langt fram til full utnyttelse 
av alle muligheter som finnes der. En foreløpig evaluering av nytten av rommet er udelt 
positiv. 

Bjørn Sætrom 
MD-LDC/sign 



Oppdal, 22.04.03 

Sak 3.4.1 

Til: Guvernørrådet 

Fra: MD-LDC Bjørn Sætrom 

STATUSRAPPORT LEDEROPPLÆRING 

1. VDG-opplæringen 

Brevundervisningen av VDG-ene er i ferd med å nå sin avslutning. Alle brevene er sendt 
ut. Så langt har alle VDG-ene fulgt opp og besvart fem av brevene. Det siste brevet skal 
gjennomgås på DG-Electseminaret i Kristiansand.  

2. Miniseminarseriene 

Så langt har dette vært min dårlige samvittighet dette lionsåret. Arbeidet har til nå ikke 
kommet noe særlig lengre enn meldt i tidligere rapporter. Årsakene til det vil jeg legge 
først og fremst på meg selv. For å få en bedre framdrift i dette arbeidet, må det tydeligvis 
en langt sterkere oppfølging fra min side enn det jeg har klart å få til i løpet av dette 
lionsåret. Jeg vil beklage dette sterkt overfor Guvernørrådet.  

Det vil bli lagt en strategi for å få trukket med LDCene i dette arbeidet. Uten av LDCene 
og fagsjefene bidrar med å få disse seriene på plass, vil det være et arbeide som vil ta mye 
lengre tid enn planlagt i utgangspunktet. 
  

3. Revisjon av opplæringshåndbøkene 

På årets fagsjefmøte vil MD LDC presentere en ny struktur på opplæringshåndbøkene for 
uttesting på LDCene. Dette vil gi grunnlag for å kunne gå videre med en fullstendig 
revisjon av disse bøkene.  

Så langt har det vært en del ideutveksling av nye måter å utforme håndbøkene på som har 
ledet fram til en ide om hvordan dette kan gjøres.  

  

4. Etablering av egen MD-LDC-fagside på våre hjemmesider 

Det arbeides med et sett skisser på hvordan dette kan gjøres. MD LDC ønsker et noe 
bredere opplegg rundt denne saken. Alle fagsjefene bør trekkes med i dette arbeidet slik at 



en kan komme fram til en felles enighet om hvordan dette kan gjøres. Arbeidet så langt 
har resultert i en egen utformet side for YEC/YES. Her er det grunnlag for en prinsipiell 
diskusjon i GR om hvordan fagsjefsidene skal utformes i forhold til hjemmesidene til 
MD104.  

5. VDG-rom på nettet 

Det er en stadig øking i bruken av rommet på nettet. Så langt i år har rommet hatt i 
underkant av 1400 besøk av VDGene og noen få andre personer som har hatt tilgang til 
rommet. VDGene er i ferd med selv å ta nye initiativ i bruken av de mulighetene som er 
tilgjengelige for dem. Fortsatt er det mye å gå på i aktiv bruk av de mulighetene som 
finnes.  

Det må tas i betrakting at dette er fremmed grunn for stort sett alle brukerne, og det vil 
være naturlig at denne måten å drive opplæring på vil ta tid før den er innarbeidet og ikke 
minst akseptert av alle. 

Det vil bli utarbeidet en evaluering av prosjektet som vil bli lagt fram for GR i august 
2003.  

Bjørn Sætrom 
MD-LDC/sign 
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Vedlegg til sak 3.4.1 

AGENDA FOR VDG-SAMLING 11. OG 12. JANUAR 2003 

Lørdag:

10.00 - 10.30: Innsjekking og samling. Kaffe

10.30 - 11.30: Presentasjon av deltakerne. Alle får inntil 5 min.

11.40 - 
12.40: 

Toves time

12.40 - 13.30: Lunsj

13.30 - 15.30: Opplæringen så langt. Spørsmål og svar, synspunkter, justeringer. (MD-
LDC)

15.45 - 17.00: Budsjettplanlegging. (Knut)

17.10 – 
18.10:

Fagsjefenes arbeide. (Ole Jakob)

19.30 - 21.00: Middag

21.00 -         Hyggelig samvær.

Søndag:

09.00 - 10.00: Toves time.

10.10 - 11.00: Gjennomgang av VDG-rommet. Evaluering så langt. (MD-LDC)
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11.00 - 11.20: Klarering av rom. Utsjekking.

11.20 – 
12.30:

Lionskontoret. (Ole Jakob)

12.30 – 
13.15:

Opplæringen videre. Spørsmål og svar. (MD-LDC)

13.15 – 
14.00:

Lunsj

14.00 – 
14.30:

Avslutning. Vel hjem.

 



Lions Clubs International, Multippeldistrikt 104 
LEDEROPPLÆRING 

Oppdal, 24.01.03 

Sak 3.4.2 

Til: Guvernørrådet 

Fra: MD-LDC Bjørn Sætrom 

SAKER VEDRØRENDE OPPLÆRING 

Jeg vil be Guvernørrådet om tillatelse til å melde inn til årets Europa Forum emnet: ”Learning 
on The Internet. How to use a Learning Management System in Lions Leadership Training. 
Exampels from VDG-training in MD104, Norway.” 

Bjørn Sætrom 
MD-LDC/sign 

MD-LDC Bjørn Sætrom, Stugu, 7340 Oppdal 
Tlf. 72 42 24 82 (H) / 72 40 00 15 (A) / Mob.: 911 13 917 

E-post: bjorn.satrom@lions.no



  
PCC Jan A. Holtet 
Åsheimveien 147 
1476 Rasta                                                                                                                       

Sak 3.1.1 

 Lørenskog, 12.08.02 

Til: Guvernørrådet 

Fra: PCC/IPMD-LDC Jan Holtet 

SLUTTRAPPORT FRA KOMITE FOR ORGANISASJONSUTVIKLING, MD104, 
LIONSÅRET 2001-2002 

I årsplanen som ble presentert for Guvernørrådet på møtet 18. august 2001, ble 2+ og arbeidet 
med medlemsutvikling sett som det viktigste innenfor Komité for organisasjonsutviklings 
ansvarsområde i lionsåret 2001-2002. Komiteen har fungert som referansegruppe for MD-MEC 
i 2+. Det faglige ansvar ligger hos MD-MEC 

Komiteen har spesielt ønsket å gi A-distriktet støtte i medlemsarbeidet. Dette på grunn av 
distriktets status som overgangsdistrikt. Ved guvernørrådsmøtet i november hadde man forslag 
om et pilotprosjekt i et soneopplegg, og ved guvernørrådsmøtet i februar ble andre opplegg 
diskutert med distriktet. De opplegg og tilbud som man hadde i tankene ble imidlertid ikke 
realisert. 

For arbeid med og resultater av 2+ henvises det til MD-MECs rapport. 

Komiteen har uttalt seg om sammenslåing av fagsjefområder, og fraråder dette. Komiteen har 
også hatt innspill i etableringen av MERL. 

Med vennlig hilsen 

Jan A Holtet 
MD-LDC 2001-2002 
Leder for Org.utviklingskomiteen



    LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD-104 
                    MD-MEC KJELL LANGBALLE 

  
Sak 3.2.1 

Horten 1. oktober 2002 

SITUASJONSRAPPORT TIL ARBEIDSUTVALGETS MØTE 19. OKTOBER 2002 

Det statistiske materialet i rapporten er basert på det siste tilgjengelige tallmateriale, det vil si 
per 1. august 2002.  

1. KLUBBER 

1.1.KLUBBER per 01.08.02: 

1.2 NYE ELLER NEDLAGTE KLUBBER 
Jeg har 30. september d.å. mottatt muntlig beskjed om at LC Suldal i 104 D med 8 (12) 
medlemmer har besluttet å legge ned klubben. De har etter eget utsagn forsøkt alt de har 
kunnet tenke på for å rekruttere nye medlemmer, men uten resultat. 

2. MEDLEMMER 

 DISTRIKT ANTALL KLUBBER  ENDRING FRA 01.07.02

  104 A     46      0

  104 B     56      0

  104 C     61      0

  104 D     45      0

  104 E     53      0

  104 F     49      0

  104 G     58      0

  104 H     54      0 

  104 J     55     -1

  104 K     46    +1

  MD 104   523      0

_____________________________________________________________________________________________________________________  
VIULSRØDVEIEN 15 N-3185 SKOPPUM 

Tel +47 33070670  
E-mail  kje-lan@online.no
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Så langt i lionsåret er det innmeldt 35 medlemmer, og utmeldt/døde 42, dette gir et netto 
tap hittil i året på  7 medlemmer. Vi mistet 108 medlemmer i 2001-2002 mot 129 året før. 

Det kommer nå regelmessige og greie medlemsstatistikker (cumulative reports) per e-post fra 
hovedkontoret i Oak Brook. Den siste mottatte er til og med juli måned. Jeg har som 
målsetting å videresende disse rapportene omgående til alle i guvernørrådet.  

3. VEKSTKONKURRANSE 2001-2002 

Det første av de tre TO PLUSS- årene er tilbakelagt, og resultatet av den annonserte 
vekstkonkurranse foreligger. Det er en glede å kunne utpeke følgende vinner: 

 Lions Club Notodden 

LC Notodden har vært svært aktiv på medlemsfronten de siste årene, og var også for ikke 
lenge siden fadderklubb for LC Notodden/Telerosa, som dere finner på en delt 2. plass på 
listen. 

Det er i samråd med GRL Morten K Jansen besluttet å premiere følgende klubber: 

1. premie kr. 2.000.-  :  LC Notodden, +8 medlemmer 
2. premie kr. 1.500.- hver :  LC Mysen, +7 

LC Notodden/Telerosa, +7 
LC Ringsaker Nord, +7 

Premiene tilføres klubbkassa, og det er en forutsetning at pengene brukes som et bidrag til å 
sende en eller flere medlemmer fra klubben til neste distriktsmøte eller riksmøte. Beløpene 
belastes etter avtale med GRL den kontoen som er øremerket ekstra satsing på ME-arbeidet. 
Les mer i The Lion nr.6. 

4.  TO PLUSS  OG  MERL 

Medlemskampanjen 2+ er den viktigste satsingen for klubbvekst og 
medlemsvekst også i lionsårene 2002-2003 og 2003-2004. Hovedhensikten 
med 2+ er å få alle i Lions Norge, både enkeltmedlemmer, klubber og ledere 
til å vie spørsmålet om vekst eller tilbakegang ekstra oppmerksomhet i en 
treårsperiode. Målet er fortsatt å bli 15.000 medlemmer innen sommeren 
2004. Kan vi oppnå mer med drahjelp fra MERL-organiseringen, er det jo 

ekstra flott! Signaler så langt i året tyder på at det i alle fall er stor aktivitet på 
medlemsfronten i mange klubber, soner og distrikter. Klarer vi å få til en samlet innsats, vil vi 
sikkert få se gledelige resultater! 

MERL-komiteen har hatt ett telefonmøte i høst. 
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STÅ PÅ ALLE SAMMEN OG BRUK ALLE GODE KREFTER I DISTRIKTENE, SÅ 
SKAL VI SAMMEN KLARE Å SNU NEDGANG TIL VEKST OG FRAMGANG! 

MD-MEC Kjell Langballe 
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Sak 3.2.1 

3185  Skoppum 01. mai 2003 

SITUASJONSRAPPORT TIL ARBEIDSUTVALGETS MØTE 10. MAI 2003 
Det statistiske materialet i rapporten er basert på det siste tilgjengelige tallmateriale fra Oak 
Brook, det vil si per 1. mars 2003 

1. KLUBBER 

KLUBBER per 01.03.03: 

6 klubber er registrert i USA som Status Quo-klubber. 

2. MEDLEMMER 

 DISTRIKT ANTALL KLUBBER  ENDRING FRA 01.07.02

  104 A     46      0

  104 B     56      0

  104 C     61      0

  104 D     45      0

  104 E     54    +1

  104 F     49      0

  104 G     59    +1

  104 H     54      0 

  104 J     55      0

  104 K     46      0

  MD 104   525    +2

DISTRIKT Medlemstall 
01.03.03

Inn  
fra 01.07.02

 Ut  
fra 01.07.02

Endring fra 
01.07.02

  104 A     1194        45        49      - 4

  104 B     1287        50       89     - 39

  104 C     1465        45         64     - 19
_____________________________________________________________________________________________________________________  

VIULSRØDVEIEN 15 N-3185 SKOPPUM 
Tel +47 33070670  

E-mail  kje-lan@online.no
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I løpet av februar måned økte medlemstallet med 43 takket være to ny klubber. Så langt i 
lionsåret er det innmeldt 533 medlemmer medregnet nye klubber, og utmeldt/døde 703, 
dette gir et netto tap hittil i året på 170 medlemmer. På ett år, fra 1. Mars 2002 til 1. Mars 
2003 har medlemstallet blitt 39 lavere. 

3. NYE ELLER NEDLAGTE KLUBBER I 2002-2003 
Det er kommet melding om nedleggelse av LC Kristiansand/Randesund i 104 E, LC Oslo/
Romsås i 104 H (går sammen med LC Oslo/Grorud), og at LC Vardø og LC Vardø Arctic vil 
gå sammen til en klubb. 

Følgende nye klubber er godkjent i Oak Brook: LC Sandnes/Hommersand i 104 E og LC 
Modum Marisko i 104 G. LC Nedre Eiker Rød Skogfrue i 104 G og LC Karmsund Frøya i 
104 E har hatt sine stiftelsesmøter, og papirer er sendt til USA. Det blir altså minst to nye 
klubber i E- og G-distriktet. Flott med disse nye klubbene, og vi venter spent på nye klubber i 
de andre distriktene i innspurten!  
Videre er det stiftet to filialklubber i 104 A (LC Finnsnes og LC ………..) 

4.  TO PLUSS  OG  MERL 

Ikke glem målet i 2+: Netto vekst på 2 medlemmer i hver klubb, og netto 
vekst i antall klubber i hvert distrikt med to klubber. 

TA ET KRAFTTAK ALLES SAMMEN I INNSPURTEN I DETTE 
LIONSÅRET!  

DET NYTTER, MEN DET ER AVHENGIG AV DEG! 

MD-MEC Kjell Langballe 

  104 D     1234        23         52     - 29

  104 E     1530        80     106     - 26

  104 F     1302        48        85     - 37

  104 G     1462        83         86         -3

  104 H     1330        49       65      - 16

  104 J     1649        54       49       +5

  104 K     1289        56       58       - 2

MD-104   13742      533     703    -170
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Ny versjon av Sak 3.2.1 

Horten 26. august 2002 

ÅRSRAPPORT FRA MD-MEC 2001/2002. 
(Versjon 12. august 2002) 

INNLEDNING 

Etter en del oppstartvansker har vårt hovedkontor i Oak Brook fra og med mai 2002 fått til en 
ordning slik at de månedlige rapportene sendes per e-post, og dette vil forhåpentligvis gi en 
noe raskere rapportering til oss MECer. Alle medlemsrapporter baseres som tidligere på det 
som den enkelte klubb rapporterer, og sannhetsverdien i tallmaterialet vil derfor som før være 
avhengig av at alle klubbsekretærene gjør jobben med rapporteringen slik som det forventes. 

TALLOVERSIKT  30.06.02: 

 DISTRIKT ANTALL KLUBBER  ENDRING FRA 01.07.01

  104 A     46      +1

  104 B     56      +1

  104 C     61      0

  104 D     45      +1

  104 E     53      0

  104 F     49      0

  104 G     58      0

  104 H     54      0 

  104 J     55      -1

  104 K     46      +1

  MD 104   523      +3

 DISTRIKT Medlemstall Inn 2001/2002  Ut 2001/2002 Endring 2001/2002

  104 A     1198      100         95     +   5

  104 B     1326        98          105     -    7

  104 C     1484        62         102      -  40
_____________________________________________________________________________________________________________________  

VIULSRØDVEIEN 15 N-3185 SKOPPUM 
Tel +47 33070670  

E-mail  kje-lan@online.no
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TO PLUSS 

Medlemskampanjen 2+ er den viktigste satsingen for klubbvekst og medlemsvekst i de 
nærmeste årene, og 2001-2002 har vært det første riktige 2+-året. Hovedhensikten med 2+ er 
å få alle i Lions Norge, både enkeltmedlemmer, klubber og ledere til å vie spørsmålet om vi 
skal oppnå vekst eller tilbakegang ekstra oppmerksomhet i en treårsperiode framover. 
Overført fra NA-arbeidet kan vi gjerne si til hverandre at ”Det er mitt valg” om jeg vil at vår 
kjære lionsorganisasjon skal vokse og gro eller om den skal stagnere og visne bort. 

Målet for 2+ er fortsatt å bli 15.000 medlemmer innen sommeren 2004. I tillegg ønsker vi 
gjennom denne kampanjen å oppnå at alle 10 distriktene kommer over den fastsatte grensen 
for et fullverdig lionsdistrikt, 1250 medlemmer. En del av veksten forutsettes å komme ved at 
alle distriktene øker sitt antall klubber med netto 2 klubber, mens resten skal skje ved at det 
arbeides for både å minske utmeldingen fra klubbene og for en mer aktiv rekruttering av nye  
medlemmer. 

Effekten av 2+ er vanskelig å måle etter bare ett år, men mitt inntrykk er at i alle fall noe har 
skjedd dette første året. Det ser ut til at vi har oppnådd å sette noe mer fokus på 
medlemssituasjonen og fått flere ledere, klubber og enkeltmedlemmer til å interessere seg mer 
for Lions framtid. I tillegg har det blitt stiftet flere nye klubber enn det som er vanlig i løpet 
av et år.Dessverre er også 2 klubber lagt ned i år.  

Distrikt 104 D har gjennom målrettet innsats klart å komme over 1250 medlemmer igjen og 
unngår å bli et overgangsdistrikt. BRA! Flere av de andre distriktene kan også vise til en 
positiv medlemsutvikling. 

Neste års internasjonale president har viet medlemssituasjonen i Lions stor oppmerksomhet, 
og blant annet utarbeidet et omfattende program for vekst og medlemsrekruttering. En 
betydelig del av dette programmet går på å beholde medlemmer (R = Retention). Mange av 
ideene i MERL-programmet samsvarer med tankene bak 2+, og de to programmene vil bli 
samordnet fra og med 2002/2003 på de områdene der det er naturlig. PCC Terje Nohr er 
oppnevnt som koordinator for MERL-programmet i Norge.  

MØTER, REISER  MED MER 

  104 D     1263        98         80     + 18

  104 E     1556        68           90     -  22

  104 F     1339        81          86      -    5

  104 G     1465        69            96      -  27

  104 H     1346        95         109     -  14

  104 J     1644      123       142     -  19

  104 K     1291        85           82     +   3

  MD 104   13912      879       987      - 108
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Som MD-MEC har jeg i dette lionsåret deltatt på Europa Forum i Portugal i September 2001 
og Nordisk Samarbeidsråds møte i Island i Januar 2002. På NSR fikk jeg anledning til å 
presentere 2+ for alle de nordiske representantene. I Norge har jeg deltatt på alle 
guvernørrådsmøter og på Riksmøtet i Ålesund i Mai 2002. 

Jeg har hatt gleden av å delta på charterfest i 3 nye klubber, LC Oppdal/Kjerringrokk, LC 
Notodden/Telerosa og LC Totn. Jeg har også fått invitasjon til de nye klubbene LC Eidfjord, 
LC Lofoten/Lofotr og LC Nedre Romerike, men har dessverre ikke kunnet delta der av 
budsjettmessige grunner. De charterfestene jeg har vært med på har vært gode anledninger til 
å møte både nye og gamle lionsmedlemmer fra mange forskjellige klubber og med 
forskjellige verv i Lions, og har gitt mange gode anledninger til utveksling av meninger og 
erfaringer. Det er også tydelig at vanlige lionsmedlemmer setter stor pris på at noen av de 
sentrale lederne i Lions er interessert i enkeltklubbene og det de er opptatt av, både etablerte 
lions og de som er med i de nye klubbene. Sett fra mitt ståsted ville det være fint om det ble 
gitt bedre mulighet for oss lionsledere/fagsjefer til mer kontakt med ”vanlige” 
lionsmedlemmer og klubber, også langt vekk fra de mest sentrale delene av landet. 

Jeg har også vært invitert til en rekke sonemøter/sonetreff og andre møter i eget og i andre 
distrikter, hvor jeg har fått anledning til å bidra med informasjon og motivasjon for 
medlemsarbeidet, og også fått anledning til samtaler og dialog med mange interesserte 
lionsmedlemmer. 

I Januar 2002 fikk jeg anledning til å bidra noe ved  undervisningen for neste års distrikts-
guvernører. 

Jeg ledet fagsjefmøtet i Juni for distriktenes MECer. Deltakelsen var noe mindre enn ønsket, 
seks av ti deltok. De som deltok ga uttrykk for at møtet var vellykket og at dagen hadde gitt 
dem et godt utbytte. PCC Terje Nohr benyttet noe av dagen til å gi en orientering om MERL  
og medlemssatsingen i hele verden neste år, og om hvorledes dette arbeidet skal organiseres i 
distriktene. 

I April 2002 deltok jeg på distriktsmøtet i 104 C i Loen for å holde et seminar om medlems-
utvikling i samarbeid med distriktets MEC Arne Osvik. Tilbakemeldinger tyder på at 
seminaret var meget vellykket. 

På riksmøtet i Ålesund i Mai 2002 ble det også holdt et seminar med medlemsutvikling som 
tema, og med PCC Terje Nohr, DG Svein Berntsen og MD-MEC Kjell Langballe som 
innledere. Dette seminaret ble etter mitt skjønn ikke særlig vellykket, noe jeg selv må ta en 
del av ansvaret for. I ettertid kan det nok tenkes at det var for mange innledere og for mange 
deltemaer på seminaret. I tillegg ”stjal” møtelederen for riksmøtet, helt unødvendig, cirka en 
tredjedel av den tiden som var satt av til seminaret, slik at det både ble tidsnød og usikkerhet 
for innlederne og misnøye i salen på grunn av for knapp tid til spørsmål og diskusjon.  

ANNET 
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Samarbeidet med guvernørrådet og de andre fagsjefene har vært godt gjennom året. I The 
Lion norsk utgave har jeg fått god tilgang til spalteplass, og jeg har forsøkt etter evne å bidra 
med noe på området medlemsutvikling i nesten samtlige utgitte nummere dette lionsåret.  
Lionskontoret har også vært til mye hjelp, og jeg vil spesielt fremheve sekretær Inger Relbo 
som har hatt ansvaret for medlemsregister og for all skriftlig kontakt med fadderklubber og 
nye klubber på vegne av MD-MEC. Takk for god hjelp!  

 
MD-MEC Kjell Langballe 
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Sak 3.2.2 

HANDLINGSPLAN FOR MEDLEMSUTVIKLING OG 
STIFTING AV NYE KLUBBER 2002-2003 

MÅL 

For Lions Clubs International, som for enhver annen serviceorganisasjon, er det medlemmene 
som er grunnpillarene i organisasjonen og dens viktigste ressurs. 

Det er en overordnet målsetting for medlemsutvikling i Lions MD-104 å oppnå en samlet 
netto tilvekst av medlemmer hvert år.  

Gjeldende langtidsplan for MD-104 sier blant annet i sin målbeskrivelse: 

Å gi mulighet for at flere sosialt engasjerte mennesker kan bli med i vår organisasjon. 

Å øke trivsel og motivasjon i klubbene, samt attraksjonsverdien i Lions-medlemsskapet. 

Å gi medlemmene lyst til å øke medlemstallet i alle klubber til et bærekraftig antall. 

Å arbeide for å få med flere kvinner i Lions, og å gjøre det mulig for kvinner i alle områder å 
bli medlem i en lionsklubb.  
  
I løpet av planperioden å øke antallet klubber i MD 104 til 530.   

For de tre lionsårene 2001-2004 er det i tillegg satt et mål for vekst hvor virkemidlet skal 
være en vekstkampanje (medlemskampanje) kalt 2+ (TO PLUSS). Vekstkampanjen har satt 
som mål at medlemstallet ved slutten lionsåret 2003-2004 skal være minst 15.000.  

Etter innspill fra årets internasjonale president bygges det nå opp en MERL-organisasjon i 
distriktene. Dette betyr en ytterligere satsing på medlemsutviklingen i forhold til målene for 
2+. Et høyt men ikke uoppnåelig mål for 2002-2003 er derfor at hvert distrikt får en 
nettoøkning på 100 medlemmer i løpet av året, eller 1000 flere medlemmer i MD-104. 

Det må arbeides aktivt og målrettet med å stifte nye klubber. Det er en målsetting at det i 
ethvert lokalområde er mulighet for både kvinner og menn å arbeide innenfor 
lionsbevegelsen. Nye klubber bør fortrinnsvis ha både mannlige og kvinnelige medlemmer. 
DG bør vurdere hele distriktet for å se om det er områder hvor det kan være plass til stifting 
av en ny lionsklubb. 

_____________________________________________________________________________________________________________________  
VIULSRØDVEIEN 15 N-3185 SKOPPUM 

Tel +47 33070670  
E-mail  kje-lan@online.no
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VIRKEMIDLER 

Det er distriktsguvernøren som er ansvarlig for og organiserer arbeidet med 
medlemsutviklingen og klubbutviklingen i sitt distrikt. Distriktets MEC er 
distriktsguvernørens nærmeste fagmedhjelper på dette området, og inngår i distriktets 
MERL-organisasjon.  

MERL-organisasjonen i distriktene skal rapportere regelmessig til den norske MERL-
koordinatoren PCC Terje Nohr. 

Når det gjelder stiftingen av nye klubber er det MD-MEC som har ansvaret for den 
administrative delen av dette arbeidet i nært samarbeid med distriktsguvernøren. 

For at målene skal nås må følgende forutsetninger innfris: 

Distriktenes MERL-organisasjon må ta utfordringen alvorlig og arbeide systematisk gjennom 
hele året. 

Klubbene må påvirkes til å arbeide aktivt og målrettet med klubbmiljø og medlemspleie for å  
redusere antallet utmeldinger samtidig som medlemsrekruttering gjøres til en kontinuerlig 
prosess. 

Vekstkampanjen 2+ vil være et viktig virkemiddel. Kampanjen består av tre elementer: 

Øke netto medlemstall i alle klubber med minst 2 medlemmer. Alle klubber med færre 
enn 20 medlemmer gis hjelp og motivasjon for å øke medlemstallet til minst 20. 

Gjennom ekstra innsats og oppfølging oppnå at distrikter med medlemstall under eller 
i nærheten av 1250 oppnår et stabilt medlemstall over 1250. For å ha ”litt å gå på” 
bør medlemstallet i et distrikt i det vesentlige holdes på cirka 1300 mnedlemmer eller 
høyere. 

Øke netto antall klubber i hvert distrikt med minst 2 klubber i 2002-2003. Arbeide for 
å opprette fillialklubber der det ligger til rette for det. 

Rekruttere flere kvinner til Lions er en nærliggende mulighet for å få nye medlemmer. Det 
må arbeides aktivt for å motarbeide holdninger i klubbene som hindrer en slik rekruttering. 
Kvinner som ønsker det bør kunne bli medlem i en klubb i rimelig avstand fra hjemstedet sitt. 
Cirka 11% av lionsmedlemmene i Norge er kvinner, denne andelen bør opp i minst 25% i 
løpet av gjeldende langtidsplanperiode, det vil si innen 2005. 

Nye klubber i ”tynne” områder.  
Dersom en ser på antallet lionsklubber i forskjellige lokalområder i Norge er det store lokale 
forskjeller. Noen områder har mange klubber og en god dekning, mens det i andre områder 
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burde være atskillig flere klubber, i alle fall slik det ser ut for en som betrakter det hele 
utenfra. De ansvarlige i hvert distrikt bør ta sin oppgave som pådrivere for å gjøre noe med 
dette alvorlig. Det er ofte bedre å ta et initiativ selv enn å vente på at andre skal gjøre noe. 

AKTIVITETSOVERSIKT FOR MEDLEMSUTVIKLING 2002/2003 

HUSK AT    2+    GÅR OVER HELE ÅRET! 

August 2002  Guvernørrådsmøte i Oslo. Situasjonsrapport  fra MD-MEC om 
medlemsutviklingen til årets distriktsguvernører. Kopi til MECene. 

Distriktsrådsmøter. MEC rapporterer til distriktsrådet, og fremlegger 
aktivitetsplan for distriktet. Distriktsrådet vedtar aktivitetsplan. 
Samarbeid med LDC og PRC anbefales! 
  

September 2002 Distriktets vedtatte aktivitetsplan for medlemsutvikling sendes til MD-
MEC innen 20. september. (Ansvar: MEC) 

Oktober 2002 DG oppfordres til å bruke månedsbrev og klubbesøk til motivasjon 
for medlemsrekruttering, medlemspleie og klubbmiljø. MEC gir 
input og påvirker DG, evt. deltar på klubbesøk der det passer. 

November 2002 Guvernørrådsmøte i  Oslo. Situasjonsrapport v/ MD-MEC. Kopi til 
MECene. 

September 2002- 
Januar 2003 Sonemøter - klubbesøk - regionmøter - sonekomitemøter. 
 Motivere klubbenes presidenter og medlems/infokomiteer til 

gjennomføring og oppfølging av aktivitetsplanen.  
(Ansvar: DG - SL - MEC - PRC - LDC). 

Januar 2003-  Sonemøter - klubbesøk - direkte kontakt med klubbene (Ansvar: 
April 2003 SL +DG - MEC - PRC - LDC) 

Januar/februar 
2003 Distriktsrådsmøter. MEC rapporterer til distriktsrådet. 

Februar 2003 Guvernørrådsmøte i Oslo. Situasjonsrapport v/ MD-MEC. Kopi til 
MECene. 

April 2003 Distriktsmøter. MEC rapporterer til distriktsmøtet Valg av MEC. Husk 
at det er ønskelig med 3-års funksjonstid for MEC. 
Motivering i temaet medlemsutvikling for klubbenes delegater, gjerne 
seminarer (Ansvar DG og MEC) 
Opplæring av tillitsvalgte i klubber og soner (Ansvar DG - LDC) 
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Mai 2003 Riksmøte i Kristiansand. Oppfølging 2+ og MERL, foreløpig 
evaluering. 

Juni 2003 Fagsjefmøte. Evaluering av 2002/2003 i distriktene og planlegging 
2003/2004. (Ansvar: MD-MEC) 

Kjell Langballe, MD-MEC



                      
Til tjeneste

Sak 3.3.1 
Oslo, 02. 05.03 

Til Guvernørrådet 

Fra MD PRC Jon S. Vangsøy 

Rapport fra arbeidsoppgaver siden forrige GR-møte 22.-23. februar 2003. 

I perioden har det vært utført følgende: 

Pressemelding i anledning besøket fra Russland av gisselbarna og deres opphold på  
Spitsbergseter i perioden 30.3-6.4.03. (Se vedlegg). Sendt Vårt Land, NTB, NRK-
Østlandssending, NRK- Opplandssendingen, Dagbladet, Aftenposten, TV2. Innslag fra 
barnas opphold registrert på TV 2, men Lions ikke spesielt nevnt.  
  
Nytt profiltiltak. 
I samarbeid med MD NAC Kjell Tore Andersen og generalsekretær Ole Jakob Sparre, og 
som forevist som idéskisser på GR-møte i februar, er det utarbeidet en ny plakatserie for 

• Dette er Lions Clubs International. Alltid til tjeneste for en humanitær sak. 
• Lions årlige tulipanaksjon. 
• Lions Quest Norge. 

Formatet er 70x100, 4f, ny layout, typografi, farger. 
Samtlige klubber i landet er blitt tildelt et sett á tre plakater. 

Et eget flygeblad i A5-format hvor YE og Leo er presentert, er utarbeidet i samarbeid med  
MD YEC Ingvald Sivertsen og MD Leo C Rune Johansen. (se vedlegg, kopi PDF-fil) 

Røde Fjær. 
I anledning forberedelser til presentasjon av RF 2004 på landets distriktsmøter i april, ble  
det utarbeidet power point presentasjon, lysark og CD-presentasjon i samarbeid med leder 
for RF-komitéen Egil Moe-Helgesen og generalsekretær Ole Jakob Sparre. 
Det er også utarbeidet en aksjonsplakat for RF-aksjonen. (Se vedlegg kopi PDF-fil) 
  
Andre gjøremål: 
Arbeidet med ”Evaluering av The Lion” er sluttført i samarbeid med prosjektgruppen 
bestående av Terje Høiland, LC Bryne, Arne Kolsrud, LC Notodden, PDG Einar Magnussen, 
LC Stokke og Petter-Marius Michaelsen, LC Molde/Fannefjord.  

Rapport ble oversendt GRAU 2.5.03. Se eget vedlegg. 

  
Med lionshilsen  

Jon Sigurd Vangsøy 
MD PRC 104 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Lions Clubs International, Multippeldistrikt 104. 
Leder for presse og informasjon.Tlf.:/Faks: 22 50 08 01. e-post:vangsoey@online.no. Mobil:920.21.209 

The International Association of Lions Clubs (Lions Clubs International) er en verdensomspennende serviceorganisasjon, bygget opp av klubber, soner, distrikter og 
multippeldistrikter. Medlemskapet er frivillig og individuelt for kvinner og menn og oppnås gjennom invitasjon.  

Bevegelsen er nøytral i alle politiske og religiøse spørsmål. For tiden er vi 523 klubber med 13.900 medlemmer i Norge. 
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Sak 3.3.1  

Til Guvernørrådet 

Årsrapport  
Fra MD PRC Jon Sigurd Vangsøy 

Nedfor følger en oppsummering av tiltak og prosjekter som er gjennomført i  
Lionsåret 2001-2002.  

Besøk av J. F. Moore: 
Pressemelding utarbeidet og sendt ut i anledning J. F. Moore IIIs besøk 21-22.august i D 104 H og J til 
11 avismedia, fem etermedier. Registret dekning i Sarpsborg Arb. Blad. Deltok i møte hos Ordføreren i 
Oslo sammen med Int. Pres. Moore, DG 104 H Tove Gulliksrud, Red. Henning A. Aamodt og  
PID Arve Fossum.    

Porto- Europaforum 5-10. September 
Var tilstede for første gang og gjorde meg enkelte refleksjoner om temaer, gjennomføring og 
effektivitet. Deltok på ditto seminar foruten Europa Counsil I og II. Bl.a.  
➢ The Lions Magazine Editors Meeting, redaktørmøte,  
➢ Cultural Diversity in Lionism 
➢ Lions on Internet 

Lions Tulipanpris 
Bidratt med utarbeidelse av retningslinjer for utdeling av Lions Tulipanpris i samarbeid med de øvrige 
komitémedlemmer. Deltatt i evalueringsprosessen for valg av kandidater. Utarbeidet og distribuert PM 
til relevante media i anledning tildeling på Riksmøtet i Ålesund.  

Årsmeldingen 2000-2001. 
Prosjektert er gjennomført iht. arbeidsplan, budsjett og leveringstidspunkt. (Levert ut 3.11.2001) 

Komité for organisasjonsutvikling 
Som medlem av komiteen har jeg deltatt på ett møte siden siste GR-møte. 
  
Felles PRC-møte 17.11.2001  
Dette møtet ble bestemt gjennomført ved PRC-samlingen i mai. Det ble søkt om og at hver PRC skulle 
få dekket kr. 1.000,- fra hvert distrikt til dekning av felles kostnader. Hver PRC ordnet dette selv. 
Arr. Ble gjennomført etter planen på Gardermoen.  

Skjebnedagen 11.9.2001  
I anledning av at det ble bevilget kr.20,- per lionsmedlem til LCIF katastrofefond ble det straks sendt 
ut PM via e-post til i alt 30 medier. 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Distrikt 104  
Ansvarlig for presse og informasjon i Lions Norge 
Ostadalsveien 23, 0753 Oslo Tlf./Fax.: 22 50 08 01.  

E-post:vangsoey@online.no. 
Mobil:920 21 209.  
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Div. PR-møter 
29.8: PR-møte ble gjennomført i Fredrikstad/Gamlebyen, med åtte styremedlemmer tilstede. 

Andre gjøremål: 
Pressemeldinger bidrag Lions Katastrofefond kr. 20,- per medlem Kr. 280.000,- 

PR-annonse for bidrag til Dissimilies Årskonsert kr. 35.000,-  

Jevnlige bidrag til The Lion: Tema PR og Kommunikasjon 

Utarbeidet forslag til annonse for å synliggjøre Lions bidrag på kr. 280.000 til flyktningene i 
Afghanistan, som Lions donert til Leger Uten Grenser. (Se vedlegg, Ble ikke gjenført grunnet mangel 
på penger). En refleksjon her er at om vi gjør slike donasjoner/bevilgninger, så bør vi også kunne ha 
midler til å utnytte mottakers respons. Til orientering benyttet Leger Uten Grenser rundt kr. 88.000 på 
en annonse i Dagbladet 6.12.2001 for å synliggjøre deres givergiro 101. 

Arrangert felles PRC-seminar for alle PRC i Norge på Gardermoen 17.11.2001 

Deltagelse ved NSR på Island, januar 2002 

PRC-møte for LC Røyken 20.2.2002 

Tilrettelagt for bruk av felles annonsering av tulipanaksjonen via Lions Web-sider 

Utarbeidet og distribuert PM i anledning ansettelse av Ole Jakob Sparre som ny Generalsekretær  

I samarbeid med MD Leo C Rune Johansen utarbeidet og distribuert PM i anledning Beito-leierens 30 
års jubileum. Den ble avviklet fra 7-21. juli 2002.08.01 
Arrangert fagsjefseminar for nye PRCer den 1.juni på Gardermoen 

Utarbeidet fakta ark med eksempler til MD 104s DG-perm. Tema PR – og kommunikasjon i Lions. 
Overlevert på opplæringsmøte i Ålesund. 

Oslo, 1. august 2002.08.01 
MD PRC Jon S. Vangsøy  

   

Jon S. Vangsøy, MD PRC Distrikt 104  
Ansvarlig for presse og informasjon i Lions Norge 
Ostadalsveien 23, 0753 Oslo Tlf./Fax.: 22 50 08 01.  

E-post:vangsoey@online.no. 
Mobil:920 21 209.  
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 Til tjeneste  Til tjeneste 

Sak 3.3.1   
Til:  Guvernørrådet i Lions – Scandic Hotell 2. november 2002 
Fra:  MD PRC Jon S. Vangsøy 

Re. Situasjonsrapport. 

Følgende punkter er gjennomført eller er underarbeid. 

Gjennomført. 
Utarbeidet pressemeling vedr. Internasjonal president Kay K. Fukushima besøk i Stavanger  
10-13.september. Se vedlegg. 

Delvis gjennomført. 

3.3.3 ·2.  PR-visittkort.                 
Distriktsguvernør Petter Gjertsen foreslår i et notat at MD 104 skal produsere tre – fem 
forskjellige typer ”visittkort” med orientering om forskjellige sider av lionsarbeidet.  
Kortene er ment bestilt av klubbene, som skal betale kortene til kostpris. 

V E D T A K : 
   Forslaget oversendes til Komiteen for kommunikasjonsstrategi. 

Komiteen utarbeider forslaget til PR-visittkort med budsjett til neste 
guvernørrådsmøte. 

Oppfølging av dette punktet iht. siste protokoll fra GR-møtet i august. Forslag blir fremvist i 
kommende GR-møte 2.11. Budsjettutarbeidelse tas i etterkant av GR-møte. 

Under arbeid. 

3.3.3 Saker vedrørende presse og informasjon.  
1.   Årsmelding for 2001/2002. 

V E D T A K : 
Lionskontoret vil stå for utarbeidelsen av årsmeldingen i samarbeid med 
guvernørrådsleder for 2001/2002 og MD-PRC. 
Årsmeldingen skal være selvfinansierende. 

Arbeidet med Årsmeldingen startet for alvor torsdag 3.10 grunnet at finansieringen ikke var 
100 % sikret. Det er den nå, og arbeidet er i godt gjenge. Komiteen består av leder Egil 
Moe-Helgesen, Generalsekretær Ole Jakob Sparre og undertegnede. 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Lions Clubs Int. Multippeldistrikt 104 
Tlf.:/Fax.: 22 50 08 01 

e-post:vangsoey@online.no 
Mobil:920.21.209 
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 Til tjeneste  Til tjeneste 
Gjennomført. 

Europa Forum 2002 i Brussel         
Europa Forum ble avholdt i Brussel i tiden 5. – 8. september 2002. Se egen rapport/vedlegg. 

Under arbeid. 

Evaluering av The Lion. 
Komiteen for evaluering av The Lion er nedsatt med undertegnede som leder. Den første 
innledende kontakt med medlemmene ble att 4.10. Komiteen består av foruten undertegnede: 
  
PDG Einar Magnussen, LC Stokke    
Petter-Marius Michaelsen, LC Molde/Fanefjord  
Terje Høiland, LC Bryne     
Arne Kolsrud, LC Notodden     

Under arbeid. 
Komité for kommunikasjonsstrategi. 

Arbeidet starter 12.oktober og delrapport vil bli presentert på GR-møte. 

Oslo, 6.oktober 2002 /Jon S. Vangsøy 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Lions Clubs Int. Multippeldistrikt 104 
Tlf.:/Fax.: 22 50 08 01 

e-post:vangsoey@online.no 
Mobil:920.21.209 
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 Til tjeneste  Til tjeneste 
Pressemelding

Internasjonal president for perioden 2002-2003 for The International Association of Lions 
Clubs, Kay K. Fukushima, gjester Norge dagene 10-13. september. Hans besøk finner sted i 
Stavangerområdet.

En verden, et hjerte!
Skap en bedre morgendag!

 
Disse ordene uttrykker Fukushimas visjon

for hvordan engasjerte lions verden rundt skal 
kunne 

bidra til å hjelpe andre mennesker i en
vanskeligstilt situasjon. 

”For å få maksimal effekt ut av dette, må vi 
bli flere lions”, sier Fukushima, og fokuserer 
med denne uttalelsen på det faktum at antallet 
lions verden rundt har sunket siden 1996. I 
Norge har nedgangen vært moderat.

Under sitt besøk til Norge vil denne 
problematikken bli belyst i møte med norske 
lions. 

Fukushima skal også møte Stavangers 
ordfører for samtaler, besøke oljemuseet i 
Stavanger og i Lundsvågen ha omvisning på 
anlegget med akvarium og 
handikapfiskeplass. Her skal han også foreta 
åpning av et aktivitetsbygg (motorverksted og 
idrettsbygg) reist av lions og andre lokale 
krefter.
Ferden går også til Arboretet for omvisning. 
I Statoils hovedkvarter vil ha få en historisk 
innføring i selskapets utviklingen frem til i 
dag, dagens situasjon og fremtidsplaner. 

Fukushima er tredje generasjon Japaner – Amerikaner født i Sacramento, California. Han er 
forsikringsmann av yrke, gift med Denise, har to barn, fire barnebarn, og har vært medlem av 
Sacramento Senator Lions Club siden 1965. Han har bekledde en rekke verv på klubb-, distriks-, og 
internasjonalt lionsnivå. For sitt engasjement har han mottatt en rekke utmerkelser. I tillegg til Lions er 
han engasjert i Sacramento Zoo, flere kommunale fritidsprogrammer for ungdom og annen 
foreningsvirksomhet. 

Verter under besøket i Stavanger er Distriktsguvernør Kjell-Steinar Aasheim fra Lions Club 
Kristiansand/Oddernes og Guvernørrådsleder Morten K. Jansen, L C Sandnes Riska. Aasheim treffes på 
tlf. 38.01.03.45, e-post: ksaashei@online.no

Jon S. Vangsøy, MD PRC Lions Clubs Int. Multippeldistrikt 104 
Tlf.:/Fax.: 22 50 08 01 

e-post:vangsoey@online.no 
Mobil:920.21.209 

Int. President Kay K. Fukushima
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Sak 03.3.2 

30.juli 2002 

Til møtene i guvernørrådets arbeidsutvalg og guvernørrådet. 

Fra MD PRC 2001-2003 Jon S. Vangsøy 

Om MD PRCs handlingsplan 2002-2003. 

Med utgangspunkt i mandatet fra Riksmøtet i Stavanger 26. 5. 2001, hvor jeg 
ble valgt til MD PRC for to år, utarbeidet jeg en egen Handlingsplan. Herved 
har jeg gleden av å presentere handlingsplanen. (Se vedlegg) 

Planen ble utarbeidet 18. juli 2001 og er således ikke gått ut på dato. Den er 
justert noe i sammenheng med at nye personer er valgt inn på årets Riksmøte 
i Ålesund. Likeledes at det ble besluttet at Lions i Norge skal utarbeide en 
selvstendig kommunikasjonsstrategi. Dette arbeidet vil bli prioritert I samarbeid 
med valgt kommunikasjons komité.  

30.juli 2002 
Jon Sigurd Vangsøy 
  (sign)  
MD PRC Lions Clubs International Norge 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Lions Clubs Int. Multippeldistrikt 104 
Leder for presse og informasjon 

Tlf.:/Fax.: 22 50 08 01 
e-post:vangsoey@online.no 

Mobil:920.21.209



Hvordan er det å være en Lions? 

Å være en Lions betyr 
at du tar av din fritid 
for å hjelpe andre til  
en bedre og mer  
positiv tilværelse 

Lyst til å bli medlem?
Kontakt en Lions Club! Bli 
med på et høringsmøte eller to. 
Det kan være smart. 

Bruk telefon eller e-post for å få en 
oversikt over din nærmeste klubb.

  
Lions Clubs International       Multippeldistrikt 104

  

Jon S. Vangsøy, MD PRC Lions Clubs Int. Multippeldistrikt 104 
Leder for presse og informasjon 

Tlf.:/Fax.: 22 50 08 01 
e-post:vangsoey@online.no 

Mobil:920.21.209

                           Tlf. 23 24 46 30. e-

Handlingsplan for  
MD PRC 104 

2002-2003

Jon Sigurd Vangsøy, LC Oslo-Røa

Dette får du 
gratis: 
▪ Vennska

p 

Lions Clubs International Norge
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Til guvernørrådsleder og multippeldistriktets guvernører. 

Med utgangspunkt i mandatet fra Riksmøtet i Stavanger 26.mai 2001 har jeg  
satt opp 6 punkter i min handlingsplan for perioden 2001-2003. 
Punktene 1- 3 er primærfunksjoner, de øvrige er områder jeg selv ønsker, og er 
pålagt hva angår PR og infomasjon om Lions. 

Her er gjøremålene:  

1. Inngå i en informasjonskomité bestående av leder for lionskontoret, i praksis 
nyvalgt GRL, Morten K. Jansen, redaktøren av Web-sidene/Lions 
hjemmesider, Otto Brødholt, og redaktøren av ”The Lion”, Henning Aamodt.  

2. Som MD PRC har jeg spesielt ansvar for kontakten med PRCene i 
distriktene. Dvs. å utøve støttefunksjon og være faglig veileder overfor den 
enkelte PRC.  

3. Arbeide for en profesjonell holdning til PR-arbeidet, formidle til media 
spesielle begivenheter der Lions er engasjert. Bl.a. mer offensiv bruk av 
pressemeldinger, e-post o.a. 

4. Enn videre ser jeg for meg at MD PRC funksjonen innebærer på MD plan at 
jeg skal bistå GRL og DGer etter behov og anmodning 

5. Arbeide for mer bruk av reklametiltak/profilering av Lions i media gjennom 
profilannonser. 

6. Jeg vil være med i komitéen for ”Årsmelding Lionsåret 2001-2002”. 

Pkt. 1: Arbeidet i informasjonskomitéen. 
Jon S. Vangsøy, MD PRC Lions Clubs Int. Multippeldistrikt 104 

Leder for presse og informasjon 
Tlf.:/Fax.: 22 50 08 01 

e-post:vangsoey@online.no 
Mobil:920.21.209
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Denne komiteen må først konstituere seg og trekke opp retningslinjer for 
komitearbeidet.  

Pkt. 2. Kontakten med distriktenes PRC. 

Her kan nevnes allerede nå at det vil bli arrangert et nytt PRC møte i november 
2002. Dette ble besluttet på første samling med de nye PRCene på fagsjefmøtet 
på Gardermoen 1. juni. Tema for dette møte vil i hovedsak fokusere på det som 
til da er satt på papiret av tanker og ideer for den nye kommunikasjonsstrategien 
for Lions Norge  

Ellers vil arbeidet generelt være å innhente ønsker fra PRCene hvilke temaer de 
ønsker skal belyses ved senere og fremtidige samlinger. 

Et annet tema henter jeg fra eget distrikt. Det går ut en samarbeidsmodell hva 
angår PR og reklame. Fokus er at PRK i klubbene må kunne informere og 
samhandle om begivenheter som gir positiv PR lokalt og i nærmiljøet. (Ref. 
vedlegg 5 – tulipan annonsen). 

Pkt.3. Arbeide for en mer profesjonell holdning til PR-arbeidet. 

Dette fordrer at jeg blir informert om begivenheter fra sentralt hold, GRL og fra 
DG eller PRC i det enkelte distrikt. 
Et eksempel er neste års Riksmøte i Kristiansand. Det bør være slik at en 
begivenhet som et Riksmøte i seg selv skal få oppmerksomhet ut over egne 
rekker. Dette arbeidet må skje i sammenheng med stedlig PR ansvarlig for 
Riksmøte. 
  
Pkt. 4. Bistå GRL og DGer. 

Her ligger det meste av initiativet hos den enkelte.  

Pkt. 5. Bruk av annonser i PR-arbeidet for profilering av Lions. 

Dette punktet avhenger av flere forhold. Blant annet vil det bli belyst mer i den 
kommende kommunikasjonsstrategien for Lions i Norge. Hensikt, eller formålet 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Lions Clubs Int. Multippeldistrikt 104 
Leder for presse og informasjon 

Tlf.:/Fax.: 22 50 08 01 
e-post:vangsoey@online.no 

Mobil:920.21.209
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begrunnelse ved dette enkle utsagnet: Når ikke media kommer til oss, kan vi gå 
til dem! 

Det er kjent at Lions ikke scorer høyt i mediabildet på nasjonalt plan. 
På lokalplan, eller distriktsplan, oppnår aktiviteter og gjøremål større 
oppmerksomhet og situasjonen er nok mer komfortabel.  

Men, det er et faktum at Lions, som andre organisasjoner, har manglende 
oppslutning og for Lions er det ikke god nok tilvekst.  Dessuten er aldersnivået 
svakt stigende med et snitt på rundt 60 år, og andelen kvinner i Lions er ikke 
plagsom. Det er ønskelig med flere. 

Jeg finner det derfor hensiktsmessig å se mer på strategisk på bruk av 
profilerende tiltak; les profilannonser, for å settes fokus på hva Lions står for og 
formidle vårt verdigrunnlag til fleste mulig. Målsetting er økt rekruttering. 

”Lionsbevegelsen har sjel. Å være en Lions betyr at du tar av din fritid for å 
hjelpe andre til å få en mer positiv tilværelse”. ”En erfaring du vokser på”.   

Hvilke midler har vi til disposisjon. 
Den ekstra 10-ern som Riksmøtet besluttet å ”inndra” fra medlemmene (*) på 

Riksmøte i Stavanger, ble ikke øremerket noen spesielle formål.  
Fra talerstolen ble det nevnt fra nyvalgt GRL at nå fikk man ekstra midler til å 
drive aktiv PR og informasjon. I ettertid har det vist seg at disse midlene ikke 
fullt ut ble øremerket formålet. Dagens realiteter er et MD PRC budsjett på 
kr. 91.700,- hvorav kr. 50.000 er definert som ekstraordinær satsning.  

Her inviteres GRL og Guvernørrådet til innspill for hvordan vi kan profilere 
Lions. 

I kommunikasjonsstrategi for Lions Norge kommer vi ikke uten om å kartlegge  
attraktive samarbeidspartnere, eller sponsorer. Disse må bearbeides og 
forhandles med. Får vi inn midler fra dette hold, har vi straks et større PR-
budsjett å planlegge ut i fra. Til profilering av Lions. Her inviterer jeg alle 
ressurspersoner i GR-rådet og øvrige fagansvarlige til å tenke aktivt og 
innovativt. (Spørsmål vi må stille er: Hvem kan ha interesse av å knytte seg opp  

mot Lions, Lions ånd og verdigrunnlag, som gir en positiv smitteeffekt til 
omgivelsene; kunder, ansatte, samarbeidspartnere?) 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Lions Clubs Int. Multippeldistrikt 104 
Leder for presse og informasjon 

Tlf.:/Fax.: 22 50 08 01 
e-post:vangsoey@online.no 

Mobil:920.21.209
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Den enkelte PRC vil også bli minnet om å se etter mulige samarbeidspartnere.  

Et annet moment er om det på sikt kan innhentes midler fra medlemmene til et 
eget PR-fond/budsjett, som kan supplere dette gjøremålet på distriktsnivå. Et 
tiltak som via respektive Distriktsmøter må ”selges inn” hos lionsmedlemmene. 

Tema, budskap. 
Når det gjelder tema; form og budskap, har jeg allerede utarbeidet enkelte ideer 
og forslag som jeg mener kan benyttes. (Se vedleggene profil dame, profil dame 
- mann, profil mann). (Forøvrig refererer til min programerklæring i The Lion 
nr. 2/2001, mars-april, mht. faglige bakgrunn som grunnlag for disse 
forslagene). 

Pkt. 6. Årsmeldingen 2001-2002. 

Dette er et prosjektarbeid som ikke er bestemt, men som eventuelt vil bli ledet 
av avgått GRL Egil Moe-Helgesen. Øvrige medlemmer vil naturlig være to av 
siste års avgåtte guvernører, vår generalsekretær og undertegnede. 

I fjor ble utarbeidelsen av Årsmeldingen støttet med ca. kr. 71.000,- fra Oak 
Brook til dette prosjektet. Kr. 20.000,- ble finansiert via sponsorer. Fjorårets og 
nye vil bli kontakt dersom arbeidet blir en realitet. 

Vedlegg:  
1) Eksempel på soneannonse som er benyttet ved årlig Tulipanaktivitet 
2) Profilannonser Lions  

Oslo, 30. juli 2002/Jon S. Vangsøy 
                     (sign) 
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Et virkelig livVirkelige opplevelser



  
Lions Clubs International       Multippeldistrikt 104

 
 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Lions Clubs Int. Multippeldistrikt 104 
Leder for presse og informasjon 

Tlf.:/Fax.: 22 50 08 01 
e-post:vangsoey@online.no 

Mobil:920.21.209

Mer enn noensinne trenger mennesker som har det 
stritt, ofte ungdom i drift, oppfølging og støtte for å få en 
bedre tilværelse. Denne hjelpen kan gjerne komme fra 
deg! 

Ved å være med på en klubbaktivitet gjennom en Lions 
Club kan du hjelp til med å møte preserende behov der du 
bor, nasjonalt eller på internasjonalt plan. I tillegg 
opplever du positiv glede ved det du gjør, kameratskap 
og samhold.  

I Lions byr vi på vår fritid og hjelper  
til med å møte utfordringer og finne  
løsninger. 

14.000 kvinner og menn i 520 klubber i Norge. 
Lions Clubs International. Verdens største serviceorganisasjon! 

Se www.lions.no for din nærmeste klubb eller ring 23 24 46 30

En virkelig verden Virkelige     Et Virkelige opplevelser    En virkelig verden
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I år skal vi  
samle inn  
seks millioner  
lørdag 4.mai!   

Lions årlige Tulipanaksjon samler hvert år inn  
penger til bekjempelse av rus – og narkotikamisbruk.  
Aksjonen finner sted den første lørdagen i mai. I fjor  
kvitterte vi ut 732.000 tulipaner til alle som støttet 
aksjonen og inntekten ble over seks millioner  
kroner. Disse midlene tilfaller Lions Narkotikafond og  
Lionsklubbene over hele landet til bruk ute i  
distriktene. Midlene er bl.a. med på å finansiere det  
holdningsskapende undervisningsopplegget  
”Det er mitt valg” i grunnskolens klassetrinn 1-10. 
  
Støtter du oss med 10 kroner per tulipan, hjelper du  
til i dette viktige arbeidet. Det setter vi pris på, og  
det vi får ut av mildene er det mange som er  
takknemlig for. 

Det var i 1983 at Lions i Norge bestemte seg for å  
gjøre bekjempelse av rus- og narkotikamisbruk til et  
hovedengasjement. Fortsatt er dette en av våre  
sentrale aktiviteter. Fordi vi vet det trengs! 

                 Lions tulipandag er 
            på lørdag. Vi sees! 
 

 

 
    LC Berg      LC Homenkollen      LC Marienlyst 
          LC Nordberg      LC Røa     LC Slemdal 

      Annonsen er sponset av Akersposten Ullern Avis 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Lions Clubs Int. Multippeldistrikt 104 
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Lions Clubs International Norge 
14.000 Lions over hele landet. 

Til tjeneste!
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    og støttet av lokalbanken                             på Røa. 

 
   En verdifull håndsrekning fra menneske 
til menneske.  
 

(*) ”Styret i Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap bevilget  
20. oktober 280.000 kroner til Leger Uten Grenser og deres arbeid  
blant flyktninger og andre nødstilte i Afghanistan. Leger Uten  
Grenser ønsker å rette en stor takk til styret og hvert enkelt  
medlem i Lions for det verdifulle bidraget. Bidraget betyr liv- 
reddende hjelp til mange mennesker. Afghanerne har opplevd  
tjue år med krig, de tre siste årene har også brakt med seg tørke.  
Sivilbefolkningen er nå i en svært kritisk situasjon og mange er  
på flukt. Mye av den uavhengige internasjonale hjelpen er stanset  
og vinteren er satt inn. 

I denne situasjonen er det mange afghanere som hver dag er  
avhengig av Leger Uten Grensers støtte for å overleve,  
enten det er i selve Afghanistan eller i områdene rundt.  
Leger Uten Grenser har arbeidet i Afghanistan siden 1979.  
Vi har god kjennskap til land og folket. Leger Uten Grenser  
arbeider for å hjelpe dem som er hardest  rammet og driver  
hovedsakelig helse- og ernæringsprosjekter i og rundt landet.  
Det være seg primærhelsetjeneste i byer og i distriktene,  
vaksinasjon, bekjempelse av epidemier og terapeutisk ernæring.  
Til dette arbeidet har hvert enkelt medlem av Lions Norge bidratt”.  

  
(*) gjengivelse av e-post fra Leger Uten Grenser til Lions Clubs International, Norge. 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Lions Clubs Int. Multippeldistrikt 104 
Leder for presse og informasjon 

Tlf.:/Fax.: 22 50 08 01 
e-post:vangsoey@online.no 

Mobil:920.21.209

 Takk til Norges befolkningen! 

 Takket være innsamlede midler  
 fra befolkningen i Norge har vi 
 kunnet formidle penger til 
 nødstilte i Afghanistan.  

 Når vi fant det riktig å hjelpe,  
 var det naturlig å kanalisere 
 midlene gjennom Leger Uten 
 Grenser. 

                
Til tjeneste 

  Lions Clubs International Norge 
   520 klubber, 14.000 medlemmer.



 
Sak 3.3.2  1 

PRESSEMELDING 

18 av gisselbarna fra beleiringen i Dubrovka-teateret 
i Moskva til Norge. 
Lions Clubs International i Norge, representert ved Lions Club Ringebu/Fåvang  
har på vegne av Lions Norge fått ansvaret for å ta imot ungdom fra den private 
skolen ”Gold section ”. To skoleklasser, som var gisler under beleiringen av 
Dubrovka-teateret i Moskva i oktober 2002, kommer til Norge, og oppholdet finner 
sted 30. mars til 6. april 2003.   

En helsebringende og mentalt positiv opplevelse. 
Hensikten ved å invitere ungdommene, som er i 15-årsalderen, er å gi dem et tilbud 
om en positiv opplevelse gjennom en avslappende og helsebringende uke i den 
norske fjellheimen. De sterke opplevelsene de ble utsatt for under gisselaksjonen 
skal om mulig leges og bearbeides slik at morgendagen blir lettere å mester. 

Lions har samarbeidet nært med Moskvas sjefslege professor Alexei Yurenev om 
opplegget og mulighetene for å kunne gjennomføre oppholdet. På bakgrunn av dette 
er barnas helsetilstand klarlagt og funnet i orden. De fem lærerne, som fulgte 
ungdommene på forestillingen den skjebnetunge kvelden i Dubrovka-teateret, er 
også invitert. 

Besøket er lagt til Spitsbergseter i Gudbrandsdalen der det tilrettelegges for   
skiaktiviteter, ridning, bading og andre aktiviteter tilpasset ungdommenes interesser 
og fysiske tilstand.  

Nærmere informasjon om arrangementet fås av:  
Leder av Guvernørrådet i Lions Norge, Morten Jansen, 
Tlf 51 68 87 96 / 51 68 96 90. 
E-post: morkjan@c2i.net 

Alt. : Distriktsguvernør Kirsti Rønnestad, Lions Club Ålesund/Rundskue, 
tlf. 70 15 50 76, mobil: 95 27 92 41. 
E-post: ksronnes@online.no 

Ole Jakob Sparre 
Generalsekretær Lions Clubs Int. Norge 

         Jon S. Vangsøy 
         MD PRC Distrikt 104 

Jon Sigurd Vangsøy, MD PRC Lions Clubs International 
Leder for presse og informasjon 

Tlf./Fax. 22 50 08 01 
e-post:vangsoey@online.no 

Mobil:920.21.209



 

   Sak 03.3.3  1 
Til Guvernørrådets arbeidsutvalget 2002-2003 

Kopi: Generalsekretær Ole Jakob Sparre 

Fra MD PRC Jon S. Vangsøy 

31. juli 2002 
Vedr. årsmelding 2001-2002. 
Med bakgrunn i et ønske om å videreføre profileringen av Lions i Norge står utarbeidelse av en egen 
Årsmelding sterkt. Jeg har derfor utarbeidet et rammebudsjett for Årsmelding for Lionsåret 
2001-2002. I tillegg er det utarbeidet en fremdriftsplan som tar sikte på å ha ferdig Årsmeldingen til 
Guvernørrådsmøtet 2. november 2002. 

Budsjettet baserer seg på erfaringer fra de to foregående Årsmeldingene hva angår arbeidsform og 
prosedyrer; prosjektledelse og kontakt med redaksjonskomité, bidragsytere, sponsorer og leverandører. 
Grunnlaget for budsjettet relateres til opplaget som ble produsert siste gang, dvs. 4.000 stk.(*). 

Sponsorer. 
Tidligere Årsmeldinger har mottatt sponsorbidrag. Først gang kr. 27.500, siste gang  
Kr. 20.000,-. Disse har vært K-Bank (Nordea), Lexmark, Narvesen, NPS Billedbyrå, Politiets 
Fellesforbund, Norges Optikerforbund, Lions Aid og Lions Quest. Det foreligger nå ytterligere en god 
oversikt over både hovedsamarbeidspartnere og prosjektsamarbeidspartnere, 18 parter til sammen. I 
denne oversikten inngår kun Nordea og Norges Optikerforbund, LAN og Lions Quest som tidligere 
sponsorer. De øvrige har ikke vært bearbeidet. Jeg finner det naturlig, i samarbeid med vår 
generalsekretær, å kontakte hver enkelt for nær sagt i klartekst å uttrykke vår forventning om 
sponsorbidrag. Målsettingen er å oppnå minst kr. 30.000,- fra våre samarbeidspartnere.   

(*)Distribusjon og opplag 
Her foreligger det en nøkkel fra forrige gang som jeg mener vi fortsatt kan benytte. 

10  PRC x 30 stk.        300 stk 
520 klubber x 5 stk.     2.600  ” 
10 DGer x 30 stk.        300 ” 
Media; aviser, TV, radio etc.       100 ” 
Øvrige: 
Riksmøtet, bufferlager                    700 ” 
Totalt antall     4.000  stk. 

Med hilsen 
Jon S. Vangsøy 
    (sign)  

Budsjett 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Lions Clubs Int. Multippeldistrikt 104 
Presse og informasjon 
Tlf.:/Fax.: 22 50 08 01 

e-post:vangsoey@online.no 
Mobil:920.21.209 



Årsmelding Lions Clubs Int. Norge 2001-2002 

Honorarer:  
Arbeidsmøter, prosjektledelse og koordinering, 
tekst/bearbeide manus, korrekturer, reisetid mm.              kr.15.000,- 

Ideskisser/ny layout, uttegning             ”    6.000,- 

Originalarbeid 
Ombrekking av tekst fra diskett/e-post, korrektur         
 ”   12.800,- 

Henting av dias fra CD, alternativ scanning 
av fargeprint, dias, inntil 20 stk                    
  ”     1.800,- 
(1) 

Trykking, produksjon 
4.000 stk., A4, 16 sider + 4 s. Omslag, Farger: 4+4 
Papir: Omslag 250g Ikoni silk, Materie:170g Magno satin 
Ryggstift 
Inkl. repro, fargeplott for ferdig korrektur        
 ”   36.700,-   (2) 
Estimert budsjett +/-10 % ekskl. mva.               kr. 72.300,- 

(1) Øvrige leiedias fra stock-photos etc. etter listepris. Varierer fra kr. 1.800,-2.200 per stk.  

(2) Flg. 1.000 stk. kr.3.800,- 

Formål: 
Videreføre profileringen av Lions Clubs Int. Norge som en del av verdens største humanitære og 
frivillige serviceorganisasjon. Herunder presentere organisasjonen i Norge og dens 
virksomhetsområder ved å fokusere nasjonale og internasjonale aktiviteter. 

Oslo, 31. juli 2002 Signatur:Jon S. Vangsøy 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Lions Clubs Int. Multippeldistrikt 104 
Presse og informasjon 
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Forslag til fremdriftsplan for utarbeidelse av Årsmelding 
Lions Clubs International Norge 

for lionsåret 2001-2002 
  Uke 32       Uke 33       Uke 34       Uke 35       Uke 36       Uke 37       Uke 38       Uke 39       Uke 40       
Uke 41       Uke 42       Uke 43       Uke 44 

Møte i  
GRAU   8.8 

Konstituering av 
Redaksjonskomité        24.08 

Prosjektledelse. 
Arbeidsmøter, 
Innsamling av teks og bilder, 
Bearbeidelse av manus,  
idéskisser, layout   26.8…………………………………..20.9 

Originalutarbeidelse. 
Ombrekking av tekst, bilder for  
Produksjon/trykking             23.9….….2.10  

Første korrekturrunde                   
2.10-4.10 

Korreksjoner på originaler          
7-9.10       

Siste korrekturrunde           
 11-16.10 

Godkjente originaler til 
Trykkeriet for produksjon          
    17.10 

Levering av opplaget til 
Guvernørrådsmøte 2.11.02          
    2.11 

Jon S. Vangsøy, MD PRC Lions Clubs Int. Multippeldistrikt 104 
Presse og informasjon 
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Sak 3.3.3   2 

Sak til guvernørrådsmøte 24.august: Forslag til PR-fremstøt 

Jeg har forstått islendingene kjører et prosjekt der de har utarbeidet forskjellige visittkort der 
Lions blir presentert på forskjellige måter. Teksten avsluttes med telefonnr. Dersom det 
ønskes ytterligere info om Lions. 
Kortene legges ut på steder der det ferdes mye folk. (Kunne kanskje legges ut også der Lions 
Mint selges). 

Jeg fremmer følgende forslag til vedtak: 

1. MD-PRC får i oppgave å utarbeide tekst og layout til et antall forskjellige kort (for 
eksempel 3-5).  

2. Disse kvalitetssikres av generalsekretær 
3. MD-PRC innhenter pris på trykking 
4. Salgspris fastsettes av generalsekretær 
5. Kortene legges ut på våre nettsider slik at klubber, soner, distrikter, m.m. kan bestille 

disse i sekretariatet og betale fastsatt pris for disse. 

Forslaget bør ikke medføre kostnader for MD, bare eventuell lagerrisiko. 
Markedsføring kan skje gjennom Lionsbladet og månedsbrev. 

Med lions-hilsen 

Petter 



                      
    Til tjeneste

Sak 3.3.3  1 

Sluttrapport fra komitéen for evaluering av The Lion. 

Det henvises til sak 7.2.1 fra guvernørrådsmøte 24.- 25.august 2002 om å nedsette en 
komité for en evaluering av The Lion med tanke på den fremtidige utviklingen for bladet. 
Komiteens mandag skulle være: 

”Med bakgrunn i Strategiplanen for Lions i Norge 2002 – 2010, vedtatt på Riksmøtet 2002 
oppnevnes en komité for å evaluere ”The Lion”. Komiteen bes om å utrede følgende:  

1. Verdi som informasjonsorgan. 
2. Format, omfang, layout, innhold. 
3. Antall nummer pr. år. 
4. Økonomi. 
5. Nettversjon. 

Følgende personer ble forespurt om å delta:  
Terje Høiland, LC Bryne, Arne Kolsrud, LC Notodden, 
PDG Einar Magnussen, LC Stokke, Petter-Marius Michaelsen, LC Molde/Fannefjord og  
MD PRC Jon Sigurd Vangsøy, LC Oslo Røa. Sistnevnte har fungert som leder for 
evalueringsarbeidet og har skrevet rapporten. 

Komiteens sluttrapport. 

Innledning. 
Det første komiteen besluttet var at for at den skulle ha et grunnlag å rapporter på i 
forhold til mandatets ordlyd, så måtte det gjennomføres en leserundersøkelse. Det ble 
derfor laget et opplegg (se sep. spørreskjema PPT-fil) med spørsmål der innholdet i 
spørreskjemaet gikk ut over hva mandatet ønsket å kartlegge. Dette gjorde vi fordi 
komitéen fant at det var grunnlag for å kartlegge flere synspunkter og holdninger knyttet 
opp til The Lion. En lignende undersøkelse er for øvrig ikke gjennomfør tidligere. 

Spørreskjemaet ble sendt ut postalt, delt ut på klubbmøter eller via e-post til  
komitémedlemmenes klubbmedlemmer. Til sammen utgjorde dette et potensielt 
svargrunnlag på 228 lions (100 %).  Vi fikk 115 svar tilbake (50,4)%. Det er dette som 
danner utgangspunktet for denne rapporten.  
Resultatet av undersøkelsen ble for øvrig presentert på guvernørrådsmøtet i Oslo 
den 22. februar 03. Komiteen har følgende anbefalinger. 

Ad 1 – verdien som informasjonsorgan. 
Jon S. Vangsøy, MD PRC Lions Clubs International, Multippeldistrikt 104. 

Leder for presse og informasjon.Tlf.:/Faks: 22 50 08 01. e-post:vangsoey@online.no. Mobil:920.21.209 
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The Lions står seg godt blant lions. 80 % mener at bladet har sin berettigelse, selv om 
kun halvparten sier at de alltid leser den.  Mao. den andre halvparten vil gjerne ha avisen, 
men interessen for avisen er ikke i det daglige fokus. Dette må sees i lys av at The Lion 
ligger på 3dje plass som informasjonskilde (18 %) for den som ønsker å være en 
oppdatert lion. Klubbstyre og klubb går foran som kilde (29 % og 27 %). 

Ad 2 – Innhold, omfang, layout, format. 
Et område som opptar leseren er at han synes det er for lite lokalt stoff  og klubbstoff, -
 vel 55 % sier dette. Dette til tross for de selv ikke ser på seg selv som bidragsytere til å 
innfri dette synet, ved at det kun er 8 % som sender inn stoff  nå/da.  

Her vil komiteen anbefale et sterkere innsalg overfor leseren og kommunisere at 
The Lion er til for den enkelte lion, og at det er lovønskelig med lokale innslag, 
alle kan bidra.  

En idé fra komiteen er å vurdere en ny redaksjonell inndeling med eksempelvis 
innføring av egne distriktssider, to – fire av 20 sider per utgave, for å stimulere til 
slikt engasjement. 

  
Innholdet for øvrig, med balansen mellom norsk og utenlands innslag, oppfattes positivt 
og bra. Om omfang og utgivelsesfrekvens er det ingen sterke motforestillinger til dagens  
The Lion.  

Avisen layout oppfattes som god/veldig god av 75 % av de som svarte.  Det er ingen 
spesielle kommentarer til omfanget av avisen, dvs. antall sider. 

Hva angår formatet ble det spurt konkret om skifte til eks.vis A4- magasinformat og 
svarene fordelte seg slik: 40 % svarte ja, 42 % nei og 18 % vet ikke. 

Her synes komiteen at det bør nedsettes et utvalg som ser grundigere på dette. 
Hva innbærer overgang til A4-formatet? Kan det være gevinster som 
kostnadsforbedringer, et mer hendig og smidigere format, ny papirkvalitet?  

Ad 3 – antall nummer per år. 
Dette henger sammen med den økonomi som danner rammebetingelser for bladet. 
Men undersøkelsen fastslår at hele 88 % synes antall utgivelser per år er passe. 
Imidlertid er dette spørsmålet mer komplekst enn som så og bringer derfor komiteens 
kommentarer inn på neste moment – økonomi. 

Ad 4 - Økonomi. 
Her vil komiteen presentere noen fakta som ikke er redegjort i undersøkelsen. The Lion 
sliter en del med økonomien spesielt fordi bladet er avhengig av den refusjon som fås fra 
Oak Brook. Denne refusjonen er naturlig nok dollarbasert, og siden dollaren svinger har 
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det innflytelse på budsjettet som settes for den årlige utgivelsen av The Lion. Dette 
medfører at antall utgivelser per år, fra 6 – 7, avhenger av å få budsjettet i balanse. I år blir 
det kun 6 utgaver, noe som er pålagt antall utgivelser fra Oak Brook, mot i fjor 7.  

Komiteen la derfor til grunn å se på inntekstmuligheter via økt bruk av reklame. 
Tilbakemeldingen fra undersøkelsen var at langt de fleste syntes det var passe med 
dagens innslag av reklame, 57 % passe, 26 % for ofte, men vi stilte ikke spørsmålet slik at 
det var knyttet opp mot økonomien til The Lion. Hadde vi stilt spørsmålet om viljen til 
redde bladets finansielle situasjon ved økt bruk av reklame, kunne svaret få et helt annet 
utfall. 

Komitémedlemmene har imidlertid det syn at det er nødvendig med en økning av 
sponsor/reklameinntekter for å opprettholde dagens utgivelsesfrekvens og 
omfang og styrke fremtiden. 

Inntektspotensialet er betydelig fordi det i dag kun selges reklame for kun 25.000 i året!  
Plass bør det være tilstrekkelig med på 120 A3-sider som utgis årlig ved 6 utgaver. 

Komiteen vil derfor foreslå at det for budsjettåret 2003-04 allerede åpnes for en 
økning i reklameinntekter til kr. 100.000,- og for neste budsjettår ytterligere  
kr. 50.000,-. 

Virkemidler. 
Et virkemiddel for dette er å utrede en annonsemodulpris med fleksibilitet mellom 
farger, sort/hvitt, sideplassering, ferdig materiell, etc. Komiteen er kjent med at dette 
eksisterer i noen grad i dag, men hvor godt det er solgt inn til medlemmene, til 
omgivelsene, til samarbeidspartnere og lignende er ikke komiteen kjent med.  
  

Videre konkluderer komiteen med at for å lykkes må redaksjonen i samarbeid 
med bladstyrets arbeide med/legge frem en aktivitetsplan, en marketing 
salgsplan, for å sannsynliggjøre at flere annonsører vil se på The Lion som et 
interessant medium. Innledningsvis å kartlegge hvem er den typiske annonsør 
som passer inn i The Lion? Antatt er at en lion en ressursperson med stort sett 
gode økonomiske rammebetingelser, mangfoldig og kresen, men med god 
kjøpekraft. Dette beskriver kort annonsørenes målgruppe! 

  
Potensielle annonsører er eks.vis innenfor legemiddelbransjen, reisebyråer, 
golfarrangører, forsikring og bank, husutbyggere, musikkarrangører; opera, festivaler, 
klassisk/Jazz, energi/strømleverandører, ulike typer samlinger; CD-plater, porselen, etc. 
  
Under henvisning til andre lands versjoner av The Lion, vet vi at det annonseres for alt 
fra høreapparater, motorgressklippere, stereoanlegg, om kreftforebyggelse, datakurs, 
sparing, vinterhager, cruise, gabardinbukser for å nevne noen typiske annonsører.  
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Et annet moment er å se på andre muligheter enn rene annonser. Eks. vis finske The 
Lion benytter hyppig bilag, innstikk, noe som passer fint i deres A4-format, men som 
sikkert kan tilpasses dagens The Lion om dagens format blir opprettholdt. 

Avslutningsvis under dette punktet avventer vi en vurdering om kostnadsbildet kan endre 
seg ved en omlegging til A4-formatet kontra dagens tilnærmet A3-format. Det kan også 
ha en innvirkning på at potensielle annonsører finner bladet mer tilgjengelig og 
innbydende.  

Ad 5 - Nettversjon. 
Om dagens papirutgave skal erstattes med en nettversjon er ikke konstatert. 
Undersøkelsen viser at folk er delte og usikre, med foretrekker helt klart dagens 
papirversjon (75 %) Men mht. fremtidig ønsker er resultatet mer nyansert;  
om fem år ser  

• 50 % for seg en fortsatt papirversjon,  
• 30 % en nettversjon og  
• 20 % vet ikke/har ikke svart. 

Mange vil ha begge deler (Ole Brum-tanken) og det mener komitéen er en innstilling 
som må tas på alvor. Vi lever i en overgangstid med elektroniske medier overalt, men 
komitéen mener at det er grenser for hvor mye folk vil bruke ved PC-en, på nettet.  
Dette bekreftes også av undersøkelser om bruk /lesing av andre media over nettet. 
Denne tendensen er stoppet opp, folk bruker mindre tid enn før. Likeledes nettversjoner 
av eks.vis bøker har ikke blitt noen suksess – foreløpig.  

Komitéen vil derfor konkludere med at The Lion bør fortsatt være en papirutgave. 
Imidlertid vil vi anbefale at det nedsettes et IT-utvalg for å starte utviklingen av 
det vi kaller www.thelions.no. Hva skal en nettversjon inneholde, hvordan skal den 
bygges opp, hvordan skal vi synliggjøre tilgjengeligheten, hvordan åpne for bruk 
etc. blant medlemmene? 

Oslo, 30. april 2003 

På vegne av Evalueringskomiteen  
Jon Sigurd Vangsøy 
MD PRC 104 
Leder for presse og informasjon
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Sak 3.3.3  1 
          

Hommersåk  29.09.02. 

Komite for evaluering av „ The Lion“. 

Viser til sak 7.2.1 fra guvernørrådsmøte 24. – 25. august 2002. 

Følgende personer er forespurt og har sagt seg villig til å være med i komiteen: 
MD- PRC  Jon Sigurd Vangsøy,  LC Oslo/ Røa e-mail: vangsoey@online.no 
       Tlf.    : 22 50 08 01. 
PDG Einar Magnussen,  LC Stokke   e-mail: emagn@online.no    
      Tlf.    : A: 33 39 83 92  P: 33 33 72 63 
        Mob.: 928 23 063 
Petter-Marius Michaelsen,  LC Molde/Fanefjord e-mail: pemich@frisurf.no 
       Tlf.   A: 71 11 12 09  P: 71 24 27 52 
Teje Høiland,  LC Bryne    e-mail: terje.hoiland@vivaldi.no   
       Mob. : 916 95 934  P: 51 48 11 13 
Arne Kolsrud,  LC Notodden    e-mail: arkolsru@online.no 
        Mob. : 913 09 496  P: 35 01 23 75 

Komiteens mandat : 
Med bakgrunn i Strategiplanen for Lions i Norge 2002 – 2010, vedtatt på Riksmøtet 2002 
oppnevnes en komite for å evaluere ”The Lion”. 
Komiteen bes om å utrede følgende: 
- Format, omfang, lay out , innhold. 
- Antall nummer pr. år. 
- Verdi som informasjonsorgan. 
- Nettversjon. 
- Økonomi. 
Tidsplan : 
- Foreløpig rapport til Guvernørrådsmøtet i februar 2003. 
- Endelig rapport til Guvernørrådsmøtet i mai eller september 2003.  

Kommunikasjonen i komiteen bør i størst mulig grad foregå via e-mail. Evt. telefonmøter avtales 
med generalsekretæren. Utgifter til dette belastes ekstrasatsing PR. 
Komiteen konstituerer seg selv. MD-PRC tar første initiativ. 
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For AU:

Morten K. Jansen
Guvernørrådsleder
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REGNSKAP THE LION 1/7-01 – 30/6-02 

RESULTATREGNSKAP             NOTE      REGNSKAP      BUDSJETT     AVVIK 

INNTEKTER 

Tilskudd LCI 1 593135 555000 +  38135

Tilskudd 104 2 287000 287000             0

Annonser, reklame     29968   25000 +    4968  

Abonnement                     0     3000 -     3000

SUM INNTEKTER 910103 
----------

870000 
---------

+  40103 
-----------

PRODUKSJONS KOSTNADER

Trykking, nettutgave 3 328055 309000 +  19055

Bladporto 4 251709 240000 +  11709

SUM PRODUKSJONS KOSTNAD 579764 
---------

549000 
---------

+  30764 
-----------

PERSONAL KOSTNADER

Lønn 102000

Feriepenger     12750

Arb.giver avgift     14382

Arb. giver avg. feriepenger     1798

Yrkesskadetrygd       925

SUM PERSONAL OMKOSTNING 5 131855 
---------

128800 
---------

+    3055 
-----------

KONTOR/ADM.KOSTNADER

Mindre anskaffelser-reparasjoner     6965   15000 -     8035

Rekvisita   12325   13200 -       875

Telefon, porto   29472   26000 +    3472

E-post internett     6151           0 +    6151

Andre kontor kostnader     3318           0 +    3318

Reiser redaktør 6   81705 120000 -   38295

Bladstyremøter   15068   18000 -     2932

Avskriving utstyr 7   10292           0 +  10292

SUM KONTOR/ADM.KOSTNAD 165296 
---------

192200 
---------

-   26904 
-----------

ÅRSRESULAT TIL KAPITAL 
KONTO

8   33188 
---------

          0 
----------

     33188 
-----------

BALANSE PR. 30/6-02

OMLØPSMIDLER



SUM GJELD/EGENKAPITAL            122473 
          ======== 

Oslo 30.06.2002/21.10.2002  

Annar L. Presterud   Bjørn K. Sætrom   Thorbjørn Thomassen 
LC Åsane    LC Oppdal   LC Stavanger/Øyane 
Styreleder    Styremedlem   Styremedlem 

The Lion – noter regnskap 1/7-01 – 30/6-02 

Regnskapet er utarbeidet som et delregnskap av MD 104`s regnskap i henhold til retningslinjer vedtatt av 
Guvernørrådet 25. Mai 2001 sak 3.3.1-1 

Note 1 Tilskudd fra Lions Clubs International .   
Bladet får § 4,75 i årlig tilskudd pr. medlem fra Oak Brook. 

 Budsjett avvik skyldes at forventet kursfall på dollar kom senere enn antatt. 

Note 2 Tilskudd MD 104. 
 Rammetilskudd vedtatt  på riksmøtet 2001. 

Note 3 Trykking, nettutgave. 
 Budsjett overskridelse gjelder merutgifter, økning av sidetall, særtrykk av innlegg og delvis 
 The Lion på nett. 

Note 4 Bladporto. 
 Fra 1/7-01 la Staten merverdiavgift på porto, dette var kun delvis budsjettert med. Der er  åpnet 
 adgang for frivillige organisasjoner om å søke merverdi refundert. 

Note 5 Personalkostnader. 
 I sin helhet lønn og sosialutgifter Redaktør. 

Note 6 Reiser redaktør – budsjett avvik. 
 I en periode med usikker driftsutvikling ble posten oppsøkende journalistikk redusert. 

Note 7 Avskrivninger. 
  Der er anskaffet ny harddisk for Kr.30987.- som blir avskrevet over 3 år.  
 Aktivering er foretatt i regnskap for MD 104. 

Note 8 Årsresultat. 
 Disponert i henhold til retningslinjer vedtatt av Guvernørrådet 25. mai 2001. 

Note 9 Utviklingsfond. 
 Avsatt fond tidligere år til styrking og utvikling av The Lion. 
  Retningslinjer for bruk av fondet er ikke utarbeidet. 

Note 10 Egenkapital 1/7-01.  
 Iflg. regnskap MD 104 pr. 30/6-01 viser The Lion- utvikling Kr.89285.- hvorav fond skal 
 være Kr.80000.-. Rest antas å være egenkapital. 

Mellomregning MD104 11    122473 
-----------

GJELD OG EGENKAPITAL

Utviklingsfond 9      80000

Egenkapital 1/7-01 10           9285

Årsresultat 8       33188      42473



  
Note 11 Mellomregning MD 104. 
 Tilsvarende avsetningspost skal finnes i MD 104`s regnskap. 

Sak 3.3.3  2 
Til Guvernørrådet Lions Clubs International MD104 

Årsrapport fra Bladstyret ” The Lion ” 2001/2002  
Årsrapport er utarbeidet  i henhold til  ” Reglement for Bladkomiteen ” 
vedtatt i Guvernørrådet 21. oktober 1995,  § 5. 
Styresammensetning/styremøter 
Bladkomiteen,  oppnevnt i Guvernørrådet aug. 2001, har hatt følgende sammensetning: 

Annar L. Presterud, LC Åsane,  leder 
 Bjørn Sætrom, LC Oppdal 
 Torbjørn Thomassen, LC Stavanger/Øyane 
 MD-PRC Jon Sigurd Vangsøy og 
 Redaktør Henning Aamodt er tilknyttet komiteen. 
Der har vært holdt 1 styremøte på Gardermoen, hvor sider av bladets drift regnskap og budsjett oppfølging  
ble gjennomdrøftet.   
For øvrig har komiteen hatt løpende kontakt via e-post og telefon, og der i gjennom et nært samarbeide med 
Redaktøren.  En eller flere av komiteens medlemmer har vært tilstede ved Guvernørrådsmøte, for å kunne legge 
frem komiteens syn på budsjett situasjonen rundt The Lion. 
Redaksjonelt 
Redaktør  har  som i de siste årene vært Henning Aamodt og det redaksjonelle arbeide er utført i hans hjem i 
Tønsberg. Prepress  og trykking av bladet er utført av MH Reklame a/s Larvik. 
Der er i alt utgitt 7 numre av bladet,  totalt 152 sider mot 140 iflg. budsjett, i tillegg 2 vedlegg ,  
Lions Lys 4 sider og Riksmøtepapirer 16 sider. 
The Lion er i perioden utlagt på nett.  Der er investert i ny harddisk for å øke kapasiteten og for å lette 
arbeidsforholdene for redaktøren. 
Det er styrets syn at The Lion i de siste årene har gjennomgått en vesentlig kvalitetsheving. 
Møter – redaktøren 
Redaktøren har, iflg. avtale deltatt i Convention, Indianapolis, USA, Europa Forum, Porto, Portugal,  
NSR, Reykjavik, Island, Riksmøtet, Ålesund, 4 guvernørrådsmøter, Nordisk redaktørmøte, Reykjavik, Island. 
Som en følge av den økonomiske situasjonen har oppsøkende journalistikk vært redusert til det absolutt mest 
prioriterte. Redaktøren deltok under Internasjonal President Moore`s besøk i Norge. 
Redaktøren deltok i prosjektreise i Uganda, økonomisk dekket av LAN/NORAD. 
Stoff tilgang 
Internasjonalt 
Mengden av ”directed” stoff fra  Oak Brook er de siste årene blitt sterkt redusert.   
I tillegg har Hovedkontorets PR-ansvarlig gitt redaktøren anledning til å redigere mottatt stoff, spesielt 
”suggested” stoff. Stoff fra Oak Brook, inkl. fotos, mottas nå pr. nett. 
Nasjonalt 
Guvernørrådsleder og fagsjefer har vært ivrige bidragsytere til bladet. 2+ har fått avsatt sin egen faste side. 
LEO har fortsatt hatt sin faste side. 



Riksmøtet benyttet også dette året bladet til PR og påmelding. Lions Lys benyttet bladet til annonsering, 
det samme gjorde Lion Mints og Lions Julekort. 
Guvernørrådet benyttet bladet (vedlegg) til utsending av riksmøtepapirene. 
Lokalt 
Den lokale stofftilgangen øker for hvert år.  Dette viser en økende interesse for bladet, og andelen av lokalt stoff 
i selve bladet har også vært større enn noensinne.  Derfor er det beklagelig at noe må avvises. 
Melvin Jones Fellows, nekrologer og ”Min Mening” vil alltid være et avveiingsspørsmål. 
Men bladet er blitt mer benyttet til debattinnlegg enn tidligere, og det er å håpe at den trenden fortsetter. 
Generelt 
Siste PR-komite hadde bl.a. to forhold den satte fokus på 
 The Lion burde bli mer VG-alisert 
 Det burde bli en mer samordnet politisk linje i Lions Norge, synliggjort ved å bruke bl.a. bladet. 
Det første punktet er blitt fulgt opp også i det foregående året, mens det andre punktet fortsatt ikke er iverksatt – 
noe redaktøren selvsagt ikke har mandat til å gjøre. 

Fremtidsutsikter 
Tre forhold er med å bestemme de mulighetene redaktøren har for å lage et godt blad –  
innholdsmessig- og utseendemessig: 
 Dollarkursen 
 Medlemstallet i MD 104 
 Bidraget fra MD 104 
I sum har disse forholdene til nå maktet å gi et brukbart utgangspunkt.   
Siden alt tyder på at dollarkursen inntil videre synker/forblir lav – og at medlemstallet til nå kun har stabilisert 
seg, så vil bladet være desto mer avhengig av budsjettmidler fra MD 104. 
Strategikomiteen foreslo at et av punktene man kunne ta for seg, er en evaluering av The Lion.   
Guvernørrådet. vedtok at det skulle være et av de første punktene man skulle igangsette. 
Redaktøren ser med spent forventning på resultatene av evalueringskomiteens arbeide. 
Regnskap/Økonomi 
Regnskap for 2001/02 viser overskudd Kr.33188.- etter overføring av budsjettert tilskudd fra MD 104 
med Kr.287000.-. Overskudd er tillagt egenkapital.   
Bladet har i perioden hatt positiv dollar kurs i forhold til budsjett, og nedskjæring av kostnader har bidratt til 
positivt årsresultat. 
Iflg. ”Reglement for Bladkomiteen” har komiteen det forretningsmessige ansvar for driften av bladet.   
Komiteen har  i flere  år arbeidet for å få tilgjengelig materiell for å kunne utføre den funksjon som er pålagt oss. 
Etter samarbeid mellom komiteen og Guvernørrådet ble der utarbeidet retningslinjer for drift av bladet,  
vedtatt i Guvernørrådet 25. mai 2001, gjeldende fra 1/7-01. 
Komiteen har ikke vært fornøyd med regnskapsoppfølgingen.   
Det har vært til dels store vansker med å få skaffet relevante styredata til aktuelle tidspunkt for komiteen. 
Komiteen vil måtte kreve en vesentlig bedring av dette for det inneværende lionsåret, slik at komiteen har 
muligheter til å kunne gjøre et tilfredsstillende arbeide overfor Guvernørrådet. 
Komiteen er fortsatt av den oppfatning at bladets regnskap bør skilles ut fra MD104`s regnskap,  
da først vil en fullt ut kunne ta det ansvar som reglementet pålegger oss. 
Budsjett 2002/2003  
Komiteen har i henhold til mandat ansvar for utarbeidelse av budsjettforslag. 
Nøkternt budsjettforslag er sendt innen gitt frist.   
Vårt forslag er sterkt redusert.  Mest betenkelig ser komiteen på økning av inntektsanslagene,  
økning av annonse inntekter med Kr.30000.-,  og dollar kurs 8,70 mot forslag 8,30, kurs pr. i dag ca. 7,50, kan gi 
budsjettavvik på Kr.80000.- – 100000.- som komiteen mener Guvernørrådet må ta stilling til. 
Slår dystre prognoser til,  kan alternativet være å redusere antall årlige utsendelse til 6 numre,  
en utvikling som ikke er ønskelig. 
Slutning 
Bladstyret vil rette en hjertelig takk til redaktør Henning Aamodt for den fine jobben han gjør, 
og for et godt samarbeide. 

Bergen 28. okt. 2002 

Annar L. Presterud Bjørn Sætrom  Thorbjørn Thomassen  Henning Aamodt 
LC Åsane  LC Oppdal  LC Stavanger/Øyane  LC Sem 



Styreleder  Styremedlem  Styremedlem   Redaktør 



 
Sak 3.3.4 

AVTALE 

Mellom E. A.  Henning Aamodt, født  24. juni 1936, nedenfor benevnt som 
Redaktøren og Lions Clubs International, Multippeldistrikt 104 er inngått følgende 
avtale: 

1. E. A. Henning Aamodt ansettes som redaktør av «The Lion», norsk utgave for 
en ny periode på 3 år fra 1. juli 2002: 

 Redaktøren skal forestå utgivelse av «The Lion», norsk utgave, i henhold til de 
til enhver tid gjeldende regler gitt i The International Association of Lions 
Clubs «Policies for Official Editions of THE LION Magazine» og inntatt som 
kapittel i Board Policy Manual. Disse retningslinjene må følges så lenge «The 
Lion», norsk utgave utgis med finansiell støtte fra Lions Clubs International i 
Oak Brook. 

2. Guvernørrådet skal, etter gitte regler, utnevne en bladkomite, bestående av tre 
medlemmer til å følge opp «The Lion», norsk utgave, samt redaktørens arbeid. 

Bladkomiteen har det forretningsmessige ansvar for drift av «The Lion», norsk 
utgave. 

Både redaktøren og bladkomiteens leder kan innkalle til møter i bladkomiteen. 

3. Denne avtalen har en gjensidig oppsigelsestid på 4 måneder. 

4. Redaktøren har det fulle redaksjonelle ansvar og står fritt til å benytte seg av 
teknisk og praktisk hjelp i sitt arbeide. 

5. All virksomhet i bladets og redaktørens regi skal gjennomføres innenfor den 
budsjettramme som hvert år vedtas av guvernørrådet. 

6. Det er ønskelig at redaktøren er til stede ved riksmøtet og guvernørrådsmøtene. 
Redaktøren har også anledning til å delta ved Convention («grunnarrange-
mentet»), Europa Forum og Nordisk Samarbeidsråds møter som deltaker i det 
ordinære reiseopplegget for den norske delegasjonen. 



Redaktøren foretar oppsøkende journalistikk, i Norge og i utlandet, i den grad 
budsjettet tillater. 

7. Reisekostnader i Norge og i utlandet, som ikke dekkes på annen måte, ytes etter 
det til enhver tid gjeldende regulativ i Staten. 

Redaktøren har fri telefon, inkludert mobiltelefon, internett med E-post og faks. 
Redaktøren tilkommer 12 ½ % feriegodtgjørelse. 

Det til enhver tid vedtatte budsjett danner rammen for reisekostnader og fri 
telefon. 

8. Redaktørens honorar indeksreguleres. 
Reguleringen skjer prosentvis ut fra konsumprisindeksen pr. 15. juni hvert år, 
slik at endringen fra et år til det neste gjøres gjeldende for kommende års 
honorar. 
Honorar ytes pr side. 

Honoraret utbetales i 12 terminer pr. år. Redaktørens honorar er ikke gjenstand 
for lønnsforhandlinger. Det årlige honoraret avrundes oppad til nærmeste  
kr. 100,-. 
For lionsåret 2002/2003 er årshonoraret på kr. 102.300,-. 
Konsumprisindeksen pr 15. juni 2002 var på 110,1 poeng. 

9. Redaktøren utgir minimum 6 nummer av bladet pr år. 
 Budsjett og honorar for 2002/2003 er utregnet etter 7 nummer à 20 sider. 

10. Denne avtalen erstatter tidligere inngåtte avtaler og trer i kraft med virkning fra 
1. juli 2002. 

Avtalen er undertegnet i to eksemplarer, hvorav redaktøren og sekretariatet 
oppbevarer hvert sitt eksemplar. 

Oslo,  …..   august 2002 

---------------------------------------------                    -------------------------------------------- 
                  Redaktør                                                               Guvernørrådsleder  



            ------------------------------------------ 
         Distriktsguvernør 
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Oppdal, 05.10.02 

Sak 3.4.1 

Til: Guvernørrådet 

Fra: MD-LDC Bjørn Sætrom 

STATUSRAPPORT LEDEROPPLÆRING 

1. VDG-opplæringen 

Brevundervisningen av VDG-ene følger så langt oppsatt plan. De to første brevene er 
sendt ut. Svarfristen for brev 1 er passert og til nå har nesten alle sendt inn sine svar. 
Svarfrist for brev 2 er satt til slutten av oktober. Mitt inntrykk så langt er at årets VDG-er 
er en flott gjeng av engasjerte lions. 

Planleggingen av første VDG-samling i januar 2003 er kun i startfasen. Et detaljert 
oppsatt program for møte vil bli utarbeidet i samarbeid med sekretariatet. Hovedinnholdet 
i samlingen vil være økonomi og budsjettplanlegging, etter ønske fra VDG-ene selv, samt 
oppsummering av opplæringen så langt. Det vil også bli foretatt en foreløpig evaluering 
av den nettbaserte opplæringen så langt, samt en gjennomgang av bruken av nettstedet for 
de som har hatt vanskeligheter med å ta dette i bruk. 

2. Miniseminarseriene 

Til nå er fem av seriene gjort ferdig og er lagt ut på våre hjemmesider. Følgende serier er 
derfor tilgjengelige på nettet: 

• Hva er Lions? 
• Lions Norge 
• LCI (Hovedkontoret) 
• Lionsklubben 
• Presidenten 

Flere andre serier er under utarbeidelse og vil bli lagt ut på nettet etter hvert som de blir 
klargjort og godkjent. 

3. Revisjon av sekretærhåndboken 

Dette arbeidet er ennå ikke startet opp. Det avventes en endelig klargjøring av det nye 
medlemsprogrammet før arbeidet vil bli satt i gang.  

4. Etablering av egen MD-LDC-fagside på våre hjemmesider 

MD-LDC Bjørn Sætrom, Stugu, 7340 Oppdal 
Tlf. 72 42 24 82 (H) / 72 40 00 15 (A) / Mob.: 911 13 917 

E-post: bjorn.satrom@lions.no
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Denne er under utarbeidelse. De ulike miniseminarseriene er det første tingene som er blitt 
lagt ut. Siden vil bli noe omarbeidet etter hvert med noe mer systematisk presentasjon av 
lederopplæring på ulike nivå. 

5. Etablering av VDG-rom på nettet 

Rommet har nå vært i drift siden første august. Til nå har nesten alle VDG-ene vært innom 
rommet. Det er sendt ut en detaljert brukerveiledning som beskriver hvordan en kan ta 
rommet i bruk. Aktivitetsnivået er i ferd med å vokse etter hvert. Dette er likevel noe nytt 
og fremmed for de fleste som en vil måtte bruke en god del tid på å få på plass.  

Til nå har rommet vært brukt til å legge ut de to første brevene i brevkurset. Noen av 
deltakerne har brukt rommet til å levere inn sine svar og for å kunne lese mine 
kommentarer.  

I forum er en rekke emner tatt opp til diskusjon bl.a. MERL-arbeidet, klubb-besøk, 
organisering av distriktene osv.  

Bruken av rommet fungerer hittil som planlagt. MD-LDC har så langt hatt god nytte av 
rommet i min kommunikasjon med VDG-ene. 

Bjørn Sætrom 
sign

MD-LDC Bjørn Sætrom, Stugu, 7340 Oppdal 
Tlf. 72 42 24 82 (H) / 72 40 00 15 (A) / Mob.: 911 13 917 

E-post: bjorn.satrom@lions.no



  
PCC Jan A. Holtet 
Åsheimveien 147 
1476 Rasta                                                                                                                       Lørenskog, 31.07.02 

Sak 03.4.1 
Til: Guvernørrådet 
Fra: PCC/IPMD-LDC Jan Holtet 

SLUTTRAPPORT FOR LEDERUTVIKLINGSARBEIDET, MD104, 
LIONSÅRET 2001-2002 
INNLEDNING 
Kick-off for arbeidet med lederutvikling i lionsåret 2001-2002 skjedde under Fagsjefmøtet 19. mai 2001. Åtte 
distrikter var representert. Forfall fra 104 C og J. Viktige komponenter i møtet var utveksling av erfaringer fra 
forrige års arbeid; lære av hverandre, definering av oppgaver og planlegging for kommende år. 

DISTRIKTENE 
Alle distriktene har gjennomført opplæring av tillitsvalgte på klubb- og sonenivå etter oppsatte planer. Et 
gjennomgående trekk er at fremmøtet er lavere enn det man burde forvente, spesielt på kursene for 
klubbtillitsvalgte. Det er viktig å tenke på tid og sted for kursene og på markedsføring. Lederutviklingsarbeidet bør 
være forankret i distriktsledelsen, og DG og VDG må være med på å legge forholdene til rette for opplæringen og 
fremheve betydningen av å benytte de tilbud som gis. 

Alle distrikter har hatt tilbud til medlemmene om å delta i seminarer/informasjonskvelder av typen "Dette er 
Lions". 

Noen distrikter har etablert faste grupper for å gjennomføre kurs og seminarer. Det er viktig at alle distrikter ser 
viktigheten i å gjøre dette, og at man får satt sammen opplæringsteams med personer som har nødvendig lionistisk 
kunnskap og pedagogiske evner. Disse teamene må få virke over noen år. 

MULTIPPELDISTRIKTET 
Opplæring av distriktenes VDGer har vært en viktig del av MD-LDCs arbeid. Opplegget for VDG-opplæringen 
består nå av seks brev samt to samlinger, en VGD-samling i januar og DG Elect seminaret i forbindelse med 
Riksmøtet. Januarsamlingen ble gjennomført for annen gang. Det er meget positive tilbakemeldinger på denne 
samlingen, og det er å håpe at den blir et fast innslag i VDG opplæringen. Hovedpoeng i møteprogrammet var 
planleggingsarbeidet i distriktet og planlegging av DG-året. 

Etter vedtak på fagsjefmøtet ble det startet et arbeid med å utvikle tematiske miniseminarer som kan egne seg som 
innslag på klubbmøter og også som informasjon om Lions til ikke-Lions. To opplegg, et om multippeldistriktet og 
et med generell lionsinformasjon, "Hva er Lions", er ferdige og er blitt lagt ut på Lions Norges hjemmesider. Flere 
andre temaseminarer er under utarbeidelse. 

Det ble lagt ned et stort arbeid i revisjon av håndbøker for tillitsvalgte og materiell til bruk i undervisningen i 
forrige lionsår. LDC-gruppen mente at man burde får mer erfaring fra bruk av dette materiellet før man tenker på 
nye revisjoner. 

MD-LDC har hatt en fast spalte, "Lions Info", i THE LION gjennom året. Hensikten med denne spalten er å gi 
kortfattet informasjon om temaer som kan være av interesse for medlemmene. Det har (faktisk) kommet en del 
positive reaksjoner på dette tiltaket. 

Til slutt vil jeg få takke for meg og for at jeg ble gitt muligheten til å ha fire interessante år som MD-LDC i Lions 
Norge. 

Med vennlig hilsen 

Jan A Holtet 
MD-LDC 2001-2002
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Oppdal, 28.07.02 

Sak 03.4.2 
Til: Guvernørrådet 

Fra: MD-LDC Bjørn Sætrom 

HANDLINGSPLAN FOR 2002/2003 

Innledning 
Handlingsplanen for multippeldistriktet vil være et resultat av distriktenes handlingsplaner og 
sentralt vedtatte styringsdokumenter.  

Multippeldistriktets ansvarsområde 

1. Opplæring av visedistriktsguvernører. 
Opplæringen av visedistriktsguvernører vil bli gjennomført etter de retningslinjene 
som har vært vanlig de siste årene, dvs samlinger og brevundervisning. 

2. Ferdigstillelse av miniseminarseriene som er under utarbeidelse.  
(Jeg viser ellers til rapport fra fagsjefmøtet om saken, sak 3.4.3.)  
Tidsramme: Høsten 2002. Ansvar: MD-LDC. 

3. Revisjon av håndbøker og materiell for soneledere, presidenter, kasserere og 
sekretærer. Det vil bli satt i gang et arbeid sammen med distriktenes LDC’er for å få til 
en oppdatering av eksisterende materiale. I første rekke vil det være et sterkt behov for 
endringer av sekretærhåndboken i samsvar med vedtak fra årets riksmøte. Så snart det 
nye medlemssystemet er på plass, vil det bli utarbeidet nye retningslinjer for 
sekretærenes arbeidsrutiner. Arbeidet med de andre håndbøkene vil bli satt i gang i 
løpet av kommende lionsår. Tidsramme: våren 2004. Ansvar: MD-LDC. 

a) Brevundervisning, 6 
brev

Tidsrom: September til 
mai

Ansvar: MD-
LDC

b) VDG-samling Tid: Januar 2003 Ansvar: MD-
LDC

c) DG-Electsamling Tid: Mai 2003 Ansvar: MD-
LDC

MD-LDC Bjørn Sætrom, Stugu, 7340 Oppdal 
Tlf. 72 42 24 82 (H) / 72 40 00 15 (A) / Mob.: 911 13 917 

E-post: bjorn.satrom@lions.no
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4. Etablere en egen MD-LDC-fagside på internett i samarbeid med vår webredaktør.  

Distriktenes ansvarsområde 
1. Etablering av opplæringsteam i distriktene. Det er ønskelig at minimum ett slikt team 

blir etablert i hvert distrikt. I enkelte distrikt vil det være naturlig å etablere minst to 
slike team pga geografiske avstander. Teamenes oppgave vil først og fremst være å 
reise rundt til klubbene og snakke om lions til både medlemmer og potensielle 
medlemmer. Distriktenes utfordring vil være å sette sammen team som vil kunne 
fungere over flere år, og der medlemmene ønsker å gjøre en slik jobb. (Se ellers 
rapporten fra fagsjefmøtet.) 

2. Alle distrikter gjennomfører opplæring av tillitsvalgte på sone og klubbnivå innen 
fastsatte tidsrammer. 

3. Alle distrikter sørger for at de ulike miniseminarene blir gjort kjent ute i klubbene etter 
hvert som de blir ferdige og presentert på nettet.

MD-LDC Bjørn Sætrom, Stugu, 7340 Oppdal 
Tlf. 72 42 24 82 (H) / 72 40 00 15 (A) / Mob.: 911 13 917 

E-post: bjorn.satrom@lions.no
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Oppdal, 28.07.02 

Sak 03.4.3. 

Til: Guvernørrådet 

Fra: MD-LDC Bjørn Sætrom 

STATUSRAPPORT LEDEROPPLÆRING 

1. Fagsjefmøte 1. juni 2002 

Fagsjefmøtet hadde deltakelse fra 6 av 10 distrikter. Dette må sies å være beklagelig. Det 
årlige fagsjefmøte er det eneste organiserte treffet mellom MD-fagsjef og 
distriktsfagsjefene. Viktige prioriteringer for videre arbeid blir her drøftet. Distriktene har 
her et viktig forum for å kunne påvirke multippeldistriktets handlingsplan for kommende 
lionsår. Distriktene oppfordres derfor til å prioritere disse møtene. Det vises ellers til 
vedlagte rapport fra møtet. (Vedlegg) 

2. Opplæring av DG-elects. 

Brevundervisningen for DG-elects vil i hovedtrekk følge opplegget fra 2001/2002 med 
enkelte endringer. Hovedtemaene for de seks brevene vil bli: 

a. Arbeid i distriktet: Organisering og planlegging 
b. Arbeid i distriktsstaben, DGs medarbeidere 
c. Klubbmiljø, medlemspleie, medlemsrekruttering (MERL/2+) 
d. Kontakt og kommunikasjon med klubbene og medlemmene. 
e. Økonomi 
f. Ledelse og det å være leder 

MD-LDC vil be guvernørrådet om anledning til å ta i bruk et elektronisk møterom for 
DG-electopplæringen. Dette vil skje uten kostnad for Lions Norge og vil være et 
prøveprosjekt for å kunne finne fram til nye, enklere og billigere måter å drive 
lederutvikling på.  

Prosjektet er en videreføring av et tilsvarende forsøk innen VSLopplæringen i distrikt 
104B som ble gjennomført siste lionsår.  

For vår organisasjon vil det være nyttig å kunne ta stilling til aktuelle muligheter for 
lederopplæring basert på egenerfaring fra enkelte av de mange tilbudene som etter hvert 
finnes på dette området. Jeg ber derfor guvernørrådet om tillatelse til å gjennomføre et 
slikt prøveprosjekt for lionsåret 2002/2003. 
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Bjørn Sætrom 
Sign 

Vedlegg til sak 3.4.3 

REFERAT FRA FAGSJEFMØTE 01.06.02, GARDERMOEN 

Til stede: LDC-B Per Frost 
LDC-D Jan Steinfeldt Holmberg,  
LDC-G Knud Zimmer 
LDC-H Torill Schøyen 
LDC-J Leidulf Valla 
LDC-K Jan Rønning 
DG-Elect K Stein Larsen 
MD-LDC Jan A. Holtet  
Påtroppende MD-LDC Bjørn Sætrom

Avtroppende MD-LDC Jan Holtet ønsket velkommen og overlot 
møteledelsen til undertegnede. 

Ingen hadde innvendinger til innkalling eller sakliste for møtet. Det ble 
foretatt en kort presentasjon av deltakerne.

Distriktenes 
handlingsplan
er

Distriktene som var representert fikk anledning til å legge fram sine planer 
for kommende lionsår. Dette ble en nyttig orientering for alle, ikke minst 
for påtroppende MD-LDC. Rundt om i distriktene blir det arbeidet godt 
med lederutviklingsprogram. Distriktene har sine egne opplegg og tanker 
rundt dette emnet, og en del av arbeidet framover vil bli å prøve å 
koordinere en del av dette slik at den innsatsen som blir gjort rundt om i 
distriktene kan bli tilgjengelig også for andre distrikter. Av alt som ble 
presentert våger jeg meg til å trekke fram G-distriktets løsning. Der DG-
Elect/LDC Knud Zimmer hadde laget en komplett CD-utgave for 
distribusjon til alle tillitsvalgte i distriktet. En ide som ble adoptert av flere 
av de tilstedværende.  

Strategiplan 
og 
lederutvikling

LDC-B Per Frost hadde en kort innledning til en diskusjon/idemyldring 
rundt dette emnet. Strategiplanen legger vide rammer for en framtidig 
lederutvikling i Lions. Strategiplanen er et rammeverktøy som vi må 
konkretisere innholdet i. 
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▪ Vi må øke kunnskapene om organisasjonen på alle felt. 
▪ Vår fyrtårn må gjøres bedre kjent. 
▪ Det må lages en kommunikasjonsstrategiplan for MD104 
▪ Aktiv opplæring av medlemmene

Miniseminare
ne

Det var enighet om å få satt i gang arbeidet med å få ferdig de gjenstående 
miniseminarene snarest. Det ble også drøftet nye aktuelle emner for slike 
seminar. Ut fra det som ble drøftet kan følgende liste settes opp: 

▪ LCI – ferdig 
▪ MD 104 – ferdig 
▪ Klubben, planlegging – ferdig 
▪ Hva er lions? - ferdig 
▪ YEC – nesten ferdig 
▪ IRC, Uganda – nesten ferdig 
▪ Lions Røde Fjær – ikke påbegynt 
▪ Lions Quest/Dette er mitt valg - ikke påbegynt 
▪ Førerhundskolen - ikke påbegynt 
▪ IRC/distriktsprosjekt del - ikke påbegynt 
▪ Lions ideologiske grunnlag - ikke påbegynt 

Det er også planlagt flere mindre serier om klubbarbeidet som heller ikke 
er påbegynt. For at vi skal kunne komme i mål med dette arbeidet 
forutsetter det at flere av oss arbeider sammen med å få dette på plass i 
løpet av sommeren og tidlig høst. LDC- H, Torill Schøyen vil starte 
arbeidet med et “salgskurs” for nye medlemmer i lions. Det skal utarbeides 
spørsmålsark til de nye seriene. Disse skal følge seriene og skal kunne 
deles ut. De nye miniseminarene vil bli lagt ut på vår hjemmeside etter 
hvert som de blir ferdige. I utarbeidelsesfasen vil de ulike seriene bli å 
finne i vårt eget lionsrom under adressen www.fronter.com/oppdalvgs, 
under dokumenter. Her blir det anledning for alle med adgang til å komme 
med innspill og kommentarer til hver enkelt serie ettersom den gjøres 
ferdig.

Det var enighet om at det skal etableres opplæringsteam i alle distrikt som 
ikke har slike team allerede etablert. Det ble også drøftet noen prinsipper 
for hvordan slike team bør bygges opp, uten at det ble oppnådd full 
enighet om dette. Det vil derfor være naturlig med en prøveperiode der 
erfaringer kan høstes på dette feltet.

MERL PCC Terje Nohr orienterte om planene til påtroppende verdenspresident 
Kay K. Fukushima for kommende lionsår.
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Referent: 
Bjørn Sætrom 
MD-LDC. 

Håndbøkene Det var enighet om at håndbøkene i sin nåværende form må endres. 
Erfaring fra klubbene tilsier at bøkene fortsatt er for omfangsrike til at de 
blir brukt slik de er tenkt. I første omgang trenger vi en oppgradering av 
håndboken for sekretærer. Riksmøtets beslutning om overgang til nytt 
medlemssystem krever at sekretærene på alle nivåer får endrede oppgaver. 
Disse endringene må legges inn i en ny utgave av håndboken for 
sekretærer. 

Det var enighet om at i første omgang skal det lages nye PowerPoint-
presentasjoner som dekker de nye feltene fra høsten. Følgende har sagt seg 
villig til å starte opp dette arbeidet: 

▪ Knud Zimmer: sekretærhåndboken 
▪ Distriktskassererne i B og  G starter på kasserhåndboken 
▪ LDC-B Per Frost starter på presidenthåndboken 
▪ LDC-K Jan Rønning starter med sonelederhåndboken 

Det skal utarbeides problemstillinger rundt de nye håndbøkene. Disse kan 
være utgangspunkt for workshopsamlinger. Det ble også etterlyst en 
håndbok i konflikthåndtering i klubbene.

Nettbasert 
opplæring

Det ble gjennomgått erfaringene fra B-distriktet med opplæring av VSL 
ved hjelp av et møterom på nettet. Det var stor interesse for fortsatt 
utprøving av denne muligheten. Alle LDCer vil bli medlemmer av det 
virtuelle lionsrommet på nettet. Alle vil bli tilskrevet via e-post med 
brukernavn og passord for pålogging. 

Møtet ble hevet kl 17.00



 
  
Til: Guvernørrådets arbeidsutvalg: 

 Morten K. Jansen, GRL 
 Tove E. Gulliksrud, AGRL 

  Marit Klokkerhaug, DG 
  Sigmund Lereim, DG 
  Ole Jakob Sparre, generalsekretær 
  
Info: Resten av guvernørrådet 

MD-IRC,  MD-LDC,  MD-LeoC,   MD-MEC,   MD-NAC,  MD-PRC  og   MD-YEC 
Redaktør for «The Lion» 

 Otto Brødholt, rådgiver 

Fra: Rådsekretæren 
Dato: 24. april 2003 

   MØTE I GUVERNØRRÅDETS ARBEIDSUTVALG 

Kjære Lionsvenner. 

Hovedpunktene i sakslisten for møtet følger som vedlegg. 

Arbeidsutvalget setter opp sakslisten for Guvernørrådsmøtet, basert på de sakene er kommet 
inn i tide til behandling.  
For at Arbeidsutvalgets medlemmer skal få rimelig tid til å sette seg inn i sakene, har utvalget 
bedt om at saker som skal behandles er mottatt ved Lionskontoret senest en uke før møtet.  
Det vil forenkle arbeidet ved lionskontoret om sakene i størst mulig utstrekning ble sendt oss 
som E-post 

Fagsjefenes og komiteenes rapporter er av saker som skal opp til behandling. 

Dersom noen av utvalgets medlemmer har behov for overnatting, bes melding gitt til 
rådsekretæren så snart som mulig. 

   
Med vennlig hilsen 

        På vegne av GRL Morten K. Jansen 

        Knut Relbo 
          rådsekretær

Det avholdes møte i Guvernørrådets arbeidsutvalg 
lørdag 10. mai 2003 kl. 1000 til ca kl 1700 

på Lionskontoret, Ensjøveien 18, Oslo 


	På vegne av GRL Morten K. Jansen
	Knut Relbo

